ТАТАРСТАН РЕСПУБЛИКАСЫ МИЛЛИ КИТАПХАНӘСЕ
Мәгълүмат-библиография бүлеге

Татарстан Республикасы
Әдәбият күрсәткече
2 нче чыгарылыш
(2013 - 2014 еллар)

                                                Төзүче: Хафизова Г. К.

Казан, 2018
Төзүчедән

«Татарстан Республикасы» әдәбият күрсәткеченең икенче чыгарылышы 1986 нче елдан башлап Татарстан Республикасы Милли китапханәсе тарафыннан әзерләнеп нәшер ителгән республика турындагы библиографик басмалар сериясен дәвам итә.
Күрсәткечкә 2013-2014 нче елларда басылган китаплар, вакытлы һәм дәвамлы басмаларда дөнья күргән мәкаләләр кертелде. 
Күрсәткечкә Татарстан Республикасы турында тулаем мәгълүмат биргән һәм төбәк үсеше һәм чәчәк атуына өлеш керткән кешеләр турындагы хезмәтләр сайлап алынды.
Күрсәткеч ике өлештән тора. Беренче өлешендә рус телендә басылган әдәбият, икенче өлешендә татар телендә басылып чыккан хезмәтләр тупланды.
Материалларны төркемләүнең нигезе итеп УДК (М.,2002) төзәтелгән һәм тулыландырылган дүртенче басмасы алынды. Бүлекләр эчендә библиогрфик язмалар басылып чыгу тәртибе буенча урнаштырылды, ә ел эчендә − башта китаплар, аннан соң вакытлы һәм дәвамлы басмаларда дөнья күргән мәкаләләр  алфавит тәртибендә бирелде.
Күрсәткечнең электрон варианты авторлар, шәхесләр, төзүчеләр һ. б., географик атамалар һәм темалар буенча ярдәмче күрсәткечләрсез мәгълүмат эзләү мөмкинлеге бирә. Гиперсылтамалар ярдәмендә эчтәлектән күрсәткечнең үзеңә кирәкле бүлегенә күчеп була.
Күрсәткеч мөгаллимнәргә,  студентларга, укытучыларга, туган якны өйрәнүчеләргә һәм Татарстан Республикасы белән кызыксынган киң катлам укучыларга тәкъдим ителә.

Оглавление

Төзүчедән
Фән һәм гыйлем
Матбугат. Документлар. Фәнни-техник мәгълүмат
Мәгълүмат технологияләре. Хисаплау техникасы
Цивилизация. Мәдәният. Тәрәкъкыять
Китапханә эше. Китапханә белеме
Гомуми типтагы белешмә басмалар. Энциклопедияләр, сүзлекләр һәм башка шундыйлар
Оешмалар һәм башка төрле берләшмәләр. Ассоциацияләр. Конгресслар. Күргәзмәләр. Фирмалар. Фәнни учреждениеләр
Музейлар
Газеталар, вакытлы матбугат. Журналистика
Кулъязмалар. Сирәк китаплар
Этика. Әхлакый тәгълимат. Гамәли фәлсәфә
Дин. Теология
Социология
Татарстан Республикасының эчке сәясәте
Икътисад
Финанслар. Банклар эше. Акча
Татарстан Республикасының икътисадый хәл
Җинаять хокукы. Җинаятьчел суд эшләрен башкару. Криминология. Криминалистика
Дәүләт администрация идарәсе
Хәрби эш. Хәрби сәнгать. Хәрби фәннәр. Кораллы көчләр
Рухи һәм матди тормыш ихтыяҗларын тәэмин итү. Социаль тәэминат. Социаль ярдәм. Торак белән тәэмин итү. Страхование
Мәгариф, тәрбия һәм укытуның гомуми мәсьәләләре
Мәктәпкәчә тәрбия hәм белем бирү. Гомуми мәктәп белеме. Гомуми белем мәктәбе
Шәхесләрнең аерым төркемнәрен тәрбияләү, укыту һәм өйрәтү
Һөнәри һәм урта махсус белем
Югары белем. Югары мәктәп. Фәнни кадрлар хәзерләү
Буш вакытны оештыру
Этнография. Гореф-гадәтләр һәм йолалар. Халыкның тормышы. Тантана тәртибе
Халык авыз иҗаты
Табигать. Табигать байлыкларын саклау
Медицина. Сәламәтлек саклау
Социаль гигиена. Сәламәтлек саклауны оештыру. Санитария. Бәхетсезлек очракларыннан саклану һәм аларны кисәтү
Физиотерапия. Механик рәвештә тәэсир итүче дәвалау чаралары. Радиоактив матдәләр ярдәмендә дәвалау
Аш кайнату системасы авырулары
Электр техникасы. Электр энергиясен җитештерү, үзгәртеп кору, тапшыру, бүлү һәм көйләү. Электр үлчәгеч техника.Магнетизмны техник куллану
Сыек һәм газсыман минералларны чыгару
Җир өсте транспорт чаралары (рельслыдан башка)
Су транспорты чаралары. Йөзү чаралары
Авиация һәм космонавтика. Очу аппаратлары. Ракета техникасы. Космик техника
Авыл хуҗалыгының гомуми мәсьәләләре
Сөт, ит һәм башка терлекчелек продуктлары
Электр элемтәсе (оештыру һәм файдалану)
Полиграфия сәнәгате. Полиграфия предприятиеләре. Нәшриятлар. Китап сәүдәсе
Тимер юл транспортыннан файдалану
Нефть һәм сәнәгатьнең күрше тармаклары процесслары һәм продуктлары
Целлюлоза-кәгазь сәнәгате
Тегү сәнәгате
Төзелеш производствосы. Гомуми мәсьәләләр
Сәнгатьнең гомуми мәсьәләләре
Ил күләмендә планлаштыру. Район күләмендә планлаштыру. Шәһәр төзелеше. Ландшафт һәм бакчалар-парклар архитектурасы. Ланшафтны үзгәртү
Авылларда һәм шәһәрләрдә истәлекле урыннарны саклау. Тарихи һәм мәдәни һәйкәлләрне саклау
Архитектура
Пластик сәнгать
Декоратив-гамәли сәнгать. Сәнгать һөнәрләре. Дизайн
Сынлы сәнгать. Графика сәнгате. Графика. Гравюра
Рәсемгә төшерү. Кинофильмнар төшерү, күрсәтү һәм шуңа охшашлы эшләр
Музыка
Күмәк күңел ачулар һәм тамашалар
Театр. Сәхнә сәнгате
Физик культура. Спорт уеннары. Спорт
Филология. Тел белеме
Әдәбият теориясе һәм әдәбиятны өйрәнү
Археология. Борынгы тарих. Археологик һәйкәлләр
Туган якны өйрәнү
География. Җирне һәм аерым илләрне географик өйрәнү
Генеалогия
Геральдика
Ташъязмалар фәне. Борынгы кулъязмаларны өйрәнү фәне
Урта гасырлар тарихы, яңа һәм иң яңа тарих
Чит илләр тарихы
Россия тарихы
Татарстан Республикасы тарихы
Казан – Татарстан Республикасының башкаласы

Фән һәм гыйлем

Аманжолова Д. Мирфатыйх Зәки улы Зәкиевкә 85 яшь / Д. Аманжолова // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 92 – 95 б.
Әхмәтҗанов М. Закир Кадыйри : тормыш юлы һәм эшчәнлеге / М. Әхмәтҗанов // Өмет. – Ульяновск. – 2013. – 25 окт. – 5 б.
Гобәйдуллин А. Милләт күгендәге кояш ул : [дин галиме, язучы Р. Фәхретдиннең тууына 155 ел тулу уңаеннан] / А. Гобәйдуллин // Шәһри Чаллы. – 2013. – 11 дек.
Зарипов Рәфхәт. Бөеклегең, гадилегең өчен рәхмәт, якташыбыз Әхмәт! : [ТФА президенты Ә. Мазһаров турында] / Р. Зарипов // Татарстан яшьләре. – 2013. – 11 июль.
Зәйнуллин М. Татар халкының мәшһүр улы : [академик М. Зәкиевка 85 яшь тулу уңаенан] / М. Зәйнуллин // Тулпар. – Уфа – 2013. – № 4. – 29 б.
Лотфуллина И. Һәр эшеннән ләззәт алып : [Чаллы ш. «Изобретатель» уйлап табучылар җәмгыять җитәкчесе В. Мөхәммәдиев турында] / И. Лотфуллина // Шәһри Чаллы. – 2013. – 28 июнь.
Мостафа М. Г. Закир Кадыйри җәнабләре : [галим, җәмәгать эшлеклесе, профессор] / М. Г. Мостафа // Ихлас шәриф (Благословенный Ихлас). – 2013. – № 1. – 78 – 80 б.
Мөлихова Л. Милләт җырчысы : [галим, тарихчы Р. Фәхретдиннең тууына 155 ел тулу уңаеннан] / Л. Мөлихова // Шәһри Чаллы. – 2013. – 29 нояб.
Мөхәммәт Гайнуллин : [атказанган фән эшлеклесе, профессор] // Казан утлары. – 2013. – № 8. – 189 – 190 б.
Мусабәкова Р. Олуг галимне искә алып... : (Абдулла Сайгановның тууына 100 ел) / Р. Мусабәкова // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 185 – 186 б.
Нурисламова Э. Һәр туфракта алтын бар : [киңкырлы галим, мәшһүр мәгърифәтче, педагог, тарихчы, язучы Р. Фәхреддиннең эшчәнлеге турында] / Э. Нурисламова // Мәгърифәт. – 2013. – 8 февр. (№ 6). – 2 б.
Өнәр М. Галим һәм остаз : [академик М.Зәкиевка 85 яшь тулу уңаенан] / М. Өнәр // Тулпар. – Уфа. – 2013. – № 4. – 26 – 27 б.
Поварисов С. «Тел атасы»ның атасы – [күренекле галим Мирфатыйх Зәкиев] / С. Поварисов // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 16 июль.
Сарчин Р. Фәнни маяк : [танылган академик М. Зәкиев эшчәнлеге турында] / Р. Сарчин // Мәгариф. – 2013. – № 8. – 60 б.
Шакирҗанов Р. Дөньякүләм танылган галим Хәмит Мөштәри / Р. Шакирҗанов // Историко –культурное наследие. – 2013. – Июль (№ 7). – 10 б.
Шаһиев Р. Ризаэтдин Фәхретдин мирасы : [киңкырлы галим, мәшһүр мәгърифәтче, педагог, тарихчы, язучы Р. Фәхретдин эшчәнлеге турында] / Р. Шаһиев // Мәгариф. – 2013. – № 10. – 72 – 73 б.
Ямалтдинова С. «Галимнәр – пәйгамбәрләрнең варисларыдыр» : [Татарстанның атказанган фән эшлеклесе, Россиянең һәм Татарстанның атказанган мәдәният хезмәткәре Ә. Хәйри турында] / С. Ямалтдинова // Мәгърифәт. – 2013. – 18 гыйнв. (№ 3). – 4 б.
2014
Бәдретдинов Х. Милләтне кайгыртучы килен [А. Таһиржанова : дин белгече, мәгърифәтче М. Бигиев һәм филология фәннәре докторы Г. Таһиржанов турында истәлек] / Х. Бәдретдинов // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 28 – 37 б.
Бәдретдинов Х. Тамак кыру эзгә төшерде : [күренекле мәгърифәтче, дин эшлеклесе Р. Фәхреддиннең 155 еллыгы уңаеннан] / Х. Бәдретдинов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 29 нояб.
Гарипова З. Татар галиме [Г. Галиуллин] яулаган үрләр / З. Гарипова // Шәһри Казан. – 2014. – 15 апр.
Гарифуллин Г. Танылган галим Гайнетдин Әхмәрев турында : [тууына 150 ел] / Г. Гарифуллин // Яшел Үзән. – 2014. – 16 май.
Гыймранова Д. «Тәрбиядән яраладыр тәрбия...» : [Әлмәт районының Кичүчат а. татарның күренекле тарихчысы, дин белгече, мәгърифәтче, мөгаллим һәм җәмәгать эшлеклесе Р. Фәхреддиннең мемориаль музее турында] / Д. Гыймранова // Түгәрәк уен. – 2014. – № 1. – 59 – 60 б.
Исламов Р. Рухи мирасыбыз сакчысы : [киңкырлы галим, күренекле тарихчы, профессор, җәмәгать эшлеклесе М. Госмановның якты истәлегенә багышлана] / Р. Исламов // Мәдәни җомга. – 2014. – 23 май (№ 20). – 11 б.
Кашапова С. Җаны олының гамәле дә олы : [күренекле мәгърифәтче, дин эшлеклесе Р. Фәхреддиннең 155 еллыгы уңаеннан] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 5 дек. (№ 48). – 8 б.
Минһаҗ Р. Дөрес кеше, яки Җидегәннең берсе ул : [ТР ФА академигы А. Зыятдиновка 75 яшь] / Р. Минһаҗ // Ватаным Татарстан. – 2014. – 11 февр.
Минһаҗ Р. Егетләр солтаны : [ТР ФА академигы А. Зыятдиновка 75 яшь] / Р. Минһаҗ // Ватаным Татарстан. – 2014. – 22 гыйнв.
Мөхәмәдова Р. Галим күңеле – дәрья : [күренекле галим, этнограф, географ, тарих фәннәре докторы, профессор Н. И. Воробьевның тууына 120 ел] / Р. Мөхәмәдова // Түгәрәк уен. – 2014. – № 4. – 40 – 41 б.
Нәҗипова Ч. Мирфатыйх Зәкиев могҗизасы : [күренекле галим – филология фәннәре докторы, профессор турында] / Ч. Нәҗипова // Шәһри Казан. – 2014. – 27 февр.
Рәхим Г. Ипле һәм игътибарлы түрә иде : [галим, дәүләт эшлеклесе, язучы М. Хәсәнов турында] / Г. Рәхим // Безнең мирас. – 2014. – № 12. – 96 – 99 б.
Сәхбетдинова Р. Киңәшләре тәрбияли : [Р. Фәхретдингә 155 ел тулу уңаеннан] / Р. Сәхбетдинова // Әлмәт таңнары. – 2014. – 18 апр.
Сибгатуллина Ә. Ататөрек мәктүбе : [күренекле дин галиме, тарихчы, журналист З. Кадыйри турында] / Ә. Сибгатуллина // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 14 – 17 б. – Библиогр.: 6 исем.
Таһирҗанова А. Хөрмәткә лаек исем : [дин галиме, мәгърифәтче, публицист М. Бигеев турында] / А. Таһирҗанова ; М. Закир тәрҗ. // Безнең мирас. – 2014. – № 11. – 26 – 29 б.
Төрки дөньяның мәшһүр заты : [күренекле галим, филология фәннәре докторы, проф ессор М. Зәкиев турында] // Мәдәни җомга. – 2014. – 11 апр. (№ 14). – 18 б.
Фәттахов И. Курсавины беләсезме? : [күренекле мәгърифәтче, дин галиме, фәлсәфәче, дини үзгәртеп коручы Г. Курсави турында] / И. Фәттахов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 20 авг.
Фәхреддин Р. Шәех Җамалетдин / Р. Фәхреддин ; Л. Гобәйдуллин эзерләде // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 29 – 35 б.
Хәбибуллина Г. «Тагын кайттым әле, авылдашлар!» : [күренекле галим һәм җәмәгать эшлеклесе А. Зыятдинов турында] / Г. Хәбибуллина // Ватаным Татарстан. – 2014. – 21 окт.
Хәсәнова Ф. Кәгазь өстендә калган яхшы исем – бетмәс гомер : [галим Р. Фәхреддиннең 155 еллыгына] / Ф. Хәсәнова // Әлмәт хәбәрләре – 2014. – 27 февр.
Шаһаби Дамир-Сәед. Җәмалетдин әл-Әфгани һәм Ризаэддин Фәхреддин / Дамир-Сәед Шаһаби ; рус. Н. Сабирҗанов тәрҗ. // Чын Мирас. – 2014. – № 2. – 23 – 28 б. – Библиогр.: 24 исем.
Матбугат. Документлар. Фәнни-техник мәгълүмат

Татар китабы : альбом / [төз.-авт. р. Ф. Мәрданов, и. Г. Һадиев ; рәссамы ш. К. Насыйров]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 504 б.: рәс. – Татар, рус. – Библиогр.: 502 б. (27 исем.).

Әхмәтҗанов Марсель. «Мәлхәмә» китабы / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен.– 2013. – № 2. – 40 – 43 б.; № 3. – 38 – 41 б.
Сафиуллина Р. Р. XIX – XX гасыр башы татар китап традициясе : кулъязма һәм басма китаплар / Р. Р. Сафиуллина // Фәнни Татарстан – 2014. – № 1. – 115 – 125 б. – Библиогр.: 16 исем.
Фәттах Н. Балтач районында китап сәүдәсенең торышы [1951 – 1952 ее] / Н. Фәттах // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 132 – 136 б.
Мәгълүмат технологияләре. Хисаплау техникасы

Windows 8 татарча эшли башлады // Мәгариф. – 2013. – № 4. – 19 б. Хәбибрахманова Г. «IT-парк»та – яңа җитәкче [А. Грачев] / Г. Хәбибрахманова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 2 апр.
Цивилизация. Мәдәният. Тәрәкъкыять

Хәмидуллина Г. Җәүһәр кадерен җәүһәрче белер... : [Татарстанның атказан мәдәният хезмәткәре Р. Имамиева турында] / Г. Хәмидуллина // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 24 – 28 б.
2014
Вәлиев Разил. Мәдәният елы – канатлы ат елы : [район һәм шәһәр мәдәният проблемасы турында] / Р. Вәлиев // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 8 – 12 б.
Мөхәммәтова Р. Казан кунаклар көтә : [ТР Мәдәният елына багышланга] / Р. Мөхәммәтова // Татарстан. – 2014. – № 3. – 60 – 63 б.

Китапханә эше. Китапханә белеме

Гайфуллина С. Китап, китапханә, китапханәче һөнәре белән мине күп нәрсә бәйле : [Яшел Үзән үзәкләштерелгән китапханә системасы оешуга – 35 ел] / С. Гайфуллина // Яшел Үзән. – 2013. – 17 май.
Зәйнуллина Р. Китапханә тарихы – авыл тарихы : [Яшел Үзән районы Бакырчы а. китапханәсе турында] / Р. Зәйнуллина // Яшел Үзән. – 2013. – 26 июнь.
Һадиуллин М. Бар шундый китапханә! : [Т. Камадагы Кол Гали исем. Милли китапханә турында] / М. Һадиуллин // Шәһри Казан. – 2013. – 25 июнь.

Гомуми типтагы белешмә басмалар. Энциклопедияләр, сүзлекләр һәм башка шундыйлар

Галләмова Ә. Әлмәт районында төбәкчелек гыйлеменең үсеше : [«Әлмәт энциклопедиясе» турында] / Ә. Галләмова ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 9. – 52 – 57 б. – Библиогр.: 8 исем.
Нигъмәти И. Үз җиребезнең солтаны : [ТР атказанган  фән  эшлеклесе Г. Сабирҗановка 80 яшь  тулуга  карата] / И. Нигъмәти // Шәһри Казан. – 2013. – 7 май.
Хәлиуллин И. Энциклопедия аксакалы : [ТР атказанган  фән  эшлеклесе Г. Сабирҗановка 80 яшь  тулуга  карата] / И. Хәлиуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 26 апр. (№ 17). – 17 б.
Хисамова Ә. Алтын бөртекләр эзләүче : [ТР атказанган  фән  эшлеклесе Г. Сабирҗановка 80 яшь  тулуга  карата] / Ә. Хисамова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 27 апр.

Оешмалар һәм башка төрле берләшмәләр. Ассоциацияләр. Конгресслар. Күргәзмәләр. Фирмалар. Фәнни учреждениеләр

Миңнуллин Җ. Шәрык клубы : тарихи очерк / Җ. Миңнуллин. – Казан : Заман : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 96 б.: фото. – Куш.: 78 – 94 б.

Зәһретдинова Л. «Сәләт» аланнары үзенә дәшә : [«Сәләт» Халыкара яшьләр форумы турында] / Л. Зәһретдинова // Идел. – 2013. – № 6. – 64 – 65 б.; 52 – 53 б. – Рус.
Динмөхәммәтов Н. «Сәләт» тел мәктәбе : [«Сәләт» тел мәктәбә директоры сөйли] / Н. Динмөхәммәтов ; Л. Заһретдинова яз. ал. // Идел. – 2013. – № 11. – 72 – 73 б.
2014
Әбүдәрова Л. Гап-гади татар кызы дип торам : [БР «Азатлык» татар яшьләре бүлеге рәисе З. Ахунова турында] / Л. Әбүдәрова // Сөембикә. – 2014. – № 1. – 22 – 27 б.
Ибраһимов Б. «Идел» бит ул... «Идел» бит ул! : [«Идел» яшьләр үзәгә турында] / Б. Ибраһимов // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – 90 – 97 б. – Эчт. авт.: И. Гыйльметдинов, Р. Борһанов, М. Шарапова, Л. Сафина.
«Сәләт» кызлары [А. Гатауллина, Э. Степанова, Р. Гәрәева, А. Кадыйрова] / Л. Заһретдинова әзерләде // Идел. – 2014. – № 3. – 76 – 77 б.
Музейлар

Нәҗипова Г. «Музейның ни икәнен белми торган буын үсеп җитте» : [Татарстан Милли музее җитәкчесе Г. Нәҗипова белән әңгәмә / Ч. Фәттахова яз. ал.] // Татарстан яшьләре. – 2013. – 16 май.
Степанова Ф. Безгә һәр бүләк кадерле : [Татарстан Милли музее генераль директоры фондлар буенча урынбасары Ф. Степанова белән әңгәмә / Ч. Фәрхетдинова яз. ал.] // Мәдәни җомга. – 2013. – 19 апр. (№ 16). – 5 б.
2014
Гатиятуллина В. Теләк булса, беләк карышмый : [Чистай районы Татар Баганалысы а. Мәдәният йортында «Халык ядкарьләре музее» турында] / В. Гатиятуллина // Түгәрәк уен. – 2014. – № 2. – 46 – 47 б.
Гөлбакчалы музей-йорт : [Казанда галим, тарихчы-этнограф, тел белгече, язучы, мәгърифәтче К. Насыйри музее] // Идел. – 2014. – № 11. – Тышл. 2 б.
Кашапова С. Регата хәтер яңарта : [Чистай дәүләт тарихи архитектура һәм әдәбият музей- тыюлыгына сәяхәт] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 12 сент. (№ 36). – 11 б.
Милли музей хәзинәләре : [татар халкының зәркәнчелек эшләнмәләре турында] / Р. Мөхетдинова әзерләде // Безнең мирас. – 2014. – № 10. – 98 – 99 б.
Мөслихова Ч. Милли мәдәният музеенда Ризаэддин Фәхреддин мирасы / Ч. Мөслихова // Безнең мирас. – 2014. – № 11. – 86 – 87 б.
Сафиуллина Н. «Тәмле» музей : [Казандагы «Чәкчәк» музее турында] / Н. Сафиуллина // Татарстан яшьләре. – 2014. – 11 окт.

Газеталар, вакытлы матбугат. Журналистика

Арсланова Ф. Зыялы Мөдәррис ага : [күренекле журналист М. Мостафинга 90 яшь] / Ф. Арсланова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 14 дек.
Буби Г. Чорлар аша Сөембикә дәшә... / Г. Буби // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 52 – 55 б.
Гөлгенә Кәримова : [«ТАТМЕДИА» ААҖ фил. «Әлмәт таңнары» газетасы баш мөхеррире турында] // Маяк. – 2013338. – 7 июнь.
Гыймадова Г. Үткен каләмнән котыла алмассың! : [«Чаян»га – 90!] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 14 дек.
Дәминова Ф. Көн дә сине көттем... : [күренекле нәшир, журналист, әдип һәм тәрҗемәче Ә. Хәсәнинең тууына 130 ел тулды] / Ф. Дәминова // Мәдәни җомга. – 2013. – 20 дек. (№ 51). – 9 б.
Ибраһимов И. Безгә бер яшь! : [«Чын Мирас» журналы турында] / И. Ибраһимов // Чын Мирас. – 2013. – № 6. – 2 – 5 б.
Камалетдинова Р. Дәһшәтле еллар, мәхәббәтле юллар : [«Сөембикә» журналына 100 ел] / Р. Камалетдинова // Сөембикә. – 2013. – № 12. – 54 – 58 б.
Кашапова С. Шевчук исемле йолдыз / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2013. – 1 нояб. (№ 44). – 16 б.
Мостафин Ш. Әйдаман матбага: тудыручылары һәм варислары : («Нократ» газетасына – 95 ел) / Ш. Мостафин // Гасырлар авазы = Эхо веков. – 2013. – № 1 – 2. – 179 – 187 б.
Мөслихова Ч. «Ханым вә туташлар дикъкатенә...» : [«Сөембикә» журналына 100 ел] / Ч. Мөслихова // Чын Мирас. – 2013. – № 12. – 37 – 42 б. – Библиогр.: 6 исем.
Мөсәгыйтов С. Күңелләрдә туры сүзе калды... : [Азнакайда күренекле журналист, ТРның атказанган мәдәният хезмәткәре Д. Асыловны искә алдылар] / С. Мөсәгыйтов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 8 июнь.
Мөхәммәтшин Х. Самими күңелле, хыялый зат иде : [татар журналистикасында һәм әдәбиятында якты эз калдырган И. Диндаров турында] / Х. Мөхәммәтшин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 21 сент.
Сафин Ф. Ул ирекле инсан иде : [күренекле журналист, язучы И. Диндаровның туына 50 ел тулу уңаеннан] / Ф. Сафин // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 сент. (№ 36). – 17 б.
Сафиуллина Г. Йөргән аякка җим иярә : [«Сөембикә» журналына 100 ел] / Г. Сафиуллина // Сөембикә. – 2013. – № 12. – 60 – 64 б.
Сәгытдинов Ә. Журналист, язучы, нефтьче... : [И. Бәдретдинов] / Ә. Сәгытдинов // Маяк. – 2013. – 28 июнь.
Сәфәров М. Юкка түгелдер : [«Ватаным Татарстан» газетына 95 яшь тулуга карата] / М. Сәфәров // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 51 – 54 б.
«Сөембикә» беләзеге : [«Сөембикә» журналына 100 ел] // Сөембикә. – 2013. – № 12. – 32 – 33 б.
Татарларга юл күрсәтүче : [«Тәрҗеман» газеты чыга башлауга 130 ел] / Р. Мәрданов әзерләде // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 48 – 50 б.
Туфитуллова Р. «Сөемле бикә булсын дидек» : [«Азат хатын» – «Сөембикә» журналының элекеге баш мөхеррире Р. Туфитуллова белән әңгәмә / Э. Закирова яз. ал.] // Сөембикә. – 2013. – № 12. – 18 – 22 б.
Фаткуллин Ф. Ахунҗанов заманы : [күренекле журналист, язучы, җәмәгать эшлеклесе Т. Ахунҗанов турында] / Ф. Фаткуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 27 сент. (№ 39). – 13 – 14 б
Фәйзуллина Л. 95 яшь – ул ничек була? : [«Ватаным Татарстан» газетына 95 яшь тулуга карата] / Л. Фәйзуллина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 21 май.
Фәттахов Э. Хөрмәтле «Гаилә һәм мәктәп» редакциясе! / Э. Фәттахов // Гаилә һәм мәктәп. – 2013. – № 1. – 2 б.
Хәйруллин З. Әнәс абый – үзебезнеке : [озак еллар «Татарстан яшьләре», «Ватаным Татарстан» газетлары редакциясендә рәссам булып эшләгән Ә. Әмирханов турында] / З. Хәйруллин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 15 окт.
Шәймиев М. «Сөембикә»дә – аналар сүзе : [ТР ның Дәүләт киңәшчесе М. Шәймиев белән әңгәмә / Н. Шәйдуллина яз. ал.] // Сөембикә. – 2013. – № 12. – 8 – 11 б.
Шәмсетдинов Г. Без тарихта эзлебез : [«Мәгариф» җурналына 100 яшь] / Г. Шәмсетдинов // Чын Мирас. – 2013. – № 3. – 34 – 37 б.
2014
Галиева Р. М. Сатирик журналистика тарихы (XX гасыр башы) : уку ярдәмлеге / Р. М. Галиева ; Казан федераль университеты. – Казан : Казан университеты нәшрияты, 2014. – 172 б.: рәс. – Библиогр.: 162 – 164 б. (36 исем.).

Афәрин, «Идел»! // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 111 – 116 б. – Эчт. авт.: Ә. Еники, Н. Арсланов, М. Әгъләмов, Разил Вәлиев, Ф. Зөлкарнәй, Л. Лерон, Римзил Вәлиев, М. Закир, Р. Галиуллин.
Ахунов А. М. 1936 елда Төркиягә «Милли байрак» газетасын кертмәү тарихыннан / А. М. Ахунов // Фәнни Татарстан. – 2014. – № 2. – 93 – 98 б. – Библиогр.: 6 исем.
Әмирханов М. «Журналистлык минем канымда» : [күренекле журналист, дәүләт һәм җәмәгать эшлеклесе Ш. Хамматовның тууына 95 ел] / М. Әмирханов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 15 апр.
Бәдретдинов Х. Эльбрус тавы кебек : [күренекле журналист, 100 дәүләт һәм җәмәгать эшлеклесе Ш. Хамматовның 95 еллыгы билгеләп үтелде] / Х. Бәдретдинов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 19 апр.
Бу бит гасыр бәйрәме! : [«Сөембикә» журналының 100 еллыгына карата]  // Сөембикә. – 2014. – № 6. – 31 б.
Вәлиев Римзил. Журналны кемнәр ачты? :  [«Идел» журналының 25 ел] / Р. Вәлиев // Мәдәни җомга. – 2014. – 1 авг. (№ 30). – 11 б.
Вәлиев Римзил. «Идел» чишмәләрдән башлана : [«Идел» журналының 25 ел] / Р. Вәлиев // Идел. – 2014. – № 7. – 6 – 10 б.; 22 – 26 б. – Рус.
Гобәйдуллин Л. Гыйлем, мәгърифәт нурын чәчүче... : [«Кояш» газеты турында] / Л. Гобәйдуллин // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 36 – 38 б.
Зур мөгезле юбилей : [«Ялкын» журналының 90 еллыгына карата]  // Ялкын. – 2014. – № 5. – 18 – 19 б. – Эчт. авт.: И. Арикеева, А. Минһаҗева, З. Сабитова, Л. Мәрданова, И. Шәкүров, Г. Инсапова.
Ибраһимов И. Әдәби елъязма дәвам итә : [«Казан утлары» журналының 1100 саны чыгу уңаеннан басманың баш мөхеррире И. Ибраһимов белән әңгәмә / Н. Рәхмәтуллина яз. ал.] // Мәдәни җомга. – 2014. – 20 июнь (№ 24). – 15 б.
Ибраһимов И. Татар тарихын руслар язса...: [«Казан утлары» журналының 1100 саны чыгу уңаеннан басманың баш мөхеррире И. Ибраһимов белән әңгәмә / Г. Гыймадова яз. ал.] // Ватаным Татарстан. – 2014. – 18 июнь.
Нәҗипова Ч. Якласа һәм сакласа, киләчәге өметле : [«Мәгариф» журналына – 100 ел] / Ч. Нәҗипова // Шәһри Казан. – 2014. – 27 февр.
Рәхмәтуллина Н. Йөзьяшәр «Мәгариф» бәйрәме : [«Мәгариф» журналының үзенең 100 еллыгын билгеләп үтте] / Н. Рәхмәтуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 14 март (№ 10). – 8 б.
Туксан яшьтә сабый булу җиңелме? : [«Сабантуй» журналы турында] // Ватаным Татарстан. – 2014. – 12 дек.
Үзебезнең Идарә : [«Идел» журналының 25 ел] // Идел. – 2014. – № 7. – 3 – 5 б.; 4 – 6 б. – Рус. – Эчт. авт.: Разил Вәлиев, И. Әхмәтҗанов, Ф. Мифтахов, А. Сибагатуллин, Җ. Сөләйманов, Н. Беломоина, Г. Морат, Р. Корбан, Р. Зәйдулла, А. Остудин.
Хәмидуллин Л. Зөһрә йолдыз – таң йолдызы : [беренче татар хатын-кыз журналисты З. Акчурина турында] / Л. Хәмидуллин // Сөембикә. – 2014. – № 4. – 26 – 27 б.
Шәрәфиев Рәфыйк. Тәлгат Нәҗми ядкаре : [күренекле журналист турында истәлек] / Р. Шәрәфиев // Татарстан яшьләре. – 2014. – 11 нояб.
Юныс Рәфикъ. Хөр булып туган журнал : [«Идел» журналының 25 ел] / Р. Юныс // Казан утлары. – 2014. – № 8. – 176 – 183 б.
«Ялкын» – аста да, өстә дә! . : [Ялкын журналының 90 еллыгына карата]  // Ялкын. – 2014. – № 4. – 34 – 35 б. – Эчт. авт.: И. Арикеева, З. Хәбибуллина, Э. Байназаров, Г. Бәхтегәрәев.

Кулъязмалар. Сирәк китаплар

Бостанов Ә. Габденнасыйр Курсави, Шиһабетдин Мәрҗани һәм Галимҗан Барудиның яңа табылган кулъязмалары / Ә. Бостанов // Чын Мирас. – 2014. – № 2. – 18 – 22 б. – Библиогр.: 21 исем.

Этика. Әхлакый тәгълимат. Гамәли фәлсәфә

Батулла Р. «Улларым белән горурланырга куркам» : [халык язучысы Р. Батулла гаиләсе турында] / Р. Батулла // Гаилә һәм мәктәп – 2013. – № 5. – 10 – 13 б.
Дин. Теология

Әлмиева Н. Татар исламсыз яши алмый : [«Миллитормыш һәм дин» исемле IV Бөтен россия форумы турында] / Н. Әлмиева // Мәгърифәт. – 2013. – 31 май (№ 22). – 2 б.
Бикбулатов С. Ислам тарихы / С. Бикбулатов // Иман нуры. – 2013. – № 2 – 3. – 3 – 83 б.
Вәлиуллин Р. XX йөз башы татар уку йортларында ислам дине һәм пәйгамбәрләр тарихы / Р. Вәлиуллин // Халкым минем. – 2013. – Апр. (№ 4). – 11 б.
Галиев М. Китап рухы : [Изге Коръән турында] / М. Галиев // Халкым минем. – 2013. – Сент. (№ 9). – 8 б.
Гарифуллин В. Дин һәм җәмгыять дуслыгын яклап : [Татарстан Министрлар Кабинеты каршындагы Дин эшләре советы җитәкчесе, тарих фәннәре докторы, профессор Р. Нәбиев турында] / В. Гарифуллин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 7 сент.
Гусева Ю. «Әйе, мин япон шпионы...» : [имам Мөхәммәдфатих Шиһабетдин улы Мортазин турында] / Ю. Гусева // Идел. – 2013. – № 10. – 53 – 57 б.
Гыйләҗев Ф. «Без – үз дәверебезнең балалары» : [Якупов укулары турында] / Ф. Гыйләҗев // Шәһри Казан. – 2013. – 5 сент.
Гыйләҗев Ф. Аның кебек фидакарьләр сирәк : [В. Якупов турында] / Ф. Гыйләҗев // Шәһри Казан. – 2013. – 11 июль.
Гыйлемханов Р. Җаекта бер тарих кабатланды : [Җаек ш. Кызыл мәчетнең беренче имамы М. Төхфәтуллин турында] / Р. Гыйлемханов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 25 июнь.
Җәләев Р. Татулык булса, бәрәкәт килер : [мөселманнарның VI Корылтае турында] / Р. Җәләев // Бөгелмә авазы. – 2013. – 17 апр.
Заһидуллин И. Татарстанда исламның бүгенге халәте : XIX гасырдан караш / И. Заһидуллин // Чын Мирас. – 2013. – № 6. – 64 – 69 б.
Имамов Ф. [Т. Кама районы] Каенлы мәчетенең 100 еллыгына багышлап / Ф. Имамов // Туган як. – 2013. – 28 авг.
Кукушкина Р. Ислам ни дә, Шәригать ни? / Р. Кукушкина // Мәдәни җомга. – 2013. – 1 нояб. (№ 44). – 14 – 15 б.
Кышкар мәдрәсәсе : [Арча районы] // Идел. – 2013. – № 8. – 53 б.
Машанов М. Татар-мөселманнарының хәле / М. Машанов ; Р. Сафиуллина тәрҗ. // Идел. – 2013. – № 10. – 46 – 51 б.
Минһаҗ Р. Ул беренчеләрдән иде : [Вәлиулла хәзрәт Якуповны искә алдылар] / Р. Минһаҗ // Ватаным Татарстан. – 2013. – 24 июль.
Мөхәммәтҗанова Ә. Милләт өлгесе : [Җәлил хәзрәт Фазлыев турында] / Ә. Мөхәммәтҗанова // Мәгърифәт. – 2013. – 26 июль (№ 30). – 7 б.
Низамов И. Милли җанлы остаз-галим : [күренекле шәрекъ һәм дин галиме Р. Үтәбай-Кәриминең тууына 80 ел] / И. Низамов // Мәдәни җомга. – 2013. – 27 сент. (№ 39). – 11 – 12 б.
Сәгыйдуллина М. Әллә табыну, әллә тайпылу : [Себер авылларында диннең торышы турында] / М. Сәгыйдуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 12 июль (№ 28). – 11 б.
Сәйфетдинов Р. Минем мәхәлләм – минем мәчетем : [Яшел Үзән районы Мулла Иле а. мәчете турында] / Р. Сәйфетдинов // Яшел Үзән. – 2013. – 3 май.
Фәрхетдинова Ч. Ул һәрвакыт эштә башлап йөрде : [«Апанай» мәчете имамы, «Иман» мәркәзе җитәкчесе В. Якуповны искә алдылар] / Ч. Фәрхетдинова // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 сент. (№ 36). – 12 б.
Хәйретдинов А. Муса Бигиев ядкяре : [күренекле дин галиме, җәмәгать һәм сәясәт эшлеклесе М. Бигиев турында ТФАнең Ш. Мәрҗани исем. Тарих институты ө. ф. х. А. Хәйретдинов белән әңгәмә / Г. Закирова яз. ал.] // Мәгърифәт. – 2013. – 19 апр. (№ 16). – 7 б.
2014
Баттал Г. Сөембикә манарасы / Г. Баттал ; сәхифәне Җ. Миңнуллин һәм Э. Сабирова әзерләде // Безнең мирас. – 2014. – № 10. – 28 – 40 б.
Вәлиева Д. Авылым мәчетләре : [Зәй районы Шыкмай а. Мәчетләре турында] / Д. Вәлиева // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 122 – 125 б.
Зарипов Рәфхәт. Бәйрәм төбендә... Казан ята : [Казан монастыре турында] / Р. Зарипов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 15 нояб.
Миңнуллин Җ. Г. Батталның «Сөембикә манарасы» хезмәте хакында / Җ. Миңнуллин // Безнең мирас. – 2014. – № 10. – 40 – 41 б.
Хәеров Г. Казан кремленең «икенче төбе» : [Кремль диварлары буендагы дини йортлар турында] / Г. Хәеров // Татарстан. – 2014. – № 2. – 60 – 63 б.; 84 – 87 б. – Рус.
Социология

Галиева Г. Гаилә – милләтнең нигезе яки татар гаиләсендә бала тууга мөнәсәбәт / Г. Галиева ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 3. – 46 – 56 б.
Татарстан Республикасының эчке сәясәте

Сафина Н. «Шуны гына әйтә күрмә» : [татар милләтенең яшәеше турында фикерләр] / Н. Сафина // Татарстан яшьләре. – 2013. – 2 июль.
2014
Алаев Ю. Стакан яртылаш... : [Татарстан сәясәтчеләре өчен иң мөһим мәсьәләләр хакында] / Ю. Алаев // Татарстан. – 2014. – № 1. – 30 – 33 б. – Татар, рус.
Икътисад

«Акыллы шәһәр»нең чикләре билгеләнә : [«Смарт сити Казан» инвестиционн проекты турында] // Татарстан. – 2013. – № 4. – 8 б.; 10 б. – Рус.
Алаев Ю. Хыялдагы каланы яңача шәкелләштерү : [Иннополис турында] / Ю. Алаев // Татарстан. – 2013. – № 10. – 22 – 23 б.; 24 – 25 б. – Рус.
Колчина Т. IT–могҗизалар кыры дипломлы сабанчыларны көтә : [Иннополис турында] / Т. Колчина // Татарстан. – 2013. – № 11. – 12 – 16 б.; 16 – 20 б. – Рус.
2014
Елдан-ел яхшырак : [Татарстанның төп икътисадый өстенлекләре турында] // Татарстан. – 2014. – № 1. – 26 – 29 б. – Татар, рус.
Финанслар. Банклар эше. Акча

«Ак Барс» Банк : югары казанышлар // Татарстан. – 2013. – № 7. – 41 б.; 49 б. – Рус.
Алаев Ю. Ничек итеп балык та ашарга, агачка да үрмәләргә : [ТР һәм РФ еллык бюджет планы турында] / Ю. Алаев // Татарстан. – 2013. – № 11. – 20 – 24; 24 б.; 22; 26 б. – Рус.
2014
Алаев Ю. Балтадан аш пешерү : [2015 – 2017 елларга бюджет проекты турында] / Ю. Алаев // Татарстан. – 2014. – № 10. – 16 – 18 б.; 18 – 20 б. – Рус.

Татарстан Республикасының икътисадый хәл

Әхмәтҗанов И. «Индустриаль парк экологик куркынычсыз булачак» : [Чистай муниципаль район башлыгы сөйли] / И. Әхмәтҗанов ; Н. Чернышева яз. ал. // Чистай хәбәрләре. – 2013. – 29 май.
Татарстан : тартылу нокталары : [ТР икътисадый халәте турында] // Татарстан. – 2013. – № 7. – 12 – 19 б. – Татар, рус.
2014
Минаева Л. Фәрит Мөхәммәтшин : «Тәнкыйтьләү өчен түгел, чаралар күрү максатыннан» : [Әлмәт районының социаль-икътисадый үсеше турында] / Л. Минаева // Әлмәт таңнары. – 2014. – 5 мартисты

Җинаять хокукы. Җинаятьчел суд эшләрен башкару. Криминология. Криминалистика

Кашапова С. Вөҗданың пакь икән – йөзең ак булыр : [Татарстанда коррупциягә каршы көрәш турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 7 нояб. (№ 44). – 18 б.  
Дәүләт администрация идарәсе

Әхмәтҗанов И. Чистай музей-шәһәр булырга бик лаек : [Чистай районы башлыгы И. Әхмәтҗанов белән әңгәмә / С. Кашапова яз. ал.] // Мәдәни җомга. – 2013. – 14 июнь (№ 24). – 2 б.
Бәдретдинов Х. Министр әтисе : [ССР ның атказанган Эчке эшләр органнары хезмәткәре, полковник Г. Нургалиев турында] / Х. Бәдретдинов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 14 дек.
Билалова Л. Ир асылы шундый була : [Лениногорск районы Эчке эшләр бүлегенең ветераннар советы рәисе урынбасары Г. Нугуманов турында] / Л. Билалова // Заман сулышы. – 2013. – 19 апр.
Зыякаева Ә. Татарстанда «Мәк» Бөтенроссия операциясе башланды / Ә. Зыякаева // Яшел Үзән. – 2013. – 21 июнь.
2014
Зарипов Рәис. Туган як җылысына ни җитә! : [ССР Эчке эшләр министлыгының атказанган хезмәткәре, полковник Г. Нургалиев турында] / Р. Зарипов // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 111 – 121 б.

Хәрби эш. Хәрби сәнгать. Хәрби фәннәр. Кораллы көчләр

Әхкәмов Р. Без һәрчак сафта : [Чаллы ш. Беренче номерлы постның шәрәфле җитәкчесе Бөек Ватан сугышы ветераны Ш. Әхкәмов турында] / Р. Әхкәмов, Н. Бердников // Мәгариф. – 2013. – № 5. – 51 – 52 б.
Әхмәтҗанов Р. Сугыш аямады атны да… : [Бөек Ватан сугышы ветераны К. Насретдинов турында] / Р. Әхмәтҗанов // Мәйдан. – 2013. – № 5. – 106 – 113 б.
Бадюгина А. Рушад абый [Хисаметдинов] чын көрәшче һәм әйбәт кеше иде / А. Бадюгина // Казан утлары. – 2013. – № 6. – 107 – 108 б.
Биктимерова Т. Исемнәре онытылмасын иде... : [I Бөтендөнья сугышы каһарманы Ф. Даутов турында] / Т. Биктимерова // Халкым минем. – 2013. – Нояб. (№ 11). – 4 б.
Зарипов Р. [Бөек Ватан сугышы ветераны С. Уразаев] өч китабын да сугышка багышлаган / Р. Зарипов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 22 май.
Зарипов Р. Онытылган «Алтын Йолдыз» ияләре / Р. Зарипов // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 128 – 131 б.
Мартынова Р. Онытылган сугыш: Кама аръягы геройлары : [I Бөтендөнья сугышы турында] / Р. Мартынова // Зәй офыклары. – 2013. – 14 июнь.
Шәмсуаров Т. Яшәү белән үлем арасында : [В. Дубин турында] / Т. Шәмсуаров // Мәйдан. – 2013. – № 12. – 30 – 32 б.
2014
Алмазова Д. Икшермәнең кадет мәктәбе : [Саба районы Иске Икшермә а. кадетлар мәктәбе турында] / Д. Алмазова // Гаилә һәм мәктәп – 2014. – № 8. – 12 – 13 б.
Әхмиров Г. Япон сугышы, яки татар солдаты : [истәлек] / Г. Әхмиров ; Р. Мәрданов яз. ал. // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 29 – 39 б.
Баттал Ф. Кем ул – Абдулла Баттал?! / Ф. Баттал // Безнең мирас. – 2014. – № 8. – 69 – 75 б.; № 9. – 46 – 50 б.
Гарифуллин Г. Ачлык : (1932 – 1933 еллардагы махсус оештырылган гомуми ачлыкның 80 еллыгы уңаеннан) / Г. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 8. – 116 – 121 б. – Библиогр.: 5 исем.
Гыйләҗев И. Беренче Бөтендөнья сугышында Алманиядә мөселман әсирләре / И. Гыйләҗев // Казан утлары. – 2014. – № 2. – 128 – 132 б.; № 3. – 167 – 172 б.
Йосыпова Л. Суворовчылар : [Казан Суворов хәрби училищесы турында] / Л. Йосыпова // Гаилә һәм мәктәп – 2014. – № 7. – 4 – 5 б.
Кашапова С. Кешеләр язмышы – төп тарихи күрсәткеч : [Чирмешәндәге мемориаль үзәк турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 31 окт. (№ 43). – 17 б.
Мәҗитов Ф. Геннар аша күчкән батырлык : [Советлар Союзы Герое Г. Һадимөхәммәтов һәм М. Һадимөхәммәтов турында] / Ф. Мәҗитов // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 100 – 105 б.
Миңневәлиева А. Ватанпәрвәрлекне эзтабарлар үстерә : [Татарстандагы эзтабарлар хәрәкәте турында] / А. Миңневәлиева // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 3 – 9 окт.
Мостафин Ш. Балкый дан учаклары!.. : [Советлар Союзы Герое Г. Гафиятуллин турында] / Ш. Мостафин // Мәйдан. – 2014. – № 1. – 106 – 111 б.
Шәрапова Й. Батыр эзләреннән : [Советлар Союзы Герое, фин сугышы каһарманы Б. Рәхимов турында] / Й. Шәрапова // Шәһри Казан. – 2014. – 22 июль.
Рухи һәм матди тормыш ихтыяҗларын тәэмин итү. Социаль тәэминат. Социаль ярдәм. Торак белән тәэмин итү. Страхование

Арсланова Ф. Вавиловлар фонды бүләксез йөрми : [А. Вавилова исеме хәйрия фонды үзенең 10 еллык юбилеен билгеләп үтте] / Ф. Арсланова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 2 апр.
Рәхим Г. Химаячелек киләчәкне кайгырта : [Татарстандагы хәйриячелек хәрәкәте турында] / Г. Рәхим // Мәдәни җомга. – 2013. – 21 июнь (№ 25). – 5 б.

Мәгариф, тәрбия һәм укытуның гомуми мәсьәләләре

Бәдретдинов Х. Габдрахман Рафиковны беләсезме? : [Казанның 4нче гимназиясендә олуг мөгаллим, мәгърифәтче Г. Рафиковның 140 еллыгы уңаеннан «Халыкка багышланган гомер» дип аталган кичә узды] / Х. Бәдретдинов // Мәгърифәт. – 2013. – 7 июнь (№ 23). – 5 б.
Биктимерова Т. Татар мәгарифенең алтын баганасы [күренекле мәгърифәтче, педагог Мозаффар Мөштәринең тууына 150 ел тулу уңаеннан] / Т. Биктимерова // Мәгариф. – 2013. – № 9. – 71 – 72 б.
Биктимерова Т. Татар халкы хакын хаклап : [күренекле педагог, җәмәгать эшлеклесе Г. Гыйсмәтинең тууына – 130 ел] / Т. Биктимерова // Мәгариф. – 2013. – № 12. – 47 – 48 б.
Вәлиуллин Р. Аңга үтеп керү : [1917 елга кадәр татар мәктәпләренә каршы алып барылган сәясәт турында] / Р. Вәлиуллин // Халкым минем. – 2013. – Дек. (№ 12). – 11 б.
Газизова Л. «Гыйлемгә мәхәббәтле кеше тапмадым...» : [педагог, энциклопедист галим К. Насыйри турында] / Л. Газизова // Шәһри Казан. – 2013. – 24 дек.
Гариф Д. Рафиковта кунакта : [күренекле татар мәгърифәтчесе Г. Рафиков турында] / Д. Гариф // Шәһри Казан. – 2013. – 14 май.
Гаффарова Ф. Закир Кадыйри уган : [галим-педагог турында] / Ф. Гаффарова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Авг. (№ 8). – 13 б.
Гобәйдуллин Л. Милли мәгариф һәм заман / Л. Гобәйдуллин // Чын Мирас. – 2013. – № 8. – 12 – 25 б. – Эчт. авт.: А. Нәзиров, Ф. Тарасова, Р. Җамалетдинов, И. Шакиров, И. Исламов, Ә. Нуриева.
Гыйбатдинов М. Гасырлардан килгән хәзинә : [«Татар педагогик фикере антологиясе» турында] / М. Гыйбатдинов, Л. Мортазина // Чын Мирас. – 2013. – № 3. – 57 б.
Гыймазова Р. Педагог Мозаффар Мөштәригә – 150 ел (1863 – 1937) / Р. Гыймазова, Т. Биктимирова // Гасырлар авазы = Эхо веков. – 2013. – № 1 – 2. – 137 – 153 б. – Библиогр.: 45 исем.
Зәйнуллина Г. Арча төбәгенең мәгариф кырында : [Арча мәгариф идарәсе эшчәнлеге турында] / Г. Зәйнуллина // Идел. – 2013. – № 8. – 42 – 47 б.; 50 – 57 б. – Рус.
Константинова Л. Керәшеннәрнең мәртәбәле мәктәбе : [Казанда үткән керәшен-татар мәктәбе оешуының 150 еллыгына багышлана] / Л. Константинова // Мәгариф. – 2013. – № 12. – 49 б.
Корбан Р. Картаерга вакыты юк : [күренекле педагог, педагогик фәннәр докторы, профессор Р. Шакиров турында] / Р. Корбан // Ватаным Татарстан. – 2013. – 17 авг.
Камалетдинова Р. Мөхлисә Бубый оныклары / Р. Камалетдинова // Сөембикә. – 2013. – № 6. – 22 – 25 б.
Латыпова Ф. «Әкиятче бабайга» 120 яшь : [мәгърифәтче-педагог, фольклорчы-әдип З. Мөэминов турында] / Ф. Латыпова // Көмеш кыңгырау. – 2013. – 27 июль.
Мәхмүтова А. Иж-Бубый мәдрәсәсе / А. Мәхмүтова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Окт. (№ 10). – 12 б.
Минһаҗ Р. Су һәм һава кебек кирәк : [ТР Мәгариф законы проекты турында] / Р. Минһаҗ // Ватаным Татарстан. – 2013. – 31 май.
Михайлова С. Татар халкының мәгърифәтче улы : [Ибраһим Хәлфин турында] / С. Михайлова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Апр. – май (№ 4 – 5). – 10 б.
Нурмөхәммәтов Ф. Татарстанның мәгариф өлкәсендәге заманча технологияләре / Ф. Нурмөхәммәтов // Мәгариф. – 2013. – № 9. – 3 – 4 б.
Садрисламова С. Туган тел – үз әниеңне аңлау ул! : [милли мәгариф турында] / С. Садрисламова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 14 авг.
Тахтамышева Г. Боз өстеннән бару җиңелме? : күренекле әдип, мәгърифәтче Н. Думавиның педагогик карашлары / Г. Тахтамышева // Мәгърифәт. – 2013. – 24 май (№ 21). – 3 б.
Фәрхетдинова Ч. Каюм бабай галәмендә : [«Каюм Насыйриның күпкырлы  эшчәнлеге бүгенге заман укыту процессында һәм музей киңлегендә» дип аталган «Түгәрәк өстәл» уздырылды] / Ч. Фәрхетдинова // Мәдәни  җомга. – 2013. – 5 апр. (№ 14). – 18 б.
Хәйретдинова Р. Ул Мәрҗаниләр нәселеннән иде... : [РСФСРның атказанган укытучысы М. Гайнетдинов турында] / Р. Хәйретдинова, Л. Каюмова // Мәгърифәт. – 2013. – 9 авг. (№ 32). – 3 б.
Хәмитова Р. Мөштәри нәселенең затлы улы [күренекле мәгърифәтче, педагог Мозаффар Мөштәринең тууына 150 ел тулу уңаеннан] / Р. Хәмитова // Шәһри Казан. – 2013. – 30 июль.
Хәмитова Р. Халык хакына яшәү [күренекле мәгърифәтче, педагог Мозаффар Мөштәринең тууына 150 ел тулу уңаеннан] / Р. Хәмитова // Мәгърифәт. – 2013. – 2 авг. (№ 31). – 2 б.
2014
Татар педагогик фикере антологиясе : 2 т. / ТР ФА, Ш. Мәрҗани исем. тарих институты ; [редкол.: Ф. М. Солтанов һәм б.]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014. – 26 см. – Рус., татар.
Т. 1 : (борынгы төрки чор – XX гасыр башы). – 408 б.: портр. – Куш.: 388 – 405 б.

Биктимерова Т. Күгәрченкәй, ник кундың соң тәрәзәмә?.. : [күренекле педагог, журналист, нашир Ш. Әхмәров турында] / Т. Биктимерова // Мәдәни җомга. – 2014. – 10 окт. (№ 40). – 15 б.
Биктимерова Т. Фидакарь мөгаллим : күренекле мәгърифәтче, педагог Мозаффар Мөштәринең тууына – 150 ел (1863 – 1937) / Т. Биктимерова // Халкым минем. – 2014. – Авг. (№ 8). – 4 б.
Габдрахманова Г. Балтач районы мәгариф системасы : белем һәм тәрбия бирүдәге эшчәнлек, бурычлар һәм үсеш мөмкинлекләре / Г. Габдрахманова // Мәгариф. – 2014. – № 3. – 66 – 68 б.
Газизова Л. «Гыйлемгә мәхәббәтле кеше тапмадым...» : [мәгърифәтче галим К. Насыйри тормышы турында] / Л. Газизова // Яшел Үзән. – 2014. – 5 февр.
Гариф Д. Мәгарифе көчле ил генә җиңүче була : [Татарстанда мәгариф системасы үсешнең яңа этабына керә] / Д. Гариф // Шәһри Казан. – 2014. – 27 февр.
Мәхмүтова А. Х. Казыя Мөхлисә Бубый : [күренекле педагог, дин әһеле һәм җәмәгать эшлеклесе] / А. Х. Мәхмүтова // Фәнни Татарстан. – 2014. – № 2. – 76 – 92 б. – Библиогр.: 6 исем.
Мортазина Л. Табигать җанлы мәгърифәтче : [педагог, күпсанлы дәреслекләр автор Г. Богданов турында] / Л. Мортазина // Мәгариф. – 2014. – № 12. – 117 – 118 б.
Сабирова Ф. Милли мәгарифкә йөз белән / Ф. Сабирова // Мәгариф. – 2014. – № 3. – 71 – 73 б.
Мәктәпкәчә тәрбия hәм белем бирү. Гомуми мәктәп белеме. Гомуми белем мәктәбе

Әхмәтҗанова Ф. Дүрт музейлы гимназия : [Яшел Үзәндәге 3нче гимназия турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 21 май.
Әхмәтҗанова Ф. Уен гына түгел бу! : [Ютазы районы сәнгать мәктәбе турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 15 июнь.
Әхмәтҗанова Ф. Чирмешән... бәхет йолдызына ирешә : [Чирмешәндәге сәнгать мәктәбе турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 24 апр.
Бәдретдинов Х. Әтисенә – Сталла, әбисенә – Бисмилла : [танылган укытучы С. Габдрахманова турында] / Х. Бәдретдинов // Мәгърифәт. – 2013. – 16 авг. (№ 33). – 7 б.
Биктимерова А. Зәркәнче буласыңмы?! : [Казан ш. халык сәнгате һөнәри белем бирү лицее турында] / А. Биктимерова // Ялкын. – 2013. – № 4. – 20 – 21 б.
Вафина Ф. Күңел җылыбыз – балаларга : [Казан ш. 149 нчы лицей эшчәнлеге турында] / Ф. Вафина // Мәгариф. – 2013. – № 6. – 68 – 69 б.
Гафаров И. Яшь патриотлар тәрбиялибез : [Чүпрәле районы Иске Чокалы а. мәктәбе эшчәнлеге турында] / И. Гафаров // Мәгариф. – 2013. – № 6. – 51 б.
Ислаев Ф. Заманасы нинди – мәгарифе шундый : [мәктәптә тарих укыту мәсьәләләре турында] / Ф. Ислаев // Мәгариф. – 2013. – № 12. – 44 – 45 б.
Исмәгыйлева Р. Мәктәп үз химаячесен кабул итте : [1нче сәнгать мәктәбе турында] / Р. Исмәгыйлева // Шәһри Казан. – 2013. – 10 дек.
Кашапова С. Чистайның аһәң мәркәзе : [Чистайдагы С. Гобәйдуллина исем. балалар сәнгать мәктәбе турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2013. – 14 июнь (№ 24). – 4, 24 б.
Мәхмүтова А. Иж-Бубый мәдрәсәсе / А. Мәхмүтова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Сент. (№ 9). – 9 б.
Мостафина Ф. Кемнең урыны лицейда? : [КФУ (Идел буе) каршындагы Н. И. Лобачевский исем. лицей турында] / Ф. Мостафина // Шәһри Казан. – 2013. – 9 апр.
Музыкага гашыйклар... : [Казанның 13нче музыкаль мәктәбе турында] // Сабантуй. – 2013. – 20 апр.
Муллагилова Н. Атабайда үсә талантлар! : [Лаеш районы Атабай урта мәктәбе турында] / Н. Муллагилова // Сабантуй. – 2013. – 27 апр.
Нурлыева Л. Талантлы балаларга юл ачык : [Актаныш ш. «Сәләтле балалар өчен гуманитар гимназия-интернаты» турында] / Л. Нурлыева // Мәгариф. – 2013. – № 5. – 71 – 72 б.
Сабирова Ф. Думави варислары : [Аксубай районының Н. Думави исем. урта мәктәбе турында] / Ф. Сабирова // Мәгърифәт. – 2013. – 17 май (№ 20). – 3 б.
Солтанова А. Горурлыгыбыз – татар мәктәбе : [Чаллы ш. М. Вахитов исем. 2нче гимназия турында] / А. Солтанова // Шәһри Чаллы. – 2013. – 19 июнь.
Шәйхетдинова Р. Россиянең иң яхшы укытучысы : [Г. Ибраһимов исем. 17 нче татар гимназиясенең татар теле һәм әдәбияты укытучысы Р. Абдуллина турында] / Р. Шәйхетдинова // Мәгърифәт. – 2013. – 2 авг. (№ 31). – 1 б.
Янбасирова Д. Тапшырылмаган хатлар : [укытучы Р. Аитова турында] / Д. Янбасирова // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 36 – 38 б.
2014
Гыймадиева Н. Мәктәбем – якты юлым : [Лаеш р. Татар Сараланы а. мәктәбенең 100 еллыгына багышлана] / Н. Гыймадиева. – Казан : Сүз, 2014. – 96 б.: фото.
 Әхмәтвәлиева Р. Татар әлифбасы турында китап : [XIX – XXI г. басылган әлифбалар турында] / Р. Әхмәтвәлиева // Шәһри Чаллы. –2014.  – 30 май.
Гыйззәтуллина Р. Тукай – педагог / Р. Гыйззәтуллина // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 3 – 14 б.
Гыймадиева Н. Кем куар бу дөнья караңгылыгын? : [Казанның 68нче татар-рус урта мәктәбе директоры Э. Ибәтуллова турында] / Н. Гыймадиева // Ватаным Татарстан. – 2014. – 13 дек.
Заһидуллина Д. Төп гомуми белем бирү баскычында татар әдәбияты : заман таләпләре һәм яңа мөмкинлекләр / Д. Заһидуллина // Мәгариф. – 2014. – № 10. – 13 – 18 б.
Заһидуллина Л. Яһүдчә белем : [Казанның 12 нче мәктәбе турында] / Л. Заһидуллина // Гаилә һәм мәктәп – 2014. – № 10. – 4 – 5 б.
Йосыпова Н. Татар әдәбиятыннан БРИ : үзенчәлеге һәм проблемалар / Н. Йосыпова // Мәгариф. – 2014. – № 3. – 21 – 24 б.
Камаева Р. Татар теленә өйрәтүдә заманча педагогик технологияләр / Р. Камаева // Мәгариф. – 2014. – № 11. – 16 – 21 б.; № 12. – 5 – 7 б.
Низамова Л. Манеж өстендә... мәктәп! : [Казан цирк мәктәбе турында] / Л. Низамова // Гаилә һәм мәктәп – 2014. – № 3. – 30 – 31 б.
Садрисламова С. Безнекеләр күршегә керми : [милли мәгариф турында] / С. Садрисламова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 8 апр.
Сафиуллина Р. Хыялдагы мәктәп : [Казан ш. Ш. Усманов ур. урнашкан Ш. Мәрҗани исемендәге икенче татар гимназиясе турында] / Р. Сафиуллина // Идел. – 2014. – № 5. – 58 – 63 б. – Эчт. авт.: З. Мәхмүтова, Э. Гарипова, А. Камалов, А. Хамматова, И. Зарипов, А. Әхмәтов, А. Мөхетдинов, А. Хәйбуллина, Н. Сибгатуллина, Ч. Фатыйхова, Ә. Фатыйхова, Л. Галиуллина, Г. Исмәгыйлева.
Таразова Ә. [Яшел Үзәннең] 2 нче балалар бакчасы – Россиядә иң яхшылардан / Ә. Таразова // Яшел Үзән. – 2014. – 16 май.
Хәйруллина Ф. Гимназиябезгә – 23 яшь! : [Казан ш. Киров районындагы 4нче татар гимназиясе турында] / Ф. Хәйруллина // Шәһри Казан. – 2014. – 30 дек.
Шәкүрова Д. Милли элита кайда тәрбияләнә? : [Актаныштагы милли гимназия турында] / Д. Шәкүрова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 3 июнь.

Шәхесләрнең аерым төркемнәрен тәрбияләү, укыту һәм өйрәтү

Садрисламова С. Аларда – татар рухы : [Актаныш районындагы сәләтле балалар өчен гуманитар гимназия турында] / С. Садрисламова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 11 окт.

Һөнәри һәм урта махсус белем

Киләчәгеңнең хуҗасы буласың килсә... : [Мамадышның 87 нче номерлы көллияте турында] // Татарстан яшьләре. – 2013. – 16 май.
Нәкыйпова Л. Укытучылар мәктәбе : [Арча педагогика училищесы турында] / Л. Нәкыйпова // Татарстан яшьләре. – 2013. – 1 авг.
Низаметдинов И. 1930 – 1945 елларда Арча педагогика училищесы / И. Низаметдинов ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 8. – 38 – 51 б. – Библиогр.: 44 исем.
Сафиуллина Р. Көллиятнең тарту көче : [Арча педагогика училищесы турында] / Р. Сафиуллина // Идел. – 2013. – № 8. – 48 – 52 б.; 58 – 61 б. – Рус.
2014
Сабирова А. Булачак министралар кайда әзерләнә : [Саба аграр көллияте турында] / А. Сабирова // Шәһри Казан. – 2014. – 4 дек.
Шәйхетдинова Н. Заманча белгечләр Зәйдә әзерләнә : [Зәй политехника көллияте турында] / Н. Шәйхетдинова // Гаилә һәм мәктәп – 2014. – № 1. – 20 – 21 б.
Шәйхетдинова Н. Һәр эшкә сәләтлеләр! : [Казан машина төзелеше техникумы турында] / Н. Шәйхетдинова // Гаилә һәм мәктәп – 2014. – № 3. – 18 – 19 б.
Югары белем. Югары мәктәп. Фәнни кадрлар хәзерләү

Батыршина С. «Каз канаты» кайдан башлана? : [КДУ студентларының «Каз канаты» бию ансамбле турында] / С. Батыршина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 28 май.
Гыйзззәтуллина Н. Җамалетдинов мәктәбе : [КФУның Филология һәм сәнгать институты ректоры, профессор Р. Җамалетдинов турында] / Н. Гыйззәтуллина // Шәһри Казан. – 2013. – 19 нояб.
Исламов Р. Чит ил галимнәре мирасыбыз мәгарәсендә : [Г. Ибраһимов исем. ТӘһСИ турында] / Р. Исламов // Мәдәни җомга. – 2013. – 10 май (№ 19). – 15 б.
Мәһдиев Рөстәм Гасырларны колачлый шәрыкъ : [КФУ каршындагы Шәрыкъне өйрәнү һәм халыкара мөнәсәбәтләр институты ректоры Л. Латыйпов турында]  / Р. Мәһдиев // Мәгърифәт. – 2013. – 31 май (№ 22). – 5 б.
Хуҗиәхмәт Ә. Олы юлның чакрымнары : [КФУ профессоры, филология фәннәре докторы Р. Юсупов турында] / Ә. Хуҗиәхмәтов, Р. Шәрипов // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 сент. (№ 36). – 11, 16 б.
Хуҗиәхмәт Ә. Остазларның остазы : [КФУ профессоры, филология фәннәре докторы Р. Юсупов турында] / Ә. Хуҗиәхмәтов, Р. Шәрипов // Шәһри Казан. – 2013. – 10 сент.
Шәйхетдинова Р. Гыйлем нуры җиһанны җылыта : [КДЭУда сәнәгать предприятиеләрен электр белән тәэмин итү каферасы профессоры Ш. Вафин турында] / Р. Шәйхетдинова // Мәгърифәт. – 2013. – 26 июль (№ 30). – 4 б.
2014
«Ана теле»нең әнисе ул! : [КФУның Филология һәм мәдәниятара багланышлар институты доценты К. Фәтхуллова турында] / С. Садрисламова әзерләде // Ватаным Татарстан. – 2014. – 17 окт.
Арсланова Ф. Мәдәният әйдаманы : [Казан дәүләт мәдәният һәм сәнгать институтына нигез салучы, беренче ректоры Р. Шәмсетдинова турында] / Ф. Арсланова // Мәдәни җомга. – 2014. – 17 окт. (№ 41). – 5 б.
Имамнар гына түгел, журналистлар да : [Россия ислам институты турында] / М. Кыямова әзерләде // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 6 – 9 июнь.
Ислаев Ф. Мөгаллимнәр әйдаманы : [педагогия фәннәре докторы, профессор, Татарстанның һәм Русиянең атказанган укытучысы Р. Исламшинга 75 яшь] / Ф. Ислаев, Г. Тахтамышева // Мәдәни җомга. – 2014. – 14 нояб. (№ 45). – 19 б.
Садрисламова С. Мәгарифне безнекеләр үстерә : [ТР Мәгарифне үстерү институты турында] / С. Садрисламова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 10 гыйнв.
Буш вакытны оештыру

Әхмәтҗанова Ф. Чистай ягына ашкына күңел : [Чистай каласын туристик маршрут буларак тәкъдим итү буенча «Түгәрәк өстәл» узды] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 6 апр.
Шәйхетдинова Р. Аралашу теләге берләштерә : [«Дуслык» лагере турында] / Р. Шәйхетдинова // Мәгърифәт. – 2013. – 21 июнь (№ 25). – 4 б.
2014
Бондаревская О. Билгесезлеккә бару һәм кире кайту юлы : [Кама Тамагы районындагы Юрьев мәгарәләренә сәяхәт] / О. Бондаревская // Татарстан. – 2014. – № 7. – 48 – 50 б.; 68 – 70 б. – Рус.
Бондаревская О. Татарстан: күрмичә китмәгез! : [Казанда туристик инфраструктураны үстерү проектлары турында] / О. Бондаревская, В. Олейник // Татарстан. – 2014. – № 5. – 22 – 26, 28 б.; 26 – 30, 32 б. – Рус.
Насыйбуллина Г. Республика буйлап сәяхәт итү өчен доллар да, евро да түлисе юк : [Татарстанның туризм тармагына карата] / Г. Насыйбуллина // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 31 дек. – 15 гыйнв.
Хәсәнова А. Үзебезне күрсәтә белмибез : [туристларны Казанга җәлеп итү турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 2 авг.
Чистай – рус, Казан – татар әдәбияты каласы булачакмы? : [туристик маршрут турында] / М. Кыямова әзерләде // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 17 – 23 окт.

Этнография. Гореф-гадәтләр һәм йолалар. Халыкның тормышы. Тантана тәртибе

Әстерханда бәйрәм : [«Сабантуйгага» багышланган] // Халкым минем. – 2013. – Июнь (№ 6). – 9 б. 
Әхмәтҗанов М. Сабан туеның тамырлары кайда ята : [«Сабантуйга» багышланган] / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2013. – № 3. – 24 – 25 б. – Библиогр.: 10 исем.
Гобәйдуллин Л. Сөенеп көтелгән бәйрәм : (100 ел элек Казан Сабан туйлары) / Л. Гобәйдуллин // Чын Мирас. – 2013. – № 6. – 54 – 61 б.
Гыйләҗева Г. Тукымасы – Италиянеке, ә үзләре милли : [«Islamic clothes» Бөтенроссия мөселман һәм милли киемнәр дизайнерлары бәйгесе турында] / Г. Гыйләҗева // Ватаным Татарстан. – 2013. – 29 июнь.
Җәүһәрева Ф. Малы барның җае бар : [татар халкының мифологик ышанулары турында] / Ф. Җәүһәрева // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 48 – 49 б.
Кадыйров И. Себер татарлары музыкасы : [лирик җыр үрнәкләре турында] / И. Кадыйров // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 44 – 46 б. – Библиогр.: 7 исем.
Камалетдинов М. «Татар иле»ндә вакыт тегермәне : [Яшел Үзән районы Олы Шырдан а. этнографик музей комплексы турында] / М. Камалетдинов; И. Гарипова яз. ал. // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 56 – 58 б.
Мөхәммәдова Р. Кыңгыр калфак – киюе белән... : [татар халкының милли баш киеме – калфаклар турында] / Р. Мөхәммәдова // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 14 – 15 б.
Мөхәммәтова Р. Өстән-өстән генә сабантуйлар турында / Р. Мөхәммәтова // Сәхнә. – 2013. – № 6. – 17 – 19 б.
Мөхетдинова Р. Бизәкләрдә калган тарих : [ТР Милли музеенда «Татар костюмы : тарих һәм хәзерге заман» дигән күргәзмә булып узды] / Р. Мөхетдинова // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 42 – 43 б.
Сабан туе – дәүләтебезнең дуслык һәм хезмәттәшлек бәйрәме // Мәдәни җомга. – 2013. – 7 июнь (№ 23). – 4 б.
Сабантуй // Тылсымлы куллар. – 2013. – № 6. – 10 б.
Сөлге – Сабантуй бизәге / сәхифәне Р. Мөхетдинова әзерләде // Тылсымлы куллар. – 2013. – № 6. – 8 – 9 б.
Түбәтәй – ирнең зиннәте / сәхифәне Р. Ишмәтова әзерләде // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 16 – 17 б.
Уразманова Р. Борынгы һәм яңа бәйрәм / Р. Уразманова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Июнь (№ 6). – 8 – 9 б.
Уразманова Р. XIX – XX йөз башы авыл Сабан туйлары / Р. Уразманова ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 6. – 46 – 51 б.
Фукс К. Казан татарлары : статистик һәм этнографик җәһәттән : [Сабан бәйрәме турында] / К. Фукс ; М. Галиев тәрҗ. // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 30 – 34 б.; № 3. – 42 – 45 б.
2014
Алан Н. «Татарстанга рухи мирасны саклау кануны, һичшиксез, кирәк» : [татар халкының гореф-гадәтләрен, йолаларын, бәйрәмнәрен саклау кануны кабул итү турында] / Н. Алан // Шәһри Чаллы. – 2014. – 24 гыйнв.
Әхмәтҗанов М. «Алтын учакның өстендә – алтын кыз...» : (татарның борынгы мифологиясендә курчакка табыну йоласы турында) / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2014. – № 1. – 44 – 45 б.
Әхмәтҗанов М. Җыеннар турында ниләр беләбез? : [татар җыеннары турында] / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2014. – № 3. – 12 – 15 б.
Әхмәтҗанов М. Мифологик ышануларыбызның бүгенге татар мәдәниятендәге эзләре / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2014. – № 3. – 35 – 37 б. – Библиогр.: 20 исем.
Галиев Марсель. Бисмиллалы табын күрке : [милли гореф - гадәтләребез турында] / М. Галиев // Халкым минем. – 2014. – Февр. (№ 2). –12 б.
Гобәйдуллин Л. Миллият рухы бәйрәме : [Сабантуй] / Л. Гобәйдуллин // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – 4 – 13 б.
Закирова Р. Табышсыз эш тә куаныч китерә : [Яшел Үзән районының Исак а. татар этнографик музее турында] / Р. Закирова // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 11 – 17 апр.
Насыйри К. Татар этнографиясе материаллары / К. Насыйри // Түгәрәк уен. – 2014. – № 3. – 46 – 49 б.
Шәрипов В. Синең белән миннән ни кала? : [Яшел Үзән районының Исак а. татар этнографик музее турында] / В. Шәрипов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 31 май.
Халык авыз иҗаты

Татар халык иҗаты : фәнни эзләнүләр һәм фольклор үрнәкләре : фәнни конференция материаллары җыентыгы / [төз. Л. Х. Дәүләтшина]. – Казан : Ихлас, 2013. – Татар, рус. 8 нче кит. – 192 б. – Эчт. авт.: М. Х. Бакиров, Т. Н. Галиуллин, Л. Х. Мөхәммәтҗанова, М. И. Ибраһимов, Ф. Х. Җәүһәрова, Ф. Ю. Юсупов, Л. Ш. Дәүләтшина, З. М. Брусько, Л. Х. Дәүләтшина, И. И. Хөснуллина һәм б. – Библиогр. мәкалә ахыр.
Әхмәтҗанов М. Татарның борынгы мифологиясеннән : [татар фольклорында сакланган риваятьләр турында] / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2013. – № 2. – 21 – 23 б. – Библиогр.: 15 исем.
Мәхмүтов Х. Каюм Насыйри һәм татар фольклористикасы : [әдип- мәгърифәтче һәм энциклопедист-галимнең татар фольклористикасы ө. эшчәнлеге турында] / Х. Мәхмүтов // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 46 – 48 б.
2014
Александрова Р. Иске Казаннан шәһре Болгарга / Р. Александрова // Түгәрәк уен. – 2014. – № 3. – 4 – 5 б.
Алишина Х. Ч. Хәмит Хөснетдин улы Ярмөхәммәтев – беренче татар фольклорчы галиме / Х. Ч. Алишина // Фәнни Татарстан – 2014. – № 1. – 134 – 140 б. – Библиогр.: 10 исем.
Хәсәнова А. Татарлыкка ни җитми? : [татар халык авыз иҗаты турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 23 июль.

Табигать. Табигать байлыкларын саклау

Шакиров И. Кичер безне, табигать : [Әтнә районы О. Мәңгәр а. экологиясе турында] / И. Шакиров // Татарстан яшьләре. – 2014. – 13 февр.

Медицина. Сәламәтлек саклау

Зыякаева Ә. Кичәге уңыш – киләчәккә нигез : [Яшел Үзән медицинасына – 80 ел тулуга карата] / Ә. Зыякаева // Яшел Үзән. – 2013. – 6 сент.
Зыякаева Ә. Яшел Үзән медицинасының тарихы тирән / Ә. Зыякаева // Яшел Үзән. – 2013. – 26 июнь.
Минһаҗева Г. Медицина + мәхәббәт = гаилә : [Яшел Үзән сәламәтлек саклау оешмасына 80 ел] / Г. Минһаҗева // Яшел Үзән. – 2013. – 28 июнь.

Социаль гигиена. Сәламәтлек саклауны оештыру. Санитария. Бәхетсезлек очракларыннан саклану һәм аларны кисәтү

Басыйрова Э. «Бер-беребезне саклап яшәдек» : [РСФСРның атказанган табибе Х. Гыйниятуллина һәм ТАССРның атказанган табибе Ә. Гыйниятуллин турында] / Э. Басыйрова // Идел. – 2013. – № 9. – 46 – 47 б.

Физиотерапия. Механик рәвештә тәэсир итүче дәвалау чаралары. Радиоактив матдәләр ярдәмендә дәвалау

Шәрипова Д. Рәхәтлек эзләп чыгып киттем : [«Бәкер» санаториесе турында] / Д. Шәрипова // Татарстан яшьләре. – 2014. – 30 гыйнв.

Аш кайнату системасы авырулары

Фазлуллин И. Беркемгә дә ярдәм итми калмый иде : [ортопедия стоматологиясе буенча татарларда беренче профессор, медиөина фәннәре докторы Г. Насыйбуллин турында] / И. Фазлуллин // Шәһри Казан. – 2013. – 16 апр.

Электр техникасы. Электр энергиясен җитештерү, үзгәртеп кору, тапшыру, бүлү һәм көйләү. Электр үлчәгеч техника.Магнетизмны техник куллану

Шамионов Н. Энергетика – безнең язмыш : [Зәй ГРЭСының 50 еллыгы турында] / Н. Шамионов // Зәй офыклары, Новый Зай. – 2013. – 25 дек.
Сыек һәм газсыман минералларны чыгару

Вилданова Л. Һәр көн – тарихи елъязманың бер бите ул [Татарстанда нефтьчы габашлауга 70 ел тулу уңаеннан] / Л. Вилданова // Бөгелмә авазы. – 2013. – 28 авг.
Гыйззәтуллина Г. Беренче нефть компаниясе һәрчак беренче / Г. Гыйззәтуллина // Әлмәт таңнары. – 2013. – 3 июль.
Җәләев Р. Татарстан нефтенә – 70 ел! / Р. Җәләев // Бөгелмә авазы. – 2013. – 16 авг.
Рәхим Г. Шөгер – тарихта тирән эз калдырган төбәк [Татарстанда нефтьчы габашлауга 70 ел тулу уңаеннан]  / Г. Рәхим // Заман сулышы. – 2013. – 19 – 24 июль.
Тәхаветдинов Ш. Татарстанда нефть чыгара башлауга 70 ел / Ш. Тәхаветдинов // Чын Мирас. – 2013. – № 9. – 14 – 15 б.
Яруллин Г. Профсоюз оешмасына ихтыяҗ зур : беренче тонна нефть чыгуга – 70 ел : [«Татнефть» ААҖнең профсоюз комитеты рәисе Г. Яруллин белән әңгәмә / Р. Фәизова яз. ал.] // Шәһри Казан. – 2013. – 13 июнь.
2014
Билалова Л. Зур эшләргә йөз тотып : [«Лениногорскнефть» идарәсе эшчәнлеге турында] / Л. Билалова // Заман сулышы. – 2014. – 24 гыйнв.

Җир өсте транспорт чаралары (рельслыдан башка)

Гаделшина Л. «Сакчыл җитештерү»гә йөз тотып : [Алабуга автомобиль заводы 30 еллыгын билгеләп үтәчәк] / Л. Гаделшина // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 19 – 25 дек.
Су транспорты чаралары. Йөзү чаралары

Таразова Ә. Заводта яңа хәрби корабка нигез салынды : [«М. Горький исемендәге Яшел Үзән заводы» АА Җ эшчәнлеге турында] / Ә. Таразова // Яшел Үзән, Зеленодол. правда. – 2014. – 28 февр.

Авиация һәм космонавтика. Очу аппаратлары. Ракета техникасы. Космик техника

Канаты ук булмаса да, механизмы бар : [«КАПО-Композит» заводы турында] / А. Фәхретдинова әзерләде // Шәһри Казан. – 2013. – 28 май.
2014
Бәдриев Д. Казан вертолетларына сәясәт «өермәсе» куркыныч түгел : [«Казан вертолет заводы» АА Җ турында] / Д. Бәдриев // Шәһри Казан. – 2014. – 16 сент.
Матылицкий В. Кичектерелгән очыш : [С. П. Горбунов исемендәге КАҖБ эшчәнлеге турында] / В. Матылицкий // Татарстан. – 2014. – № 1. – 12 – 15 б. – Татар, рус.
Авыл хуҗалыгының гомуми мәсьәләләре

Тугрылык : [Мөслим районы Мөслим һәм Иске Карамалы а. оешкан  машинатрактор станцияләре, «Сельхозтехника» б-шмәсе, «Агромастер» җитәкче Компаниясе тарихы һәм шушы оешмаларда хезмәт куйган алдынгы эшчеләр, җитәкчеләр турында] / [авт.-төз. Мөҗәһит Әхмәтҗанов]. – Казан : Ихлас, 2013. – 192 б.: фото.

Газизов Г. Җаннарында җир җылысы : [«АгроЭлитГрупп» җаваплылыгы чикле компаниясенең генер. дир. А. Мәгъфүров турында] / Г. Газизов // Мәйдан. – 2013. – № 10. – 6 – 8 б.
2014
Гыйлемханов Р. Голландиягез үзегезгә булсын : [«Майский» теплица комбинаты турында] / Р. Гыйлемханов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 16 дек.
Мөхәммәтҗанова Ә. Җир җылысын йөрәк белән тоеп... : [Татарстанның һәм Русиянең атказанган авыл хужалыгы хезмәткәре Р. Гыйльмуллин турында] / Ә. Мөхәммәтҗанова // Татарстан яшьләре. – 2014. – 13 сент.

Сөт, ит һәм башка терлекчелек продуктлары

Татарстанда [хайван чималын эшкәртү буенча] уникаль завод ачылды // Бөгелмә авазы, Зәй офыклары, Маяк, Туган як, Әлмәт таңнары, Шәһри Чаллы, Бугульминская газета, Знамя труда, Лениногорские вести, Нижнекамская правда, Челнские известия. – 2013. – 13, 20 сент. – Татар, рус.
Электр элемтәсе (оештыру һәм файдалану)

Галимуллин Ф. Гасырны кичкән тавыш : [РСФСРның атказанган Мәдәният хезмәткәре, танылган диктор К. Саттарова турында] / Ф. Галимуллин // Шәһри Казан. – 2013. – 3 сент.
Гафиятов Атлас. Тавышыннан таныйлар : [Татарстанның атказанган Мәдәният хезмәткәре, күренекле радиожурналист Р. Гаффаров турында] / А. Гафиятов // Татарстан яшьләре. – 2013. – 12 дек.
Дубин А. Ул тәүгеләрдән иде : [Татарстанның атказанган артисты, диктор И. Сакаева турында] / А. Дубин // Шәһри Казан. – 2013. – 26 июль.
Нәбиуллин Р. Якты маяк : [Татарстан радиосына 85 ел] / Р. Нәбиуллин // Халкым минем. – 2013. – Май (№ 5). – 12 б.
2014
Зарипов Рәфхәт. Ераклашты якын тавыш : [«Татарстан» радиосы турында] / Р. Зарипов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 20 мартисты
Карташова Л. Үткәннәрне барлау – киләчәкне уйлау ул : [«Таттелеком» АА Җ генераль директоры Л. Шәфигуллин турында] / Л. Карташова // Идел. – 2014. – № 3. – 46 – 51 б. – Татар, рус.
Полиграфия сәнәгате. Полиграфия предприятиеләре. Нәшриятлар. Китап сәүдәсе

Минһаҗ Р. Мөселманнар хозурына – «Хозур» нәшрияты / Р. Минһаҗ // Ватаным Татарстан. – 2013. – 25 сент.
Шиһапова Г. Шәп китаплар бездә басыла : [«Идел-Пресс» полиграфия-нәшрият комплексы турында] / Г. Шиһапова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 27 авг.
2014
Сәүбанова С. Йортларның да җаны бар : [Матбугат йорты турында истәлек] / С. Сәүбанова // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 40 – 46 б.

Тимер юл транспортыннан файдалану

Зуев В. Н. Бөгелмә локомотив депосына – 100 ел / В. Н. Зуев // Бөгелмә авазы. – 2013. – 9 авг.
Казанцев Д. Г. Бөгелмә локомотив депосына – 100 ел / Д. Г. Казанцев // Бөгелмә авазы. – 2013. – 16 авг.
Солтанов К. Бөгелмә локомотив депосына – 100 ел / К. Солтанов //Бөгелмә авазы. – 2013. – 23 авг.

Нефть һәм сәнәгатьнең күрше тармаклары процесслары һәм продуктлары

«ТАИФ-НК» АА Җ : нәтиҗәлелеккә илтүче юнәлешләр : [«ТАИ Ф-НК» компаниясе турында] // Татарстан. – 2013. – № 12. – 46 – 47 б.; 56 – 57 б. – Рус.

Целлюлоза-кәгазь сәнәгате

Яр Чаллыдагы ККК (катыргы-кәгазь комбинаты) – Татарстан һәм Россиянең иң эре халык предприятиеләреннән берсе // Татарстан. – 2013. – № 7. – 24 б. – Татар, рус.
Тегү сәнәгате

Әхмәтҗанова Ф. Милли бизәкләр безгә кирәкме? : [Алексеевск бистәсендәге нәфис туку фабрикасы турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 23 апр.

Төзелеш производствосы. Гомуми мәсьәләләр

Имамов Ф. Төзүчеләр көнен һәм [Е.] Королевның тууына 100 ел тулуны билгеләп үттеләр / Ф. Имамов // Туган як. – 2013. – 13 авг.
Нуретдинова Г. Җирдә эзең калсын : [Чаллы ш. «Киләчәкне төзибез» идарә компаниясенең генераль директоры Н. Назыйров турында] / Г. Нуретдинова // Мәйдан. – 2013. – № 7. – 8 – 10 б.
Объектларны ахыргача эшләп тапшыруның тулы комплексы : [«Контакт-С» ҖЧҖ төзелеш оешмасы] // Татарстан. – 2013. – № 7. – 22 б. – Татар, рус.
Сәнгатьнең гомуми мәсьәләләре

Алмазова А. А. Татарстанның мәдәни мирасы (тарихи яссылыкта) : д-лек-кулланма / А. А. Алмазова ; Казан (Идел буе) федераль университеты. – Казан : Казан университеты, 2013. – 188 б. – Библиогр.: 180 – 187 б. (143 исем.).
2014
Галиуллина М. Халык җәүһәрләре сагында : [Республиканың халык иҗаты мәдәни-агарту һәм фәнни-методика үзәге оешуга 75 ел] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 16 май (№ 19). – 12 б.
Гәрәева Л. Без кабызган утлар сүнмәс... : [ТР Халык иҗаты йортына 75 яшь тулуга карата] / Л. Гәрәева // Түгәрәк уен. – 2014. – № 2. – 4 – 17 б.

Ил күләмендә планлаштыру. Район күләмендә планлаштыру. Шәһәр төзелеше. Ландшафт һәм бакчалар-парклар архитектурасы. Ланшафтны үзгәртү

Зәйдулла Р. Исхакый васыяте : [Яңа Бистә зираты турында] / Р. Зәйдулла // Идел. – 2013. – № 5. – 49 б.; 69 б. – Рус.

Авылларда һәм шәһәрләрдә истәлекле урыннарны саклау. Тарихи һәм мәдәни һәйкәлләрне саклау

Гыймадова Г. Су астында – намаз : [су астында калган тарихи биналар һәм Аллаһ йортлары хакында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 1 июнь.
Зарипов Рәфхәт. Хәким бай мирасы, яки Баскетболчы негрның бер көнлек акчасы : [Бөгелмә ш. М. Хәкимов йорты турында] / Р. Зарипов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 6 апр.
Коновалова С. Хәрабәләр Казанының «Давыл хәбәрчесе» : [М. Горький исеме белән бәйле булган урыннарны саклау турында] / С. Коновалова // Татарстан. – 2013. – № 4. – 60 – 63 б.; 90 – 94 б. – Рус.
Минһаҗева Г. Болгар – ике төрле хисләр иле [ТР тарихи һәм мәдәни һәйкәлләренең «Яңарыш» фонды турында] / Г. Минһаҗева // Яшел Үзән. – 2013. – 7 июнь.
Хәсәнова А. Бистәдәге истәлекләр кунакларны таң калдырды : [Иске Татар бистәсе турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 10 июль.
Шәймиев М. Хәрәкәттә – бәрәкәт : [ТР Дәүләт киңәшчесе М. Шәймиев белән әңгәмә / А. Тюрин яз. ал.] // Татарстан. – 2013. – № 4. – 36 – 38 б.; 46 – 48 б. – Рус.
2014
Бәдриев Д. Горурланырлык булсын : [Казанның тарихи һәм Мәдәни һәйкәлләрен тергезү турында] / Д. Бәдриев // Шәһри Казан. – 2014. – 1 июль.
Гыймадова Г. Безне туктатып булмый инде, яки Язмышлар утравы дөнья аренасына чыгарга әзерме : [Свияжск утрау-шәһәрчеге турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 18 нояб.
Зарипова Д. Татарстандагы тарихи мирасны барлыйлар / Д. Зарипова // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 20 – 26 июнь.
Исхаков Д. Изге чишмәме, изгеләр чишмәсеме? : [Биләрдәге «Изге чишмә» тарихи комплексы турында] / Д. Исхаков // Халкым минем. – 2014. – Авг. (№ 8). – 5 б.
Матылицкий В. Күренекле кешеләр, күрексез почмак : [Каймар Пустошы утары турында] / В. Матылицкий // Татарстан. – 2014. – № 4. – 60 – 63 б.; 74 – 77 б. – Рус.
Мәрдәнова Л. Байлык бар – акча кирәк : [Татарстанда мәдәни мирас объектларын саклау турында] / Л. Мәрдәнова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 27 июнь.
Мөхәммәтов Ф. Болгар : исемлеккә кертелде : [Болгар музей-тыюлыгы директоры Ф. Мөхәммәтов белән әңгәмә / А. Сәгъдиев яз. ал.] // Татарстан. – 2014. – № 7. – 44 – 45 б.; 60 – 61 б. – Рус.
Мөхәммәтшин Җ. Алтын тәхет : [Бөек Болгар җирендәге тарихи һәйкәлләр турында] / Җ. Мөхәммәтшин // Түгәрәк уен. – 2014. – № 4. – 8 – 12 б.
Сәгъдәтшин К. «Сәләт»тән «Фәнсар»га юл : [Биләрдәге «Изге чишмә» тарихи комплексы турында] / К. Сәгъдәтшин // Ватаным Татарстан. – 2014. – 18 окт.
Силкин А. Свияжск : изге ядкәр һәм перфоманс : [Свияжскиның тарих-архитектура һәм сәнгать музее директоры А. Силкин белән әңгәмә / А. Сәгъдиев яз. ал.] // Татарстан. – 2014. – № 7. – 42 – 43 б.; 56 – 59 б. – Рус.
Хәеров Г. Казан Кремленең «икенче төбе» / Г. Хәеров // Татарстан. – 2014. – № 1. – 60 – 63 б. – Татар, рус.
Шиһапов И. Биләр : Хуҗалар тавы, Изге чишмә : [Татарстанның изге җирләре турында] / И. Шиһапов // Шәһри Казан. – 2014. – 16 – 21 окт.
Архитектура

Гыймадова Г. Ачасырда кунак көтәләр : [Яшел Үзән районы Олы Ачасыр а. К. Насыйри исемендәге архитектура-этнография музей комплексы турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 3 апр.
Шакиров Р. Төссез шедеврлар эпохасымы? : [Казан ш. архитектура корылмаларының кризис халәте] / Р. Шакиров // Татарстан. – 2013. – № 7. – 42 – 46 б.; 52 – 56 б. – Рус.
2014
Галиуллина М. Архитектор рәссам булган : [Татарстанның атказанган архиторы Р. Айдаров иҗаты турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 22 авг. (№ 33). – 12 б.
Худяков М. Казан татарларында агач архитектурасы : [болгар һәм татар тарихи һәйкәлләре турында] / М. Худяков; рус. Р. Зәйдулла тәрҗ. // Безнең мирас. – 2014. – № 9. – 4 – 8 б.
Пластик сәнгать

Биктимерова Т. Татарның талантлы сынчы улы [М. Байкиев] / Т. Биктимерова // Халкым минем. – 2013. – Июль (№ 7). – 5 б.
Нәҗмиев Т. Әсирлектән – «Хөррият»кәчә : [күренекле сынчы К. Җәмит турында] / Т. Нәҗмиев // Мәдәни җомга. – 2013. – 2 авг. (№ 31). – 14 – 15 б.
Хәлиуллина С. Күзләр камаша : [татар халкының ювелирлык сәнгате турында] / С. Хәлиуллина // Историко-культурное наследие. – 2013. – Май (№ 5). – 8 – 9 б.
Хисамова Д. Ул сыннарга канат куя белгән : [күренекле сынчы, Татарстанның халык рәссамы С. Ахуновның тууына 110 ел] / Д. Хисамова // Мәдәни җомга. – 2013. – 20 дек. (№ 51). – 14 – 15 б.
2014
Фәизова Р. Сынчыны искә алдылар : [ТАСР ның халык рәссамы, сынчы В. Маликов турында] / Р.Фәизова // Шәһри Казан. – 2014. – 24 окт.

Декоратив-гамәли сәнгать. Сәнгать һөнәрләре. Дизайн

Галиуллина М. Күн бизәктән күзләр камаша : [күн мозаикасы белән шөгыльләнүче Ә. Җәмилева турында] / М. Галиуллина // Сөембикә. – 2013. – № 5. – 64 б.
Галиуллина М. Пыяла йорт турында хыял : [рәссам, пыяладан эретеп төрле әйберләр ясау (фьюзинг) белән шөгыльләнүче С. Шәвәлиева турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 3 май (№ 18). – 12 б.
Галиуллина М. Пыяла – юлдаш икән хыялга : [пыяла сәнгате остасы С. Шәвәлиева турында] / М. Галиуллина // Сөембикә. – 2013. – № 4. – 64 б.
Хәсәншина Г. Үткәннән – киләчәккә : [«Туран Арт» татар сәнгате галереясы турында] / Г. Хәсәншина // Сөембикә. – 2013. – № 4. – 24 – 27 б.

Сынлы сәнгать. Графика сәнгате. Графика. Гравюра

Әхмәтҗанова Ф. Чәчәккә күмелгән йорт почмагы : [Ютазы районы Кече Урыссу а. яшәп иҗат итүче рәссам-педагог, кул эшләнмәләре остасы К. Ибраһимов турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 19 июнь.
Бик-Булатов А. Канатлы ир яшәгән утрау : [рәссам Р. Сафиуллин турында] / А. Бик-Булатов // Ялкын. – 2013. – № 7. – 28 – 29 б.
Гали В. Галереягә әверелгән мәктәп : [рәссам Ф. Гайфетдинов иҗаты турында] / В. Гали // Мәдәни җомга. – 2013. – 12 б.
Галиуллина А. Фәридәнең көмеш болыны : [рәссам Ф. Харрасова турында] / А. Галиуллина // Сөембикә. – 2013. – № 8. – 64 б.
Галиуллина М. Үткәннәрдән күпер салучы : [Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе, рәссам Н. Кумысникова иҗаты турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 дек. (№ 49). – 24 б.
Ибраһимова Э. Су өстендә бию : [әбрү сәнгате турында] / Э. Ибраһимова // Ялкын. – 2013. – № 4. – 48 б.
Мортазина А. Җанында – төсләр давылы : [рәссам М. Яруллин иҗатының үзенчәлекләре турында] / А. Мортазина // Туган як. – 2013. – 23 авг.
Мортазина А. Төсләргә иңгән хисләр : [рәссам М. Минһаҗев иҗаты турында] / А. Мортазина // Туган як. – 2013. – 14 июнь.
[Рәссам] Әмир Мәҗитовны искә алдылар // Шәһри Казан. – 2013. – 24 дек.
Рәхим Г. Төсләр шагыйре : [Татарстанның халык рәссамы М. Минһаҗев иҗаты турында] / Г. Рәхим // Мәдәни җомга. – 2013. – 15 нояб. (№ 46). – 12 б.
Сафин М. «Сөембикә», «Моңлы Сөембикә» : [«Татарстанның халык рәссамы» М. Хаҗи иҗаты турында] / М. Сафин // Сөембикә. – 2013. – № 10. – 64 б.
Сафина Л. Илһам җиле кагылса... : [рәссам Г. Назирова иҗаты турында] / Л. Сафина // Сөембикә. – 2013. – № 6. – 64 б.
Фәизова Р. Әбиләрдән бәбиләргә кадәр... : [рәссам И. Мусинның иҗаты турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2013. – 2 апр.
Фәизова Р. Бөек остазга иң якын рәссам : [Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе, нәкышче Н. Нәккашка 65 яшь] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2013. – 17 сент.
Фәизова Р. Затлы нәсел дәвамчысы : [рәссам И. Айдаровның иҗаты турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2013. – 17 окт.
Фәизова Р. Рухи мирасны барлаганда : [күренекле рәссам, сынчы, архитектор И. Ханов турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2013. – 19 нояб.
Хәйруллин З. Бакшанат бабасына охшар әле : [ТР ның атказанган сәнгать эшлеклесе, танылган рәссам, скульптор Ф. Халиков турында] / З. Хәйруллин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 27 нояб.
Һадиева Э. Рәссамда кунакта : [К. Нәфыйков турында] / Э. Һадиева // Казан утлары. – 2013. – № 11. – 134 – 136 б.
Эчке халәте – әсәрләрендә : [күренекле рәссам, ТР ның атказанган сәнгать эшлеклесе Б. Мәрдановның якты истәлегенә багышлана] / Р. Фәизова әзерләде // Шәһри Казан. – 2013. – 19 нояб.
2014
Әле рәссам ул, әле шагыйрь... : [рәссам К. Тукаев иҗаты турында] / Р. Фәизова әзерләде // Шәһри Казан. – 2014. – 20 май.
Әхмәтова Д. Казан рәссамы [В. Тимофеев] Мәскәүдә / Д. Әхмәтова // Мәдәни җомга. – 2014. – 18 апр. (№ 15). – 24 б.
Булат Гыйльванов : [Россиянең Рәссамнар берлеге әгъзасы, Татарстанның М. Җәлил исемендәге һәм Б. Урманче исемендәге премияләре лауреаты турында] // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – Тышл. 3 б.
Вәлиева-Сөләйманова Г. Гасырлардан килгән матурлык : [рәссам Н. Кумысникова иҗаты турында] / Г. Вәлиева-Сөләйманова ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 106 – 111 б.; Казань. – № 1. – 69 – 75 б.
Вәлиева-Сөләйманова Г. Табигатьтән алган илһам : [рәссам, ТР ның атказанган сәнгать эшлеклесе А. Федотов иҗаты турында] / Г. Вәлиева-Сөләйманова // Идел. – 2014. – № 6. – 60 – 61 б.; 67 – 69 б. – Рус.
Гайнетдинова Д. Милли җанлы иҗатчы : [танылган рәссам М. Минһаҗевның иҗади эшчәнлеге турында] / Д. Гайнетдинова // Мәйдан. – 2014. – № 8. – 110 – 115 б.
Гайнетдинова Д. Тауларга гашыйк оста : [күренекле рәссам М. Закиров турында] / Д. Гайнетдинова // Мәдәни җомга. – 2014. – 21 март (№ 11). – 12 б.
Галиуллина М. Гомере гүя көчле ташкын иде...: [Татарстанның халык, РС ФСР ның атказанган рәссамы Ә. Тумашевның тууына 90 ел] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 21 февр. (№ 7). – 12 б.
Галиуллина М. Иҗатта да, тормышта да бергә : [Татарстанның халык рәссамы Р. Килдебәков турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 11 июнь (№ 23). – 12 б.
Галиуллина М. Иҗатында мәгърифәт нуры балкый : [күренекле рәссам, Татарстанның атказанган мәдәният хезмәткәре Л. Золондинова иҗаты турында] / М. Галиуллина// Мәдәни җомга. – 2014. – 7 март (№ 9). – 12 б.
Галиуллина М. Йөрәгендә шаулый карурман... : [Татарстанның халык рәссамы, Республиканың атказанган сәнгать эшлеклесе К. Максимов турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 20 июнь (№ 24). – 12 б.
Галиуллина М. Кара каләм очында ак хыяллар : [Татарстанның халык рәссамы М. Мавровскаяның тууына 100 ел тулу уңаеннан] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 11 июнь (№ 23). – 18 б.
Гыймадова Г. Ислам – иң чиста, иң гүзәл дин, яки Башка сыймаслык гамәлнең сере нидә? : [күренекле рәссам-каллиграфчы В. Попов турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 10 гыйнв.
Закирова Э. Кайда йолдыз – шунда ай...: [танылган авангард рәссам, Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе Х. Шәрипов турында] / Э. Закирова // Сөембикә. – 2014. – № 1. – 64 б.
Ильяс Айдаров : [Россия сәнгать академиясының хакыйкый әгъзасы, Татарстанның халык рәссамы, атказанган сәнгать эшлеклесе, Г. Тукай исем. Дәүләт премиясе лауреаты] // Безнең мирас. – 2014. – № 11. – Тышл. 3 б.
Исмәгыйлова Г. Тумашевны искә алдылар : [РФнең халык рәссамы Ә. Тумашев турында] / Г. Исмәгыйлова // Шәһри Казан. – 2014. – 22 апр.
Кыямова М. Эскизларда калган гарасат : [Россиянең һәм Татарстанның атк. сәнгать эшлеклесе, фронтовик-рәссам Л. Фәттахов турында] / М. Кыямова // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 12 – 18 дек.
Нәфиев Ф. Моңсу бер тарих : (Татарстанның мәшһүр рәссамы Х. Казаковның тууына 100 ел) / Ф. Нәфиев // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 157 – 163 б.
Остаханәгә яңа җитәкче билгеләнде : [Россия сәнгать академиясының Казандагы остахәнәсе җитәкчесе рәссам Ф. Халиков турында] / Р. Фәизова әзерләде // Шәһри Казан. – 2014. – 18 февр.
Фәизова Р. Болгардагы Ак мәчеттә аның кулы бар : [күренекле хаттат Р. Насыйбулла турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2014. – 14 окт.
Фәизова Р. Иҗатыннан моң саркый : [күренекле рәссам С. Сираҗиева иҗаты турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2014. – 28 гыйнв.
Хәмитова С. Яз гөлләре арасында : [ССР Рәссамнар берлеге әгъзасы, Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе Э. Бусова турында] / С. Хәмитова // Сөембикә. – 2014. – № 4. – 64 б.
Рәсемгә төшерү. Кинофильмнар төшерү, күрсәтү һәм шуңа охшашлы эшләр

Гарифуллин Д. Татар фотосының атасы [М. Шакирҗанов] / Д. Гарифуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 30 авг. (№ 35). – 17 б.
Сафина Н. Тулы бәхет өчен ни кирәк? : [фотожурналист М. Шакирҗанов турында] / Н. Сафина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 27 авг.
2014
Галиуллина М. Көрәшче рухлы, тынгысыз йөрәкле : [фотожурналист Ш. Абдюшев турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 4 июль (№ 26). – 24 б.
Кашапова С. Шамил күргән дөнья : [фотожурналист Ш. Абдюшев турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 22 авг. (№ 33). – 24 б.

Музыка

Абдуллин Ә. Фәнни хезмәтләр, мәкаләләр, истәлекләр / Ә. Абдуллин ; [төз. Ф. Х. Җәүһәрова, Ф. Т. Арсланова]. – Казан : Ихлас, 2013. – 360 б.: нота, фото. – Татар, рус.
Айдар Садыйков : истәлекләр, мәкаләләр, фоторәсемнәр : [М. Горький исем. Мәдәният йортының Татар халык хоры хормейстеры, танылган пед. турында] / [авт.-төз. Ф. Арслан һәм б.]. – Казан : Ихлас, 2013. – 128 б.: фото. – Татар., рус. – Эчт. авт.: Ф. Арслан, М. Яхин, Г. Зиннәтов, Г. Миңнуллин, М. Исмәгыйлева, Т. Нәҗмиев, С. Хәйретдинов, И. Әхмәтҗанов, М. Файзулаева, И. Вафин һәм б.

Айдарская Ә. Сиңа гына әйтер сүзем бар / Ә. Айдарская : [ С. Садыйкова турында] // Ватаным Татарстан. – 2013. – 2 нояб.
Арслан А. Чигенү түгелме? : [татар сәнгатендә нәфис сүз жанры турында] / А. Арслан // Мәдәни җомга. – 2013. – 28 июнь (№ 26). – 12, 14 б.
Арслан Ф. Әзһәр Абдуллинны яд итү : [балалар һәм үсмерләр хор коллективларының IV төбәк фестиваль-конкурсы күренекле хор дирежеры, педагог Ә. Абдуллинның тууына 90 ел тулуга багышланды] / Ф. Арслан // Мәдәни  җомга. – 2013. – 31 май (№ 22). – 15 б.
Арслан Ф. Гади кешеләрнең бөеклегенә дан җырлаучы : [ТАССРның халык артисты, җырчы Р. Ваһапов турында] / Ф. Арслан // Мәдәни җомга. – 2013. – 20 сент. (№ 38).– 18 б.
Арслан Ф. Дөньяны гизгән моң : Р. Еникеевка 75 яшь / Ф. Арслан // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 75 – 81 б.
Арслан Ф. Мәңгелек мәхәббәт : [Татар дәүләт җыр һәм бию ансамбле хор җитәкчесенә В. Гәрәевага 50 яшь] / Ф. Арслан // Шәһри Казан. – 2013. – 2 июль.
Арслан Ф. Тавышының иң матур чагында китеп барды : [Татарстанның халык артисткасы Н. Василова турында] / Ф. Арслан // Шәһри Казан. – 2013. – 14 май.
Арслан Ф. Тормышы да, гаиләсе дә Ансамбль булды : [Татарстанның атказан артисткасы М. Зәкиевага 70 яшь] / Ф. Арслан // Шәһри Казан. – 2013. – 2 авг.
Бәдигый Х. Ул – беренчеләр токымыннан : [күренекле композитор, Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе М. Мозаффаров турында] / Х. Бәдигый // Мәдәни җомга. – 2013. – 12 апр. (№ 15). – 11 б.
Бәдретдинов Н. Бәхетлеме кеше дөньяда? : [Татарстанның атказанган артисты, җырчы Т. Якупов турында истәлек] / Н. Бәдретдинов // Татарстан яшьләре. – 2013. – 19 сент.
Бәдретдинов Н. «Исегез киткән икән...» ; Әгәр Ленин исән булса... : [Татарстанның халык артисты, җырчы Г. Ильясов турында истәлекләр] / Н. Бәдретдинов // Татарстан яшьләре. – 2013. – 19 сент.
Бәдретдинов Н. Кайчан туры килә әле : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты А. Арсланов турында истәлек] / Н. Бәдретдинов // Татарстан яшьләре. – 2013. – 19 сент.
Галимуллин Ф. Сүз сәнгате илчесе : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты А. Арсланов турында] / Ф. Галимуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 18 окт. (№ 42). – 9 б.
Галимуллин Ф. Ул телебезнең тәмен тоярга өйрәтте : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты А. Арсланов турында] / Ф. Галимуллин // Шәһри Казан. – 2013. – 18 июнь.
Гарифуллин Д. «Сарман» җыры ничек туган : [Татарстанның халык артисты У. Әлмиев турында] / Д. Гарифуллин // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 63 – 69 б.
«Гөлләр» Рәис абыйның рухын саклый : [күренекле баянчы Р. Сафиуллин җитәкләгән ансамбль турында] / Л. Хәбибуллина әзерләде // Шәһри Казан. – 2013. – 9 май.
Гыйләҗев А. Айлы төннәрдә : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты И. Шакиров турында] / А. Гыйләҗев // Сәхнә. – 2013. – № 8. – 14 – 16 б.
Гыймадова Г. Мин – бик бәхетле әни : [Татарстанның атказанган артисты Г. Маликова турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 9 апр.
Ильясов Р. Аңа ихтирамны хезмәте китерде : [ТРның халык артисты Г. Рәхимкулов турында] / Р. Ильясов // Шәһри Казан. – 2013. – 21 май.
Ильясов Р. Тәүге йолдыз булып кабынды : [Татарстанның халык артисты, җырчы А. Измайлова турында истәлек] / Р. Ильясов // Шәһри Казан. – 2013. – 16 июль.
Кадыйров И. Баян патшабикәсе : [данлыклы музыкант, композитор, баянчы Р. Ибраһимованың тууына 100 ел] / И. Кадыйров // Түгәрәк уен. – 2013. – № 3. – 46 – 49 б.
Кадыйров И. Чын безнеңчә асыл, милли зат : [баянчы, композитор Х. Нигъмәтҗанов турында] / И. Кадыйров // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 29 – 33 б.
Кайту : [Татарстанның атказанган артисты Т. Якупов турында] / А. Хәсәнова әзерләде // Ватаным Татарстан. – 2013. – 4 окт.
Кашапова Р. «Умырзая» калка... : [РТның атказанган мәдәният хезмәткәре Х. Җиһаншинның иҗаты турында] / Р. Кашапова // Зәй офыклары. – 2013. – 4 дек.
Кашапова С. Ул чын халык җырчысы иде : [Татарстанның атказанган артисты, җырчы Т. Якупов турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2013. – 27 сент. (№ 39). – 16 – 17 б.
Курамшин Р. Туган авылында олылау : [күренекле баянчы, Татарстанның атказанган мәдәният хезмәткәре Р. Сафиуллин турында] / Р. Курамшин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 15 июнь.
Курамшин Р. Яшь булса да, олпат иде : [танылган баянчы Р. Лотфуллин турында истәлек] / Р. Курамшин // Мәдәни җомга. – 2013. – 14 июнь (№ 24). – 14 б.
Макаров М. Милләтебезнең асыл заты : [күренекле нәфис сүз остасы А. Арслановның якты истәлегенә багышлана] / М. Макаров // Ватаным Татарстан. – 2013. – 29 май.
Мортазина А. Аның гимны белән яшибез [Р. Яхин турында] / А. Мортазина // Шәһри Казан. – 2013. – 26 нояб.
Мортазина Л. «Нигә колак салмадым икән?» : [беренче татар кыллы оркестрын оештыручы, композиторы З. Яруллин турында истәлек] / Л. Мортазина // Шәһри Казан. – 2013. – 22 окт.
Низами Р. Яруллиннар йолдызлыгы : [халык композиторы, «Тукай маршы» авторы З. Яруллин һәм «Шүрәле» балеты авторы Ф. Яруллин турында] / Р. Низами // Казан утлары. – 2013. – № 12. – 104 – 107 б.
Рәшит Ваһаповны искә алдылар // Татарстан яшьләре. – 2013. – 14 май.
Сабиров Рәшит. Санама, кәккүк, санама... : [Татарстанның халык артисты Р. Ильясов турында] / Р. Сабиров // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 нояб. (№ 45). – 14 б.
Садыйкова Н. Иң куркынычы – әхлак таркалу : [мәшһүр җырчылар, композиторлар турында] / Н. Садыйкова // Шәһри Казан. – 2013. – 23 июль.
Сәйдәшева З. Кеше җырын җырлыйм, дип, үз җырыңны онытма : [татар профессиональ музыкасының «аурупалашуы» турында] / З. Сәйдәшева // Мәдәни җомга. – 2013. – 16 авг. (№ 33). – 9 б.
Сәйдәшева З. Татар профессиональ музыкасына нигез салучы [С. Сәйдәшев] / З. Сәйдәшева // Историко-культурное наследие. – 2013. – Нояб – дек. (№ 11 – 12). – 10 б.
Солошина З. Туган авылым, хәлең ничек? : [Татарстанның халык артисты Х. Фәрхи турында] / З. Солошина // Атна. – Уфа. – 2013. – 10 июль.
Сөнгатуллина Л. Йөрәге тулы моң : [Татарстанның халык, Россиянең атказанган артисты М. Сөнгатуллинның 60 яшьлек юбилее уңаеннан] / Л. Сөнгатуллина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 17 авг.
Тарханова Г. Сәхнәләрдә әйтелгән сүз : [татар сәхнә юморы турында] / Г. Тарханова // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 сент. (№ 36). – 8 б.
Фәрхетдинова Ч. Якты кешене яд итү : [Татарстанның халык артисты З. Нурмөхәммәтов турында] / Ч. Фәрхетдинова // Атна. – Уфа. – 2013. – 25 – 31 дек.
Фәттахов Р. Мәшһүр җырчы Рәшит Ваһапов / Р. Фәттахов // Историко –культурное наследие. – 2013. – Май – июнь (№ 5 – 6). – 12 б.
Хәкимова А. «Су буйлап» – моң дәрьясенә : [Татарстанның атказанган артисты Х. Шәйдуллинның тууына 75 ел] / А. Хәкимова // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 нояб. (№ 47). – 17 б.
Хәсәнова А. Халык үз асылына кайта : [Россиянең атказанган, Татарстанның халык артисты М. Сөнгатуллин турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 30 июль.
Хөснетдинова Г. Ханбикә : [Татарстанның халык артисты Х. Тимергалиева турында] / Г. Хөснетдинова // Тулпар. – Уфа. – 2013. – № 5. – 22 – 24 б.
Шәрәфиева С. Тау ягының талант иясе : [Татарстанның халык артисты Ф. Насретдинов турында] / С. Шәрәфиева // Шәһри Казан. – 2013. – 16 июль.
Юнысова А. Яңгыратып таулар арасын : [Р. Ваһапов исемендәге Фестиваль җиңүчеләре Ф. Каһиров һәм Р. Төхвәтуллин турында] / А. Юнысова // Сөембикә. – 2013. – № 6. – 31 б.
Якты кешене яд итү : [Татарстанның халык артисты, җырчы З. Нурмөхәммәтов турында истәлекләр] / Ч. Фәрхетдинова яз. ал. // Мәдәни җомга. – 2013. – 25 окт. (№ 43). – 15 б. – Эчт. авт.: Ф. Сөләйманова, В. Шәрәфетдинов, К. Таҗиева, В. Елисеев, Э. Җәләлетдинов, В. Лукьянов, Ә. Айдарская, Л. Маслова, Г. Мостафина, Р. Зәкиева, Р. Курамшин, Ф. Арслан, Т. Романова.
2014
Абязов Р. Рөстәм Абязовның тормыш линиясе : [РФ һәм ТР ның атказанган сәнгать эшлеклесе, ТР ның халык артисты, дирижер, композитор сөйли] / Р. Абязов ; Р. Шакиров яз. ал. // Татарстан. – 2014. – № 4. – 51 – 52 б.; 71 – 72 б. – Рус.
Аввәсов Р. Җырга багышланган гомер : [Татарстанның халык артисты Мөнир Якупов турында] / Р. Аввәсов // Өмет. – Ульяновск. – 2014. – 21 мартисты – 1, 3 б.
Арслан Ф. Милли мирас сагында : [Татарстанның халык артисты, Республиканың М. Җәлил исемендәге бүләк иясе Г. Сафиуллина турында] / Ф. Арслан // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 88 – 95 б.
Арслан Ф. Халык җырының әйдаманы : [Татар дәүләт җыр һәм бию ансамбеле җырчысы Р. Әгъзәмова турында] / Ф. Арслан // Мәдәни җомга. – 2014. – 19 сент. (№ 37). – 17 б.
Бәдигый Х. Музыкабызның тугрылыклы хадиме : [күренекле композитор А. Ключарев турында] / Х. Бәдигый // Мәдәни җомга. – 2014. – 27 июнь (№ 25). – 15 б.
Бер тавыштан : [А. Сладковский композиторларның музыкасын яздыру буенча антология тәкъдим итте] // Сәхнә. – 2014. – № 4. – 18 б. – Эчт. авт.: Р. Кәлимуллин, Е. Кривицкая, А. Луппов, Ш. Тимербулатов, Е. Черемных.
Вәгыйзова И. Айдарның үз Марселе : [Татарстанның атказанган артисты М. Вәгыйзов турында әти-әнисе сөйли] / И. Вәгыйзова, В. Вәгыйзов ; Г. Җәлилова яз. ал. // Сәхнә. – 2014. – № 9. – 34 – 37 б.
Галиуллина М. Җырга-моңга уралган тарих : [Казан музыка көллияте оешуга 110 ел] / М. Галиуллина // Сәхнә. – 2014. – № 12. – 44 – 45 б.
Гасыймова Р. Сәхнәдә яшәүчеләр : [Татарстанның атказанган мәдәният хезмәткәре, җырчы З. Имаметдинова турында] / Р. Гасыймова // Мәдәни җомга. – 2014. – 7 нояб. (№ 44). – 14 б.
Гыйлемханов Р. Мәңгелек кеше : [күренекле композитор С. Садыйкованы искә алдылар] / Р. Гыйлемханов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 11 нояб.
Җаббаров З. Яшьлегеңдә күп тырышсаң : [танылган җырчы, Татарстанның халык артисты Ф. Сөләйманова турында истәлек] / З. Җаббаров // Шәһри Казан. – 2014. – 18 мартисты
Җумагалиев Б. Ә күңелдә һаман Урал язы : [күренекле композитор Н. Җиһанов турында хәтер-хатирә] / Б. Җумагалиев // Ватаным Татарстан. – 2014. – 1 окт.
Зарипов Ә. Зөләйха : [хормейстер З. Әхтәмова турында истәлек] / Ә. Зарипов // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 96 – 104 б.
Зарипов Ә. Һәр халык артисты да милләтнекеме? : Фәйзулла Туишевның тууына 130 ел / Ә. Зарипов // Казан утлары. – 2014. – № 12. – 132 – 141 б.
Зарипов Рөстәм. Ваппараппачылык : [татар милли моңнары турында] / Р. Зарипов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 6 сент.
Зәвыклылар классиканы үз итә : [классик музыка турында] / А. Мортазина әзерләде // Шәһри Казан. – 2014. – 15 апр.
Зәйнәшева Г. Моңсараның тәүге мәхәббәте : [композитор С. Садыйкованың тормыш юлы турында] / Г. Зәйнәшева // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 4 – 7 б.
Кашапова Л. Мәхәббәт яулаган җырчы : [Татарстанның халык артисты Ә. Авзалова турында] / Л. Кашапова // Алабуга нуры. – 2014. – 16 апр.
Кәримов К. Сагышлы Сабантуй : [Татарстанның халык, Россиянең атказанган артисты Р. Вәлиев турында истәлек] / К. Кәримов // Казан утлары. – 2014. – № 6. – 142 – 149 б.
Котлыгилдина З. Моң солтаны – Салават : [Татарстанның халык җырчысы С. Фәтхетдинов турында] / З. Котлыгилдина // Кызыл таң. – Уфа. – 2014. – 3 апр.
Курамшин Р. Сафиуллинны олылау : [Татарстанның атказанган мәдәният хезмәткәре, күренекле баянчы Р. Сафиуллин турында] / Р. Курамшин // Ватаным Татарстан. – 2014. – 6 сент.
Макаров Г. «Бәрмәнчек» юлы : [ТР ның дәүләт фольклор ансамбеле турында] / Г. Макаров // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 38 – 41 б.
Макаров М. Синең белән күңелле иде : [Татарстанның халык җырчысы Г. Ильясов турында] / М. Макаров // Атна. – Уфа. – 2014. – 9 – 15 апр.
Макаров М. Яхин эшләрен дәвам итә : [Татарстанның халык артисты, виртуоз пианист М. Сираҗетдинов турында] / М. Макаров // Ватаным Татарстан. – 2014. – 18 гыйнв.
Мөкатдисов Р. Кадерен белмәдек : [күренекле композиторы, опера җырчысы С. Садыйкова һәм татарлардан беренче профессионал режиссер, театр артисты Г. Айдарский турында] / Р. Мөкатдисов // Шәһри Казан. – 2014. – 11 февр.
Мөслимова Ф. Кичә генә әле... : [Татарстанның халык һәм Россиянең атказанган артисты, танылган музыкант Р. Вәлиевнең якты истәлегенә багышлана] / Ф. Мөслимова // Шәһри Казан. – 2014. – 17 июнь.
Муллагалиева Л. Мәхәббәтле язмыш : [Татарстанның атказанган артисты сөйли] / Л. Муллагалиева ; Г. Сафиуллина яз. ал. // Сөембикә. – 2014. – № 9. – 34 – 37 б.
Нәҗмиев Т. Моңсара : [күренекле композитор, җырчы, ТАСР ның халык артисты С. Садыйкова турында истәлек] / Т. Нәҗмиев // Ватаным Татарстан. – 2014. – 16 апр.
Низаметдинов З. Халык аһәңсазы : [халык композиторы, музыкант, җырчы һәм педагог Ә. Даутовның тууына 100 ел] / З. Низаметдинов // Мәдәни җомга. – 2014. – 17 окт. (№ 41). – 11 б.
Низами Р. Ул – Яруллиннар йолдызлыгыннан : Фәрит Яруллинның тууына 100 ел / Р. Низами // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 112 – 119 б.
Низамова Ф. Ләйсән – бик көнчел, Салават аннан да көнчелрәк... : [ТР халык, Россиянең атказанган артисты С. Фәтхетдиновның гаилә тарихы турында] / Ф. Низамова // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 58 – 60 б.
Сәгыйтова Г. «Юксыну» : [җырның туу тарихы турында] / Г. Сәгыйтова // Казан утлары. – 2014. – № 9. – 154 – 156 б.
Сәйдәшева З. Татар музыкасы фәненең сикәләтәле юлы : [танылган музыка белгече, Татарстан Композиторлар берлеге әгъзасы З. Сәйдәшева белән әңгәмә / М. Галиуллина яз. ал.] // Мәдәни җомга. – 2014. – 19 сент. (№ 37). – 8 – 9 б.
Сираҗи Э. Сәхнәләрнең затлы хадимәсе : [Татарстанның халык артисты, күренекле нәфис сүз остасы Л. Шакирҗан турында] / Э. Сираҗи // Мәдәни җомга. – 2014. – 7 нояб. (№ 44). – 19 б.
Солтан Габәши : татар композиторлары сериясеннән // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 2 б.
Солтан Хәсәнгата улы Габәши : [татар композиторы турында кыскача белешмә] // Сәхнә. – 2014. – № 3. – Тышл. 2 б.
Тәҗәйле Ә. «Күпләрне бит җырлар очраштыра...» : [Татарстанның халык җырчысы Р. Ильясов турында] / Ә. Тәҗәйле // Кызыл таң. – Уфа. – 2014. – 1 апр.
Хәмидуллин Л. Ике халыкның былбылы : [композитор Л. Хәмиди турында] / Л. Хәмидуллин // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 166 – 167 б.; № 5. – 160 – 166 б.
Хәмидуллина Р. Тормыш сукмаклары : [композитор Р. Зариповка 75 яшь тулу уңаеннан] / Р. Хәмидуллина // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 68 – 70 б.
Хәсәнова А. «Рөстәм гармуны»на һәйкәл куясы иде : [Татарстанның халык артисты Р. Вәлиев турында] / А. Хәсәнова // Атна. – Уфа. – 2014. – 9 – 15 апр.
Хәсәнова А. «Рөстәм гармуны»на һәйкәл куясы иде : [Татарстанның халык, Россиянең атказанган артисты Р. Вәлиевнең якты истәлегенә багышлана] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 12 мартисты
Шакирҗан Л. Кулларымда әти ачкычы... : [Татарстанның халык артисты, күренекле нәфис сүз остасының әти-әнисе турында истәлеге] / Л. Шакирҗан // Халкым минем. – 2014. – Май (№ 5). – 15 б.
Юлъякшина А. Без әле һаман да Фәридәле заманда! : [Татарстанның халык артисткасы Ф. Кудашева турында] / А. Юлъякшина // Кызыл таң. – Уфа. – 2014. – 19 авг.
Юнысова А. «Халык кызы! Өмет синдә генә...» : [җырчы А. Шәрипҗанова турында] / А. Юнысова // Сөембикә. – 2014. – № 4. – 18 – 21б.

Күмәк күңел ачулар һәм тамашалар

Зәйнуллина Г. «Кабан күле хәзинәләре» : [«Кабанкүле серләре» фильмы төшерелүе турында] / Г. Зәйнуллина // Идел. – 2013. – № 5. – 67 б.; 46 – 51 б. – Рус.
Зәйнуллина Г. Тугызынчы фестивальдән соң : [IX Казан Халыкара Мөселман киносы фестивале] / Г. Зәйнуллина ; Э. Басыйрова тәрҗ. // Идел. – 2013. – № 10. – 38 – 43 б.; № 10. – 38 – 49 б. – Рус.
Идрисов Р. Мәхәббәт һәм күз яшьләре : [татар киносы турында] / Р. Идрисов // Шәһри Казан. – 2013. – 9 апр.
Камалетдинова Р. Өмет бар әле! : [IX Казан Халыкара Мөселман киносы фестивале] / Р. Камалетдинова // Сөембикә. – 2013. – № 10. – 24 – 27 б.
Сафиуллина Г. Киләчәккә илткән юл : [Мөселман кинофестивале турында] / Г. Сафиуллина // Сөембикә. – 2013. – № 1. – 28 – 30 б.
Фәттахова Р. Җил дә исми, кояш та балкымый : [татар киноларының юкка чыгуы турында] / Р. Фәттахова // Идел. – 2013. – № 11. – 70 – 71 б.
2014
Кыямова М. Татар киносы : акчамы, талантмы? / М. Кыямова // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 14 – 20 март (№ 10). – 5 б.
Нигъмәтуллина Г. Татар киносы : безне берләштерүче һәм дөньяга танытучы : [ТР мәдәният министры урынбасары Г. Нигъмәтуллина белән әңгәмә / Р. Мөхәммәтова яз. ал.] // Татарстан. – 2014. – № 2. – 52 – 55 б.
Нигъмәтуллина Г. Татар киносы : безне берләштерүче һәм дөньяга танытучы : [ТР мәдәният министры урынбасары Г. Нигъмәтуллина белән әңгәмә / Р. Мөхәммәтова яз. ал.] // Татарстан. – 2014. – № 2. – 52 – 55 б.

Театр. Сәхнә сәнгате

Алыштыргысыз кеше : [Г. Камал исем. ТДАТ ның элеккеге директоры Ш. Закиров турында] // Атна. – Уфа. – 2013. – 13 – 19 нояб.
Арсланов Айрат. Нәфис сүз белән үрелгән гомер : [Татарстанның халык артисты, режиссер Х. Сәлимҗановның тууына 110 ел тулуга карата] / А. Арсланов // Мәдәни җомга. – 2013. – 29 март (№ 13). – 13 б.
Әхмәтгалиева А. «Без яшибез җирдә, бер туып...» : [С. Өметбаев исемендәге Минзәлә Татар дәүләт драма театрының директоры Р. Шәймәрданов турында / А. Әхмәтгалиева // Мәйдан. – 2013. – № 3. – 86 – 97 б.
Әюпов Р. Умыртка баганалы театр : [баш режиссер Р. Әюпов белән әңгәмә / Э. Басыйрова яз. ал.] // Идел. – 2013. – № 1. – 50 – 53 б.
Батулла Р. Шамил : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры  директоры Ш. Закиров турында] / Р. Батулла // Мәйдан. – 2013. – № 2. – 90 – 93 б.
«Башкалар өчен утка-суга керергә әзер» : [Татарстанның халык артисты З. Зарипова турында] / Л. Хәбибуллина яз. ал.] // Шәһри Казан. – 2013. – 19 дек. – Эчт. авт.: Ә. Шакиров, Н. Дунаев, И. Баһманов, Р. Шәрәфиев, Р. Таҗетдинов, Х. Җәләлев, Ә. Хисмәтов, И. Әхмәтҗанов.
Бәдретдинов И. Кояшлы артист : [Татарстанның халык артисты Ф. Зарипова турында] / И. Бәдретдинов // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 март (№ 12). – 19 б.
«Бибинурны» төшергәндә... : [Татарстанның халык артисты Ф. Әхтәмова турында] / Г. Гыймадова әзерләде // Ватаным Татарстан. – 2013. – 2 авг.
Билалова Л. Артистларыбызга алмаш бар : [Лениногорск ш. яшьләр театры турында] / Л. Билалова // Заман сулышы. – 2013. – 3 май.
Галимҗанова Л. Олы артистны зурладылар : [Татарстанның халык артисткасы Р. Хәйретдинова турында] / Л. Галимҗанова // Шәһри Казан. – 2013. – 26 февр.
Галиуллина М. Күктә Даутов йолдызы яна : [Россиянең халык артисты Н. Даутовның тууына 100 ел тулуга карата] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 29 нояб. (№ 48). – 15 б.
Галиуллина М. Кыр казлары артыннан... : [Татарстанның халык артисткасы И. Мәхмүтова турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 13 дек. (№ 50). – 4 б.
Галиуллина М. Тинчурин театрының гомер бәйрәме / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 15 нояб. (№ 46). – 18 б.
Галиуллина М. Уйнап узган гомер : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисткасы Н. Ихсанова турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 15 март (№ 11). – 4 б.
Галиуллина М. Ул театрның иясе иде : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры  директоры Ш. Закиров турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 март (№ 12). – 4 б.
«Галиябану»га – 85! : [Татарстанның халык артисткасы Р. Хәйретдинова турында] // Татарстан яшьләре. – 2013. – 26 февр.
Гыйләҗев Ф. Разил абыйның язмыш юллары : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театры шагыйрь Р. Вәлиевнең гомер юлын чагылдырган «Язмышым юллары» әдәби-музыкаль комедиясен тәкъдим итте] / Ф. Гыйләҗев // Шәһри Казан. – 2013. – 23 апр.
Гыймадова Г. Юксынабыз сине, Бибинур : [Татарстанның халык артисты Ф. Әхтәмованың якты истәлегенә багышлана] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 2 авг.
Гыймранова Д. Әлмәт төбәгендә татар театры : 1940 – 1970 еллар  Гыймранова Д. Театр гаме / Д. Гыймранова // Мәдәни җомга. – 2013. – 1 февр. (№ 5). – 19 б. / Д. Гыймранова // Чын Мирас. – 2013. – № 9. – 104 – 111 б.
Гыймранова Д. Театр гаме : [С. Өметбаев исемендщге Минзәлә Татар дәүләт драма театрының директоры Р. Шәймәрданов турында] / Д. Гыймранова // Мәдәни җомга. – 2013. – 1 февр. (№ 5). – 19 б.
Дилбәр Әбүнәгыймова : Татарстанның атказанган артисты / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2013. – № 4. – 12 – 13 б.
Дөнья бәһасе кеше иде  : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры директоры Ш. Закиров турында] // Татарстан яшьләре. – 2013. – 8 окт.
Зарипов Ә. «Бас, кызым Өммегөлсем...» : [Татарстанның һәм Башкортостанның халык артисты Г. Исәнгулова турында] / Ә. Зарипов // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 52 – 62 б.
Зарипов Ә. Кадерле хатирәләр... : [театр әһелләре Ю. Әминев, С. Баттал, Камал – III, Ф. Кульбарисов, З. Закиров, Г. Камская турында] / Ә. Зарипов // Казан утлары. – 2013. – № 8. – 153 – 167 б.
Зарипова Л. Мең тормышка тиңдер ул сәхнәдә узган гомер : [Татарстанның халык артисты Ф. Зарипов турында] / Л. Зарипова // Әлмәт хәбәрләре – 2013. – 28 февр.
Заһидуллин Р. «Милли театр – иң элек тел сакчысы» : [Россиянең атказанган артисты, К. Тинчурин театрының баш режиссеры Р. Заһидуллин белән әңгәмә / М. Кыямова яз. ал.] // Татарстан. – 2013. – № 12. – 68 – 70 б.
Игъламов Н. Балалар театры турында тагын бер сүз / Н. Игъламов // Сәхнә. – 2013. – № 2. – 16 – 18 б.
Ильясов Р. Каһарман җырчы иде : [Россиянең һәм Татарстанның халык артисты З. Хисмәтуллина турында] / Р. Ильясов // Шәһри Казан. – 2013. – 19 мартисты
Илялова И. «Булат бабай...»дан «Гамлет»ка кадәр : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театрының тарихы турында] / И. Илялова ; И. Хәбибуллин тәрҗ. // Сәхнә. – 2013. – № 11. – 14 – 17 б.
Исламия : [Татарстанның халык артисткасы И. Мәхмүтова турында] / Луара Шакирҗан әзерләде // Халкым минем. – 2013. – Дек. (№ 12). – 15 б.
Кадерле кадр : Гүзәл Шәмәрдәнова һәм Юра Павлов : [Т. Миңнуллин исемендәге Түбән Кама драма театры артисты турында] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2013. – № 11. – 12 – 13 б.
Кадерле кадр : Татарстанның халык артисты : [Раушания Фәйзуллина] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2013. – № 7. – 12 – 13 б.
Кадерле кадр : Татарстанның атказанган артисты [Фәнзилә Сабирова] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2013. – № 5. – 12 – 13 б.
Кайбицкая Г. Опера сәнгатенә килү юлларым : [истәлекләр] / Г. Кайбицкая ; сәхифәне Ф. Галимуллин әзерләде // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 68 – 73 б.
Кашапова С. Риваятькә тиң гомер : [режиссер К. Тумашеваның тууына 110 ел тулу уңаеннан] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 февр. (№ 6). – 19 б.
Кәрим Тинчурин театрына 80 ел // Әлмәт таңнары, Заман сулышы, Зәй офыклары, Маяк, Туган як, Чистай хәбәрләре, Шәһри Казан, Шәһри Чаллы, Яшел Үзән. – 2013. – 15 нояб.
Кыямова М. Нияз Даутов : «Театрдагы тормышымны намуслы итеп яшәдем» / М. Кыямова // Татарстан. – 2013. – № 12. – 62 – 63 б.
Ленар Миңнемуллин : [С. Өметбаев исемендәге Минзәлә Татар дәүләт драма театры артисты турында] // Сәхнә. – 2013. – № 5. – Тышл. 4 б.
Лерон Л. Авылдаш : [Россиянең атказанган, Татарстанның халык артисты Н. Әюпов турында] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 18 июнь.
Лерон Л. Сәхәби : [Татарстанның халык артисты Р. Сәхәбиев турында] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 25 июнь.
Локманова Л. Изгелек җирдә ятмас : [Г. Кариев исемендәге яшь тамашачылар театры турында] / Л. Локманова // Сабантуй. – 2013. – 10 май.
Минаева Л. Сагынуларга ни чара? : [Татарстанның халык артисткасы С. Минханова турында] / Л. Минаева // Ватаным Татарстан. – 2013. – 8 нояб.
Минаева Л. Талантлы – һәр образның ачкычы : [Татарстанның халык, Башкортстанның атказанган артисты Ф. Зарипов турында] / Л. Минаева // Зәй офыклары. – 2013. – 25 окт.
[Минзәлә Татар дәүләт драма театрының] беренче режиссеры [С. Өметбаевка] һәйкәл // Мәдәни җомга. – 2013. – 4 гыйнв. (№ 1). – 3 б.
Миңнуллина Ә. Галиҗанәп Гөлсем Исәнгулова [Татарстанның һәм Башкортостанның халык артисты Г. Исәнгулова турында] / Ә. Миңнуллина // Сәхнә. – 2013. – № 7. – 6 – 8 б.
Мотыйгуллина Р. Хыянәтсез туганым : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры  директоры Ш. Закиров турында]  / Р. Мотыйгуллина // Мәйдан. – 2013. – № 2. – 100 б.
Мөслимова Ф. Һәр заманда – ул заманча : [Татарстанның халык, Россиянең атказанган артисты И. Мәхмүтова турында] / Ф. Мөслимова // Сәхнә. – 2013. – № 9. – 6 – 9 б.
Мөстәкыймова С. «Исем түгел, җисем!» : [танылган театр артисты, нәфис сүз остасы Д. Ильясова турында] / С. Мөстәкыймова // Татарстан яшьләре. – 2013. – 29 июнь.
Муллагилова Н. Театр дөньясы – китапта : [25 еллык тарихы булган Казан татар дәүләт яшь тамашачы театрының тарихына багышланган китап дөнья күрде ] / Н. Муллагилова // Мәгърифәт. – 2013. – 1 февр. (№ 5). – 5 б.
Муллина Р. Сагынабыз сине, остазыбыз : [Татарстанның атк. сәнгать эшлеклесе Л. Садриев турында] / Р. Муллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 29 март (№ 13). – 17 б.
Мусина Г. Очкынны ялкын итәр остаз : [Башкортостанның һәм Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе Б. Ибраһимов турында] / Г. Мусина // Сәхнә. – 2013. – № 6. – 14 – 16 б.
Сабыр Р. Фаил Ибраһимов әлифбасы : [Чаллы татар дәүләт драма театрының баш режиссеры турында] / Р. Сабыр // Шәһри Чаллы. – 2013. – 3 июль. Сәхәбиев Р. Минем сәхнә укытучым : [М. Җәлил исемендәге Татар дәүләт опера һәм балет театры артисты Н. Даутов турында] / Р. Сәхәбиев // Казан утлары. – 2013. – № 9. – 121 – 123 б.
Сәгъди Р. Зур тарихлы театр : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театрының 80 еллыгына карата] / Р. Сәгъди // Казан утлары. – 2013. – № 11. – 125 – 133 б.
Садриев Р. Буа драма театрына сәфәр : [Буа драма театры директоры Р. Садриев белән әңгәмә / Э. Басыйрова яз. ал.] // Идел. – 2013. – № 3. – 54 – 57 б.
80 яшьлек театр : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театрының 80 еллыгына карата] // Шәһри Казан. – 2013. – 12 нояб.
Таҗетдинов Р. Артист дигән җаваплы исемгә тап төшермәде : [ТАССРның халык артисты Ә. Гобәйдуллинның якты истәлегенә багышлана] / Р. Таҗетдинов // Шәһри Казан. – 2013. – 15 гыйнв.
Таҗетдинов Р. 75 яшь! Котлыйбыз! : [Россиянең һәм Татарстанның халык артисты Р. Таҗетдинов белән әңгәмә / Луара Шакирҗанова яз. ал.] // Халкым минем. – 2013. – Гыйнв. (№ 1). – 15 б. 
Таҗетдинов Р. Театр таҗы : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты Р. Таҗетдинов белән әңгәмә / М. Кыямова яз. ал.] // Татарстан. – 2013. – № 2. – 58 – 61 б.
Трескин Э. Язмышның хикмәтле кулы : (М. Җәлил исемендәге Татар дәүләт опера һәм балет театры артисты Н. Даутовның тууына 100 ел) / Э. Трескин // Казан утлары. – 2013. – № 9. – 118 – 121 б.
Фәйзерахманов Р. Соңгы күрешү булган : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры  директоры Ш. Закиров турында] / Р. Фәйзерахманов // Сәхнә. – 2013. – № 2. – 14 – 15 б.
Фәрдиева Х. Сагынабыз сине, Хәлил абый! : [Татарстанның халык артисты Х. Мәхмүтовның якты истәлегенә багышлана] / Х. Фәрдиева // Мәгърифәт. – 2013. – 15 март (№ 11). – 6 б.; Сабантуй. – 4 гыйнв.
Халкым артисткасы : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисткасы Н. Ихсанова турында] / Луара Шакирҗанова әзерләде // Халкым минем. – 2013. – Апр. (№ 4). – 15 б.
«Халыктан түбән төшәргә ярамый» : [Т. Миңнуллин исемендәге Түбән Кама Татар дәүләт драма һәм комедия театры турында] / Л. Хәбибуллина әзерләде // Шәһри Казан. – 2013. – 14 февр.
Харисов З. «Исламия, «Кыр казлары»н җырла әле : [Татарстанның халык артисткасы И. Мәхмүтова турында] / З. Харисов // Шәһри Казан. – 2013. – 5 дек.
Хәбибуллин И. Актерлар йорты. Яңарыш / И. Хәбибуллин // Сәхнә. – 2013. – № 6. – 20 – 21 б.
Хәбибуллин М. Дошманга каршы фронтта да, сәхнәдә дә... : [Әтнә дәүләт драма театры турында] / М. Хәбибуллин // Халкым минем. – 2013. – Май (№ 5). – 15 б.
Хәбибуллина Л. Бүген театрга Рауза апа җитми : [Татарстанның халык артисты Р. Хәбибрахманова турында] / Л. Хәбибуллина // Шәһри Казан. – 2013. – 12 мартисты
Хәбибуллина Л. «Сәхнәдә уйнау дулкын өстеннән йөзгән кебек» / Л. Хәбибуллина : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисткасы Н. Ихсанова турында] // Шәһри Казан. – 2013. – 31 гыйнв. 
Хәбибуллина Л. Соңгы күрешү булган икән : [Татарстанның халык артисты Х. Мәхмүтов турында истәлек] / Л. Хәбибуллина // Шәһри Казан. – 2013. – 1 окт.
Хәбибуллина Л. Үзе сайлаган язмыш : [Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе, күренекле режиссер Р. Тумашевка 90 яшь тулуга карата] / Л. Хәбибуллина // Шәһри Казан. – 2013. – 4 апр.
Хәйретдинова Р. Рауза Хәйретдинова : «Артист тормышымнан канәгатьмен!» : [РСФСРның атказанган, ТАССРның халык артисты белән әңгәмә / М. Кыямова яз. ал.] // Татарстан. – 2013. – № 4. – 56 – 59 б.
Хәсәнова А. Бәхетле артист геройлары белән картая : [Татарстанның халык артисткасы И. Мәхмүтова турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 6 дек.
Хәсәнова А. Тормышның төбеннән күтәрелдек : [Т. Кама Татар дәүләт драма театры турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 16 февр.
Хисамова Ә. Сагынмаган көнебез юк; Әрнү : [Татарстанның халык артисты Х. Мәхмүтов турында истәлекләр] / Ә. Хисамова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 20 сент.
Чудновская И. Һаман да актриса ул : [Татарстанның халык артисты З. Туешева турында] / И. Чудновская // Ватаным Татарстан. – 2013. – 23 окт.
Шакирҗан Л. Без кайчандыр Ләйлә белән Мәҗнүн кебек... : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты А. Хафизов турында] / Л. Шакирҗан // Чын Мирас. – 2013. – № 11. – 113 – 119 б.
Шакирҗан Л. Үги кыздан – Мәйсәрәгә : [Татарстанның халык артисткасы Р. Хәйретдинова турында]  / Л. Шакирҗан // Чын Мирас. – 2013. – № 2. – 59 – 64 б.
Шакирҗан Л. Юкка түгел иде синең туу... : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры  директоры Ш. Закиров турында] / Л. Шакирҗан // Мәйдан. – 2013. – № 2. – 82 – 87 б.
Шакирҗанова Луара. Тынмады җыр... : [Бөек Ватан сугышы елларында татар театрларының эшчәнлеге турында] / Л. Шакирҗанова // Халкым минем. – 2013. – Май (№ 5). – 15 б.
Шакиров Ә. Нурыйлы нурлы Рауза : [Татарстанның халык артисткасы Р. Хәйретдинова турында]  / Ә. Шакиров // Сәхнә. – 2013. – № 3. – 5 – 7 б.
Шәкүрова Д. Тинчурин театры алтын көзгә аяк басты / Д. Шәкүрова : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театрының 80 еллыгына карата]  // Ватаным Татарстан. – 2013. – 12 нояб.
Шәрапова Й. Курчак уйнаучы... абый : [Татарстанның атказанган артисты Д. Үтәшев турында] / Й. Шәрапова // Сабантуй. – 2013. – 16 февр.
Шәрәфиев Рәфыйк. Балтачның үз театр фестивале : [Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе, режиссер К. Тумашеваның тууына 110 ел тулуга багышланган бәйге турында] / Р. Шәрәфиев // Мәдәни җомга. – 2013. – 17 май (№ 20). – 11 б.
Шәрәфиев Рәфыйк. Әйтерсең, ул Тукайдан фатиха алган : [режиссер К. Тумашеваның тууына 110 ел тулу уңаеннан] / Р. Шәрәфиев. // Татарстан яшьләре. – 2013. – 9 февр.
Шәүкәт – олуг, көчле, бөек дигән сүз... : [ССР ның халык артртисты Ш. Биктимеров турында] / Луара Шакирҗанова әзерләде // Халкым минем. – 2013. – Нояб. (№ 11). – 15 б.
Юнысова Ә. Актрисада нинди байлык бар? [Татарстанның һәм Россиянең халык артисткасы Н . Ихсанова турында] / Ә. Юнысова // Сәхнә. – 2013. – № 4. – 5 – 7 б.
Юнысова Ә. Бәхетле артист Ринат Таҗетдинов : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты турында] / Ә. Юнысова // Сәхнә. – 2013. – № 10. – 7 – 8 б.
Юнысова Ә. Гөлиҗәнап Гөлсем Исәнгулова : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты турында] / Ә. Юнысова // Атна. – Уфа. – 2013. – 11 – 17 сент.
Юнысова Ә. Картая мени соң йөрәк... : [Татарстанның халык артисты З. С. Зарипова турында] / Ә. Юнысова // Сәхнә. – 2013. – № 8. – 6 – 8 б.
Юнысова Ә. Сәхнә матурлыкны ярата! : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты А. Хафизов турында] / Ә. Юнысова // Сәхнә. – 2013. – № 12. – 6 – 8 б.
Юнысова Ә. Шундый ул – Равил Шәрәфиев! : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты турында] / Ә. Юнысова // Сәхнә. – 2013. – № 11. – 5 – 7 б.
2014
Аввәсов Р. Югары сәнгатькә тугрылык : [Татарстанның халык артисты, М. Җәлил исемендәге Татар дәүләт опера һәм балет академия театры солисты М. Якупов турында] / Р. Аввәсов // Мәдәни җомга. – 2014. – 11 июль (№ 27). – 17 б.
Арсланов М. Г. Татар театр сәнгатенең күпкырлы талант иясе : [актер, режиссер, драматург, педагог Х. Уразиковның тууына 110 ел тулуга карата] / М. Г. Арсланов // Фәнни Татарстан. – 2014. – № 2. – 114 – 119 б. – Библиогр.: 5 исем.
Арсланова М. Сүзе белән йөрәкләрне яндырды : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты А. Арсланов турында хәтер-хәтирә] / М. Арсланова // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 66 – 68 б.
«Әкият» хәтер яңарта : [«Әкият» Татар дәүләт курчак театры оешуга 80 ел тула] // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 февр. (№ 8). – 19 б., 7 март (№ 9). – 16 б., 21 март (№ 11). – 11 б.
Әхмәтгалиева А. Аклык эзләп йөри бу күңел...: [Татарстанның атказанган артисты И. Әскәров турында] / А. Әхмәтгалиева // Мәдәни җомга. – 2014. – 18 апр. (№ 15). – 15 б.
Әхмәтгалиева А. Күңелләрдә – кош канаты : [Татарстанның атказанган артисты. Р. Сәгъдуллин турында] / А. Әхмәтгалиева // Мәдәни җомга. – 2014. – 17 гыйнв. (№ 2). – 17 – 18 б.
Әхмәтгалиева А. Күңелләрдә – кош канаты... : [Татарстанның атказанган артисты, Чаллы Татар дәүләт драма театры артисты Р. Сәгъдуллин турында] / А. Әхмәтгалиева // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 61 – 67 б.
Батулла Р. «Саф намус, тугрылык һәм батырлык үрнәге – ул син» : [драматург К. Тинчуринның хатыны Заһидә ханым турында] / Р. Батулла // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 8 – 10 б.
Бикчәнтәевләр йолдызлыгы : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты Р. Бикчәнтәевнең тууына 90 ел тулуга карата] // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 105 – 107 б.
Габәши А. Театр – йөзек кашы : [Әлмәт Татар дәүләт драма театры тарихы турында] / А. Габәши // Сәхнә. – 2014. – № 11. – 28 – 29 б.
Галиуллина М. Гомеремнең иң рәхәт чагы... : [Россиянең һәм Татарстанның халык артисты А. Гайнуллина иҗаты турында] / М. Галиуллина // Сәхнә. – 2014. – № 3.– 8 – 11 б.
Галиуллина М. Кабатланмас Фәридә : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты Ф. Сафина турында] / М. Галиуллина // Сәхнә. – 2014. – № 11. – 39 – 41 б.
Галиуллина М. Кемнәр курчак уйната? : [«Әкият» Татар дәүләт курчак театрының 80 ел] / М. Галиуллина // Сәхнә. – 2014. – № 9. – 7 – 8 б.
Галиуллина М. Могҗизага ышанучы Сания : [Татарстанның халык артисты С. Каюмова турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 23 май (№ 20). – 17 б.
Галиуллина М. Спектакльгә җан өрүче : [Татарстанның халык артисты, дирижер Ф. Әбүбәкеров турында] / М. Галиуллина // Сәхнә. – 2014. – № 11. – 22 – 23 б.
Галиуллина М. Татар курчагын кемнәр уйната? : [«Әкият» Татар дәүләт курчак театры турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 6 июнь (№ 22). – 18 б.
Гәрәева Н. Сагынам сине, дускай! : [Татарстанның халык артисты Ф. Әхтәмова турында] / Н. Гәрәева // Атна. – Уфа. – 2014. – 9 – 15 апр.
Гобәйдуллин Х. Сәхнә остасы : [татар театрына нигез салучыларның берсе Г. Кариев иҗаты турында] / Х. Гобәйдуллин // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 6 б.
Гобәйдуллин Х. Халык күңелендә : [РСФСР ның атказанган, Татарстанның халык артисты Х. Уразиковка 80 яшь] / Х. Гобәйдуллин // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 7 б.
Гыйльметдинова З. Әтнәдә театр бар! : [Г. Тукай исемендәге Әтнә Татар дәүләт драма театрының 95 еллык юбилее уңаеннан] / З. Гыйльметдинова // Сәхнә. – 2014. – № 5. – 14 – 15 б.
Гыйматдинова Н. Т. Миңнуллин исемендәге Түбән Кама дәүләт драма театрына – 25 ел! Нибарысы... / Н. Гыйматдинова // Сәхнә. – 2014. – № 12. – 26 – 30 б.
Гыймранова Д. Һай, җаный! : [Россиянең һәм Татарстанның халык артисты Р. Шәрәфиев турында] / Д. Гыймранова // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 42 – 45 б.
Дияр А. Якты юллар сезгә : [Мамадыш халык театры режиссеры М. Баязитовның иҗади эшчәнлеге турында] / А. Дияр // Сәхнә. – 2014. – № 2. – 34 – 37 б.
Дунаев Н. Горур ир булып калды : [татар театрының режиссеры, Татарстанның һәм Россиянең атказанган сәнгать эшлеклесе Ш. Сарымсаков турында] / Н. Дунаев // Шәһри Казан. – 2014. – 25 мартисты
Дьяченко Л. Сәнгать – шул ук дога ул : [Татарстанның һәм Русиянең атказанган сәнгать эшлеклесе, «Әкият» Татар дәүләт курчак театры режиссеры сөйли] / Л. Дьяченко ; М. Галиуллина яз. ал. // Мәдәни җомга. – 2014. –25 июль (№ 29). – 19 б.
70 еллык театр әнә шундый булырга тиеш : [Әлмәт Татар дәүләт драма театры турында] / Л. Хәбибуллина яз. ал. // Шәһри Казан. – 2014. – 2 дек. – Эчт. авт.: К. Вәлиев, Л. Солтанова, Фоат Зарипов, Р. Фәйзуллина, Ф. Бикморатова, Ф. Исмәгыйлева.
Зарипов Ә. «Сагыну»ны сагынып... : [Россиянең һәм Татарстанның халык артисты М. Булатова турында] / Ә. Зарипов // Казан утлары. – 2014. – № 5. – 149 – 157 б.
Зарипов Ә. Минзәләм мизгелләре  : [Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе, Тукай бүләге лауреаты С. Өметбаев һәм Россиянең атказанган, Татарстанның халык артисты Х. Сәлимова турында истәлек] / Ә. Зарипов // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – 80 – 89 б.
Зәйнетдинов М. «Вулканнарга керер идем...» : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты Л. Салиәскәрова турында] / М. Зәйнетдинов // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 11 – 15 б.
Зәйнуллина Г. Әлмәтчә – заманча һәм сәнгатьчә! : [Әлмәт Татар дәүләт драма театры эшчәнлеге турында] / Г. Зәйнуллина, Э. Басыйрова // Идел. – 2014. – № 3. – 72 – 75 б.
Исмәгыйлева Ф. Үткәннән – бүгенгегә : Әлмәт Татар дәүләт драма театрына – 70 ел / Ф. Исмәгыйлева // Казан утлары. – 2014. – № 12. – 142 – 147 б.
Йосыпова Р. Мәхәббәт бер генә – булмый ул гел генә... : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты В. Минкина турында] / Р. Йосыпова // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 28 – 30 б.
Йосыпова Р. Уралдым толымнарыңа : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты И. Баһман турында] / Р. Йосыпова // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 16 – 17 б.
Кадерле кадр : [Г. Кариев исемендәге Татар дәүләт яшь тамашачы театры артистлары Алия һәм Фәнис Кәлимуллиннар] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2014. – № 5. – 26 – 29 б.
Кадерле кадр : [Татарстанның атказанган артисты И. Әскәров һәм М. Җәлил премиясе лауреаты Ч. Садыйкова-Казанлы иҗаты турында] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 26 – 29 б.
Кадерле кадр : Гөлнара Вәлиева : [Әлмәт Татар дәүләт драма театры артисты турында] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2014. – № 6. – 26 – 29 б.
Кадерле кадр : Татарстанның атказанган артисты [Д. Карпова] / сәхифәне З. Гыйльметдинова әзерләде // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 92 – 95 б.
Макаров М. Җыры калды : [М. Җәлил исемендәге Татар дәүләт академия опера һәм балет театры артисты, опера җырчысы Х. Бигичев турында] / М. Макаров // Безнең мирас. – 2014.– № 8. – 98 – 102 б.
Марсель күзәтеп тора кебек : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театрында күренекле режиссер М. Сәлимҗановны искә алу кичәсе үтте] / Л. Хәбибуллина яз. ал. // Шәһри Казан. – 2014. – 14 нояб. – Эчт. авт.: Н. Гәрәева, Ә. Хисмәт, Н. Дунаев, Х. Җәләлов.
Мәрдәнова Л. Театрны минем кебек яратыгыз : [Татарстанның халык артисты С. Каюмовага 60 яшь] / Л. Мәрдәнова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 5 апр.
Мәхмүтова И. «... Шекспир әсәрләрендә уйнармын дип яшәдем» : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театры актеры Х. Мәхмүтов турында истәлек] / И. Мәхмүтова ; Ә. Шакиров яз. ал. // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 46 – 49 б.
Мусин М. Туфан [Миңнуллин] исеме белән : [халык театрлары эшчәнлеге турында] / М. Мусин // Татарстан яшьләре. – 2014. – 11 гыйнв.
Нәҗмиев Т. Күңелләребез тула... : [ССР ның халык артисты Ш. Биктимеров турында хәтер-хатирә] / Т. Нәҗмиев // Татарстан яшьләре. – 2014. – 8 июль.
Нәҗмиев Т. Сабалылар мактанычы : [ССР ның халык артисты Ш. Биктимеровны искә алып] / Т. Нәҗмиев // Татарстан яшьләре. – 2014. – 13 февр.
Низами Р. Ленинга кизәнү : [ССР ның халык артисты Ш. Биктимеров турында истәлек] / Р. Низами // Мәдәни җомга. – 2014. – 15 авг. (№ 32). – 14 б.
Өлешеңә тигән көмешең яки елмай, Артист! : [Татарстанның һәм Башкортостанның халык артисты Г. Исәнгулова турында] / Л. Шакирҗан әзерләде // Халкым минем. – 2014. – Авг. (№ 8). – 15 б.
Поюровский Б. Марсель үзен «үзәк» дип санамады : [мәшһүр татар режиссеры, РФ һәм ТАСР ның атказанган сәнгать хезмәткәре, Г.Тукай исемендәге Дәүләт премиясе лауреаты М. Сәлимҗанов турында] / Б. Поюровский // Сәхнә. – 2014. – № 11. – 10 – 13 б.
Саттаров К. Тукай фатихасын алган остазым : [татар профессиональ театрына нигез салучыларның берсе, Татарстанның халык артисты К. Шамил турында] / К. Саттаров // Мәдәни җомга. – 2014. – 16 май (№ 19). – 14 – 15 б.
Сафиуллин Ю. «Беренче мәхәббәт»тән олы мәхәббәтләргә... : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры артисты Н. Гәрәева турында] / Ю. Сафиуллин // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 31 – 35 б.
Сафиуллин Ю. Рухландыручы : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театрының баш режиссеры М. Салимҗановның тууына 80 ел] / Ю. Сафиуллин // Казан утлары. – 2014. – № 11. – 109 – 112 б.
Сәгъди Р. Гали ага : [күренекле татар режиссеры Г. Хөсәенов] / Р. Сәгъди // Идел. – 2014. – № 10. – 41 – 47 б.
Сәгыйтова Г. «Качкын» : [Н. Җиһанов операсының язылу тарихы турында] / Г. Сәгыйтова // Казан утлары. – 2014. – № 7. – 163 – 165 б.
Сәлимҗанова Г. Аныңча яшәдем, аның өчен яшәдем : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театрының баш режиссеры М. Сәлимҗанов турында] / Г. Сәлимҗанова // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 39 – 41 б.
Сәхнәдә дә, тормышта да аңа бәхет елмайды : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты А. Гайнуллина турында] / Л. Хәбибуллина яз. ал. // Шәһри Казан. – 2014. – 30 апр. – Эчт. авт.: Ф. Бикчәнтәев, Н. Дунаев, Ә. Хисмәтов.
Таҗетдинов Р. Ул һаман безнең белән : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театрының баш режиссеры М. Салимҗанов турында] / Р. Таҗетдинов // Казан утлары. – 2014. – № 11. – 113 – 114 б.
Татар сандугачын дөнья зурлый : [Татарстанның халык артисты, опера җырчысы А. Шаһиморатова турында] / М. Галиуллина әзерләде // Мәдәни җомга. – 2014. – 30 май (№ 21). – 15 б.
Үткәннән – киләчәккә : [«Әкият» Татар дәүләт курчак театрының 80 ел] // Сәхнә. – 2014. – № 9. – 20 – 22 б.
Фәизова Р. «Син – сәхнә ханбикәсе» : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты Н. Ихсанова турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2014. – 30 апр.
Фәрдиева Д. Р. Октябрьгә кадәрге татар театрында комедия жанры / Д. Р. Фәрдиева // Фәнни Татарстан – 2014. – № 1. – 164 – 167 б. – Библиогр.: 9 исем.
Хәбибуллина Л. «Башкалар өчен утка-суга керергә әзер...» : [Татарстанның халык артисты З. Зарипова турында] / Л. Хәбибуллина // Атна. – Уфа. – 2014. – 19 – 25 февр.
Хәкимова Д. Режиссер Гомәр Резаков иллегә якын татар классигы пьесасын куйган : [Г. Резаковка 100 ел тулу уңаеннан] / Д. Хәкимова // Чистай хәб. – 2014. – 11 апр.; Чистопол. изв. – 2014. – 4 апр.
Хуҗахмәт Ф. Синең эзләр : [Татарстанның һәм Башкортостанның халык артисты Г. Исәнгулова турында] / Ф. Хуҗахмәт // Мәдәни җомга. – 2014. – 17 гыйнв. (№ 2). – 11 б.
Чабатова Р. Их, бер кайтасы иде лә... : [Татарстанның атказанган артисты Н. Латыйпова турында] / Р. Чабатова // Мәдәни җомга. – 2014. – 26 сент. (№ 38). – 17 б.
Шакиров Ә. Сөйкемле сөякле Фирдәвес : [Татарстанның халык артисты Ф. Әхтәмова турында] / Ә. Шакиров // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 80 – 85 б.
Шакиров Ә. «...Шекспир әсәрләрендә уйнармын дип яшәдем» : [К. Тинчурин исемендәге Татар дәүләт драма һәм комедия театры актеры, Татарстанның халык артисты Х. Мәхмүтов турында] / Ә. Шакиров  // Сәхнә. – 2014. – № 4. – 20 – 22 б.
Шәймиев М. Юксыну : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры директоры Ш. Закиров турында] / М. Шәймиев, И. Метшин ; З. Хөснияр яз. ал. // Сәхнә. – 2014. – № 5. – 12 – 13 б.
Шәрипова Р. Үткәне дә, бүгенгесе дә данлы : [Азнакай халык театры турында] / Р. Шәрипова // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 34 – 37 б.
Шәфыйкъ М. Галиябануга гашыйк Нуретдин : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театрында эшләгән Татарстанның халык, Россиянең атказанган артисты Р. Хәйретдинова һәм аның ире Н. Ганиев турында] / М. Шәфыйкъ // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 54 – 57 б.
Юнысова А. Мәктүб Галәйһе : [Г. Кариев исемендәге Казан дәүләт яшь тамашачы театры баш режиссеры Р. Әюпов турында] / А. Юнысова // Сөембикә. – 2014. – № 3. – 42 – 45 б.
Юнысова Ә. Шаха апа : [РС ФСР ның атказанган, Татарстанның халык артисты Ш. Әсфәндиярова иҗаты турында] / Ә. Юнысова // Сәхнә. – 2014. – № 3. – 16 – 17 б.
Якупов И. Илфир Якупов : [Г. Камал исемендәге Татар дәүләт академия театры директоры сөйли] // Сәхнә. – 2014. – № 9. – 44 – 45 б. – Эчт. авт.: И. Закиров, А. Мөдәррисова, Н. Сәлахова, А. Хөсәенов.

Физик культура. Спорт уеннары. Спорт

Әхмәтов Фрил. Батырга һәйкәл : [татарча көрәш буенча Татарстан һәм Россия чемпионы Р. Гайфуллин турында] / Ф. Әхмәтов // Мәйдан. – 2013. – № 3. – 141 б. 
Әхмәтов Фрил. Безнең Мәүләү : [татарча көрәш буенча Россия чемпионы М. Закиров турында] / Ф. Әхмәтов // Мәйдан. – 2013. – № 3. – 142 – 144 б.
2014
Гафиятов А. Спорт тарихы – ил тарихы / А. Гафиятов // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 116 – 118 б.
Гафиятов Алмаз. Шәзам Сафин : [татарлардан беренче Олимпия уеннары чемпионы турында] / А. Гафиятов // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 142 – 144 б.
Гафиятов Атлас. Көрәшче, остаз, җитәкче : [милли көрәш буенча Татарстан һәм Русия чемпионы Ф. Шәйхетдинов турында] / А. Гафиятов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 14 авг.
Гафиятов Атлас. Марсель Таһиров : [танылган көрәшче турында] / А. Гафиятов // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 142 – 144 б.
Филология. Тел белеме

Асылгәрәев Ш. Галимҗан Шәрәфнең тел гыйлеме өлкәсендәге эшчәнлегенә кыскача күзәтү / Ш. Асылгәрәев // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 57 – 62 б.
Әскәрова Ф. Шәйсолтан улы Арслан : [тел галиме Л. Арсланов эшчәнлеге турында] / Ф. Әскәрова // Мәдәни җомга. – 2013. – 11 гыйнв. (№ 2). – 15 б.
Бәширова И. Игътибарда – эшчеләр сөйләме : [тел белгече, филология фәннәре кандидаты Р. Рәхимова турында] / И. Бәширова // Мәдәни җомга. – 2013. – 31 май (№ 22). – 11 б.
Булатова М. Татар сөйләшләрен иңләп-буйлап... : [күренекле тел галиме, филология фәннәре докторы, профессор Д. Рамазанова турында] / М. Булатова // Мәдәни җомга. – 2013. – 27 сент. (№ 39). – 13 б.
Вафин Ф. Татар теле Интернетта чәчәк ата! : [«Татар иле» интернет-проекты турында] / Ф. Вафин // Татарстан яшьләре. – 2013. – 14 май.
Галиев М. Туган тел сихәте / М. Галиев // Идел. – 2013. – № 5. – 12 – 26 б.
Ганиев Ф. Татар теле орфографиясенең фонетик принцибы / Ф. Ганиев // Мәгариф. – 2013. – № 5. – 8 – 9 б.
Гаффарова Ф. Дөрия Бәйрәм кызы Рамазановага 75 яшь : [татар тел белеменә зур өлеш керткән галимәнең иҗади эшчәнлеге турында] / Ф. Гаффарова // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 101 – 103 б.
Гомәр Г. Трактор кеше исемеме? : [татар исемнәре турында] / Г. Гомәр // Мәдәни җомга. – 2013. – 18 гыйнв. (№ 3). – 2, 4 б.
Ибраһимов Т. Татарлар һәм татар теле : хәзергесе, якын киләчәге / Т. Ибраһимов, М. Сайхунов // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 63 – 68 б.
Исламова И. XIX гасырның икенче яртысы һәм XX гасыр башы татар грамматикаларында фигыльнең модаль формаларын өйрәнү торышы / И. Исламова // Фән һәм тел. – 2012. – № 1 – 2. – 34 – 36 б. – Библиогр.: 9 исем.
Кадыйрова Д. Хезмәтләре өйрәнелмәгән : [тел галиме, фольклорчы һәм педагог Х. Бәдигый турында] / Д. Кадыйрова // Мәгърифәт. – 2013. – 8 февр. (№ 6). – 3 б.
Мәһдиев Рөстәм. Шәрыкка тугрылыклы шәхес (галим Сәлим Гыйләҗетдиновның иҗат портреты) / Р. Мәһдиев // Гасырлар авазы = Эхо веков. – 2012. – № 3 – 4. – 252 – 257 б. – Библиогр.: 5 исем.
Мостафина Ф. Бөтен өмет – татарларда : [татар теле мәсьәләсенә карата] / Ф. Мостафина // Шәһри Казан. – 2013. – 24 окт.
Мөхәммәтшин З. Галимнәр гаиләсенең атасы : [күренекле тел белгече, Г. Ибраһимов исемендәге ТӘһСИнең гомуми тел белеме бүлеге фәнни хезмәткәре, филология фәннәре кандидаты Ш. Асылгәрәев турында] / З. Мөхәммәтшин // Мәгърифәт. – 2013. – 1 февр. (№ 5). – 2 б.
Мөхиярова Р. Корымас гөл : [тел галиме, филология фәннәре докторы Ф. Сафиуллина эшчәнлеге турында] / Р. Мөхиярова // Казан утлары. – 2013. – № 2. – 169 – 170 б.
Ризванов Г. «Безгә аңлашу, аралашу җитми» : [татар теле проблемасы турында] / Г. Ризванов // Атна. – Уфа. – 2013. – 13 – 19 нояб.
Сафин М. Тел белгече [Л. Арсланов] / М. Сафин // Мәйдан. – 2013. – № 1. – 91 – 92 б.
Фәизова Ф. Алма агачыннан ерак төшми : [күренекле тел белгече, Г. Ибраһимов исемендәге ТӘһСИнең гомуми тел белеме бүлеге фәнни хезмәткәре, филология фәннәре кандидаты Ш. Асылгәрәев турында] / Ф. Фәизова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 26 гыйнв.
Харисова Ч. Күренекле тел галиме : (Г. Алпаровның тууына 125 ел тулуга карата) / Ч. Харисова // Казан утлары. – 2013. – № 12. – 153 – 154 б.
Шәкүрова Д. Кайтмаска дип мәңгелеккә киттең : [КФУ профессоры, филология фәннәре докторы Ф. Сафиуллинаның якты истәлегенә багышлана] / Д. Шәкүрова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 1 июнь.
2014
Акчура Й. Исмәгыйль бәй Гаспралы... «Тәрҗеман» : [мәгърифәтче, нәшир, сәясәтче, җәмәгать эшлеклесе, педагог, әдипнең тел мәсьәләсенә карата эшчәнлеге турында] / Й. Акчура ; төрекчәдән М. Гайнетдин тәрҗ. // Безнең мирас. – 2014. – № 9. – 9 – 11 б.
Асылгәрәев Ш. Н. Шәехгаттар Иманаев – татар сөйләм авазларының ясалышын һәм яңгырашын төгәл фәннәр кануннарына нигезләп өйрәнгән галим / Ш. Н. Асылгәрәев // Фәнни Татарстан. – 2014. – № 2. – 120 – 131 б.
Беренче татар профессоры – Мөхетдин Корбангали // Историко-культурное наследие. – 2014. – Дек. (№ 1).
Бәширова И. Б. Татар әдәби теленең алтын чоры (XIX гасыр ахыры – XX йөз башы татар язма әдәби теле торышына бер караш) / И. Бәширова // Фәнни Татарстан – 2014. – № 1. – 11 – 22 б. – Библиогр.: 7 исем.
Йосыпов А. Ф. XIX гасыр татар поэзиясе телендә мөнәсәбәт белдерү алымнары / А. Ф. Йосыпов // Фәнни Татарстан – 2014. – № 2. – 5 – 9 б. – Библиогр.: 8 исем.
Мортазина Л. Белем әлифбадан башлана : (XX гасырның 20 – 30 елларында дөнья күргән зурлар әлифбаларына күзәтү) / Л. Мортазина // Безнең мирас. – 2014. – № 9. – 32 – 37 б. – Библиогр.: 25 исем.
Мөхәммәтҗанова Л. Гыйлем йортында – халык гаме : [ТФАның Г. Ибраһимов исемендәге ТӘһСИ оешуга 75 ел] / Л. Мөхәммәтҗанова // Мәдәни җомга. – 2014. – 10 окт. (№ 40). – 8 б.
Рахман Р. Тел гаме ил гиздерер : [танылган тел галиме, филология фәннәре докторы, КФУ профессоры Татарстанның атказанган фән эшлеклесе Ф. Йосыповка 75 яшь] / Р. Рахман // Мәдәни җомга. – 2014. – 16 май (№ 19). – 17 б.
Салах Ә. Татар теленең киләчәге бар : [язучы Ә. Салах белән әңгәмә / Г. Гыйззәтуллина яз. ал.] // Мәйдан. – 2014. – № 7. – 14 – 17 б.
Ширмән Х. Татар әлифбасы : чынбарлык һәм хыяллар / Х. Ширмән // Мәдәни җомга. – 2014. – 26 сент. (№ 38). – 14 б.
Юсупов Р. Тюркология даһие Әдһәм Тенишев / Р. Юсупов // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 март (№ 12). – 13 – 14 б.
Әдәбият теориясе һәм әдәбиятны өйрәнү

Абдуллина Д. М. Габдулла Тукай ижатында Коръән мотивлары / Д. М. Абдуллина. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 192 б. – Библиогр.: 173 – 185 б. (222 исем.). 
Илһам чишмәләре : Татарстан Язучылар берлегенең Әлмәт бүлеге оешуга 50 ел / [төз. И. Нәбиуллина]. – Казан : Рухият, 2013. – 472 б.: портр. 
Рәшит Ә. Яшәп карадым бу дөньяда... : (тормыш мизгелләре) / Ә. Рәшит. – Казан, 2013. – 32 б.: портр.
Төхфәтуллин Рафаил. Минем җаным китапларымда : язучының 90 еллыгына багышлана / Р. Төхфәтуллин; [төз. Рөстәм Төхфәтуллин]. – Казан : Рухият, 2013. – 360 б.: фото.
Һади Такташ : тәрҗемәи хәле, истәлекләр, әсәрләр, анализ үрнәкләре, дәрес эшкәртмәләре / [ф. җит. Д. Заһидуллина ; проект авт. һәм төз. Т. Шакирова]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 264 б.: фото. – («Укучы һәм укытучы»).
Юныс Р. Татар гаме : тәфсилле әңгәмәләр, мәкаләләр, хатирәләр, шигырьләр / Р. Юныс ; [Разил Вәлиевнең кереш сүзе белән]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 496 б.

Абдулкадыйрова Я. Игелекле гамәлләр иясе : [шагыйрь, тәнкыйтьче Мөдәррис Вәлиевкә 60 яшь тулуга карата] / Я. Абдулкадыйрова // Мәгърифәт. – 2013. – 31 май (№ 22). – 6 б.
Абдуллин Ф. Илһамлы еллар...: [«Кама таңнары» әдәби берләшмәсенә 45 ел] / Ф. Абдуллин // Мәйдан. – 2013. – № 11. – 105 – 107 б.
Абдуллин Ф. «Кама таңнары»ның илһамлы еллары : [шул исемдәге әдәби-берләшмә оешуга 45 ел] / Ф. Абдуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 29 нояб. (№ 48). – 19 б.
[«Агыйдел дулкыннары»] әдәби берләшмәсенә 55 ел // Мәйдан. – 2013. – № 1. – 8 б.
Айгөл Әхмәтгалиева // Мәйдан. – 2013. – № 5. – 15 б.
Аның турында замандашлары : [күренекле балалар шагыйре Х. Халиковның тууына – 80 ел] // Сабантуй. – 2013. – 2 мартисты – Эчт. авт.: Ш. Галиев, Р. Миңнуллин, Р. Ягъфәров.
Аның турында каләмдәшләре [язучы Н. Хәсәнов турында] // Мәйдан. – 2013. – № 8. – 77 – 78 б. – Эчт. авт.: Г. Бәширов, А. Гыйләҗев, Б. Камалов, Г. Садә, Ә. Габиди. 
Аның турында каләмдәшләре [Г. Тукайның тууына 127 ел тулу уңаеннан] // Мәйдан. – 2013. – № 5. – 97 – 99 б. – Эчт. авт.: Мансур Вәлиев, Н. Сафина, К. Кәримов, М. Әмирханов, Р. Бәшәр, Л. Лерон, Р. Зәйдулла, М. Хәбибуллин, Ә. Гаффар, Әсма Кашапова. 
Аның турында каләмдәшләре : [шагыйрь, тәнкыйтьче М. Вәлиевкә 60 яшь тулуга карата] // Мәйдан. – 2013. – № 7. – 79 – 80 б. – Эчт. авт.: С. Хәким, А. Гыйләҗев, Р. Мостафин, Н. Юзиев, Н. Дәүли, Ф. Миңнуллин, Ш. Галиев, И. Юзеев, А. Әхмәдуллин, Т. Галиуллин.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы Р. Габдельхакова турында] // Мәйдан. – 2013. – № 9. – 83 – 85 б. –Эчт. авт.: А. Хәсәнов, Р. Төхфәтуллин, Д. Заһидуллина, М. Закир, Г. Гыйльманов, Х. Миңнегулов, Ә. Шәрипов, Э. Шәрифуллина, Г. Гобәйдуллина, Ф. Галиева.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы Ә. Моталлапов иҗаты турында] // Мәйдан. – 2013. – № 1. – 84 б. – Эчт. авт.: З. Мәҗитов, М. Мирза, Й. Хуҗин, Р. Сверигин.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы И. Сирматов турында] // Мәйдан. – 2013. – № 3. – 74 – 75 б. – Эчт. авт.: А. Гыйләҗев, М. Хәбибуллин, Н. Гыйматдинова.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы Р. Юныс иҗаты турында] // Мәйдан. – 2013. – № 2. – 84 б. – Эчт. авт.: Н. Исәнбәт, Н. Фәттах, М. Мәһдиев, Ш. Галиев, Зөлфәт, Фәнис Яруллин, М. Юныс, М. Шәймиев, Р. Батулла һәм б.
Арсланова З. Балачак шагыйрәсе [Әминә Бикчәнтәева] яки бер мәхәббәт тарихы / З. Арсланова ; Р. Мулланурова яз. ал. // Сөембикә. – 2013. – № 1. – 46 – 49 б.
Әгъзамова Ә. Габдулла Тукай энциклопедиясенә яңа адым : [язучы А. Әхмәтгалиева турында] / Ә. Әгъзамова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 25 июнь.
Әдип рухына бер дога : [язучы А. Гыйләҗевнең тууына 85 ел тулу] // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 март (№ 10). – 4 б.
Әдип рухы шат булсын : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында] // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 март (№ 10). – 3 б.
Әмирхан Р. Торак биналарда гәүдәләнгән тарих : [Чистайда Н. Әмирхан һәм Ф. Әмирхан яшәгән истәлекле урыннар турында] / Р. Әмирхан // Чистай хәб. – 2013. – 60 дек.
Әстерханда Тукайга һәйкәл куелды : [Г. Тукайның тууына 127 ел тулу уңаеннан] // Ватаным Татарстан. – 2013. – 28 май.
Әхмәт-Вәли Х. Ходайның безгә бирмеш бүләге : [ТР Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдим ителгән кандидат Н. Гыйматдинова иҗаты турында] / Х. Әхмәт-Вәли // Мәгърифәт. – 2013. – 5 апр. (№ 14). – 4 б.
Әхмәт Фәйзинең тууына 110 ел // Казан утлары. – 2013. – № 3. – 183 б.
Әхмәтгалиева А. Җанга да мунча кирәк... : [татар кит. язмышы турында] / А. Әхмәтгалиева // Мәдәни җомга. – 2013. – 13 сент. (№ 37). – 2, 4 б.
Әхмәтҗанова Н. Җырга бирде бар көчен : [шагыйрә Г. Зәйнашева турында] / Н. Әхмәтҗанова // Казан утлары. – 2013. – № 10. – 140 – 143 б.
Әхмәтҗанова Н. Кайтырмын : [күренекле шагыйрә Г. Зәйнашева турында истәлек] / Н. Әхмәтҗанова // Шәһри Казан. – 2013. – 1 окт.
Әхмәтҗанова С. Тукай буйлы Хәким : [Татарстанның халык шагыйре С. Хәким иҗаты турында] / С. Әхмәтҗанова // Мәдәни җомга. – 2013. – 17 май (№ 20). – 5 б.
Әхмәтҗанова Ф. «Хуш, Минзәлә, синдә кунак булдым...» : [Минзәләдәге шагыйрь М. Җәлил музее турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 16 апр.
Баттал Ф. Гадел бәягә иртәрәк : [язучы Р. Хисмәтуллин турында] / Ф. Баттал // Чаян. – 2013. – № 14. – 3 б.
Баттал Ф. Нишлибез? : [шагыйрь М. Әгъләмов турында] / Ф. Баттал // Чаян. – 2013. – № 14. – 3 б.
Батталов Р. Хәтергә сыгынып яшәү : [киң колачлы шәхес, язучы-эзтабар Ш. Мостафин турында] / Р. Батталов // Мәдәни җомга. – 2013. – 1 март (№ 9). – 17 б.
Батулла Р. Әлмәндәр могҗизасы : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында] / Р. Батулла // Шәһри Казан. – 2013. – 26 февр.
Батулла Р. Гөлзадә [Сафиуллина] – гөл кызы [ТР Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдим ителгән кандидат] / Р. Батулла // Ватаным Татарстан. – 2013. – 16 апр.
Батулла Р. Остазның шәкертләре – үзләре остаз : [күренекле тәрҗемәче, әдәбият белгече Р. Даутовны искә алып] / Р. Батулла // Шәһри Казан. – 2013. – 7 май.
Батулла Р. Рабит Батулланың тормыш линиясе : [драматург, публицист, җәмәгать эшлеклесе сөйли] / Р. Батулла; Р. Шакиров яз. ал. // Татарстан. – 2013. – № 7. – 65 – 66 б.
Батулла Р. Хәтәр хәтер : шәхесләр һәм шәрехләр / Р. Батулла // Мәдәни җомга. – 2013. – 4 гыйнв. – 22 февр. (№ 1 – 8). – 18 б.
Батуллага – 75! // Татарстан яшьләре. – 2013. – 6 апр.
Бәдигый Х. Тәлгат Нәбиулла улы Галиуллинга 75 яшь : [күренекле әдәбият галиме, филология фәннәре докторы, профессор, тәнкыйтьче һәм танылган язучы-прозаик турында] / Х. Бәдигый // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 110 – 115 б.
Бәдигый Х. Халык улы, халык шагыйре [Г. Тукай] / Х. Бәдигый // Мәдәни җомга. – 2013. – 26 апр. (№ 17). – 2 б.
Бәдретдинов Р. Сагына Киме, сагына бөтен илем, сөекле улын – халык шагыйрен : [С. Хәкимне искә алып] / Р. Бәдретдинов // Мәдәни җомга. – 2013. – 15 нояб. (№ 46). – 17 б.
Бәдретдинов Х. Исхакый 1930 елда... кайтканмы? / Х. Бәдретдинов // Мәгърифәт. – 2013. – 15 февр. (№ 7). – 3 б.
Бәрәкаллаһ, Батуллага да – 75! // Мәгърифәт. – 2013. – 29 март (№ 13). – 1 б.
Бельгия матбугаты – Тукай турында // Мәдәни җомга. – 2013. – 5 апр. (№ 14). – 3 б.
Биктимерова Т. Тукай даирәсендә – хатын-кызлар / Т. Биктимерова // Халкым минем. – 2013. – Июнь (№ 6). – 4 – 5 б.
Билалова Л. Якташ шагыйрь истәлегенә : [шагыйрь Р. Байтимеровның тууына 90 ел тулу уңаеннан] / Л. Билалова // Заман сулышы. – 2013. – 12 апр.
Бөек мирас ядъкаре : [язучы Г. Исхакый] // Историко-культурное наследие. – 2013. – Апр. (№ 4). – 16 б.
Бунтарь шагыйрь Әнгам Атнабай // Историко-культурное наследие. – 2013. – Гыйнв. (№ 1). – 15 б.
Вәлиди Җ. Бөек шәхесләребез Гаяз Исхакый турында / Җ. Вәлиди, Г. Тукай // Чистай хәб. – 2013. – 22 февр.
Вәлиев Разил. Робагый язган абый : [язучы И. Сирматов турында] / Р. Вәлиев // Мәйдан. – 2013. – № 3. – 70 – 71 б.
Вәлиев Р. Уйлый торган йөрәк : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында] / Р. Вәлиев // Мәйдан. – 2013. – № 4. – 12 – 15 б.
Вәлиева Р. Батыр көрәшче, талантлы язучы : [А. Алишка 105 яшь тулу уңаеннан] / Р. Вәлиева // Алабуга нуры. – 2013. – 11 сент.
Вәсимә Хәйруллина // Мәйдан. – 2013. – № 10. – 9 б.
Габделхакова Р. Илен сөйгән шагыйрь : [Р. Байтимеров] / Р. Габделхакова // Мәйдан. – 2013. – № 9. – 66 – 68 б.
Габделхакова Р. Шулай калыр... : [шагыйрь Н. Акмал турында истәлек] / Р. Габделхакова // Мәйдан. – 2013. – № 9. – 69 – 72 б.
Габидуллина Ф. Ямадыны җырыңнан таныйлар… : [ТРның халык шагыйре И. Юзеевның тууына – 80 ел] / Ф. Габидуллина // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 27 апр.
Газизуллина А. «Җәлил – безнең дә герой!» / А. Газизуллина // Татарстан яшьләре. – 2013. – 7 сент.
Газизова С. Клара [Булатова] – халык шагыйрәсе / С. Газизова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 23 апр.
Гаитов М. Җыр калдырыйк җирдә : [шагыйрә һәм драматург Г. Зәйнашева иҗаты турында] / М. Гаитов // Мәдәни җомга. – 2013. – 26 апр. (№ 17). – 16 б.
Гаитов М. Туган җирнең сайрар былбылы : [күренекле шагыйрә Г. Зәйнашеваның тууына 85 ел тулуга карата] / М. Гаитов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 6 июль.
Гаитов М. Яралы язмышлы шагыйрә : [шагыйрә Г. Зәйнашева иҗаты турында] / М. Гаитов // Чын Мирас. – 2013. – № 11. – 80 – 85 б. – Библиогр.: 7 исем.
Гайнанова Л. Гаяз Исхакый хатлары / Л. Гайнанова // Чын Мирас. – 2013. – № 8. – 66 – 71 б. ; № 9. – 84 – 88 б. ; № 11. – 66 – 79 б.
Гайнанова Л. Милли юлыбызның нигезләре : [Гаяз Исхакыйның] / Л. Гайнанова // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 75 – 78 б.
Гайнанова Л. Сүнә белми торган бер ялкын : [Гаяз Исхакыйның тууына 135 ел тулу уңаеннан] / Л. Гайнанова // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 72 – 74 б.
Гайнетдинов А. Мәүла Колый хикмәтләре / А. Гайнетдинов // Мәгариф. – 2013. – № 5. – 10 – 12 б. – Библиогр.: 5 исем.
Гайнетдинов А. Мин Тукайны электән белә идем... / А. Гайнетдинов // Мәдәни җомга. – 2013. – 26 апр. (№ 17). – 15 б.
Гайнетдинова Д. Тынгысыз җан : [Татарстанның атказанган сәнгать эшлеклесе, сәнгать белгече һәм шагыйрә Р. Шаһиева] / Д. Гайнетдинова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 17 апр.
Галиев М. Туфан булып кара син! : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында]  / М. Галиев // Мәйдан. – 2013. – № 4. – 18 – 29 б.
Галиева Г. Милләт каһарманы : [язучы Ф. Яруллин турында] / Г. Галиева // Мәйдан. – 2013. – № 2. – 127 – 134 б.
Галиева З. Халык аны үз итте : [язучы Ә. Галиевнең тууына 75 ел] / З. Галиева // Мәйдан. – 2013. – № 10. – 124 – 125 б.
Галимуллин Ф. Җир йөзендә җыр тынмасын : [шагыйрә Ф. Нәҗметдинова турында] / Ф. Галимуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 13 сент. (№ 37). – 16 б.
Галиуллин Т. Замана балалары : [истәлекләр] / Т. Галиуллин // Казан утлары. – 2013. – № 7. – 5 – 66 б.; № 8. – 57 – 89 б.
Галиуллина М. Иске Казан җырчысы : [Татарстанның халык рәссамы И. Айдаров] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 19 апр. (№ 16). – 12 б.
Галиуллина М. Читекләре бигрәк матур : [Татарстанның халык рәссамы С. Кузьминых иҗаты турында] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2013. – 5 апр. (№ 14). – 12 б.
Галләмова Г. Тумыштан укытучы һәм шагыйрә [К. Булатова] / Г. Галләмова // Әлмәт таңнары. – 2013. – 17 апр.
Ганиева Р. Нәҗип Думави / Р. Ганиева // Историко-культурное  наследие. – 2013. – Май – Июнь (№ 5 – 6). – 13 б. ; Июль (№ 7). – 13 б.
Ганиева Р. Тукай энциклопедиясенә / Р. Ганиева ; сәхифәне З. Рәмиев әзерләде // Чын Мирас. – 2013. – № 6. – 111 – 115 б.
Гарифуллин Г. Тукайның Мәкәрҗәгә сәфәре / Г. Гарифуллин // Мәгърифәт. – 2013. – 26 апр. (№ 17). – 6 б.; Яшел Үзән. – 3 апр.
Гарифуллин Д. Норильлаг тоткыны : [язучы С. Рәфыйков турында] / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2013. – № 11. – 39 – 50 б.
Гарифуллин Д. Шагыйрә гозере / Д. Гарифуллин : [шагыйрә Г. Зәйнашеваның тууы на 85 ел тулу] // Мәдәни җомга. – 2013. – 18 гыйнв. (№ 3). – 11 б.
Гарифуллин Д. Шәрекънең хикмәт ияләре : [күренекле шагыйрьләр, дин әһелләре, фәлсәфәчеләр турында] / Д. Гарифуллин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 16 июль.
Гаташ Р. «Мин беренче чәчәкләрне эзлим...» : [шагыйрә Газизә Сәмитованың тууына 150 ел] / Р. Гаташ // Чын Мирас. – 2013. – № 1. – 102 – 105 б.
Гафури Ә. Әтиемнең якты әләме : (М. Гафури турында истәлекләр) / Ә. Гафури // Мәйдан. – 2013. – № 6. – 26 – 82 б. ; № 7. – 86 – 130 б.
Гәрәева Ф. Нур Шәриф : [шагыйрь, танылган әдип иҗаты турында] / Ф. Гәрәева // Фән һәм мәктәп = Наука и школа – 2013. – № 10. – 17 – 19 б.
Гыйлаҗев Т. Габделбари Баттал – тәнкыйтьче һәм әдәбият галиме / Т. Гыйлаҗев // Историко-культурное наследие. – 2013. – Авг. – сент. (№ 8 – 9). – 10 б.
Гыйлаҗев Т. Иске татар бистәсенең XX гасыр башы татар әдәбиятында чагылышы / Т. Гыйлаҗев // Историко-культурное наследие. – 2013. – Февр. (№ 2). – 12 б.
Гыйлаҗев Т. Фидакарь затлар онытылмый : (Ибраһим Нуруллинның тууына 90 ел) / Т. Гыйлаҗев // Казан утлары. – 2013. – № 4. – 165 – 169 б.
Гыйлаҗев Т. Халыкка хезмәттә ямь дә, тәм дә бар... : [язучы, публицист, журналист, тәнкыйтьче, күренекле җәмәгать эшлеклесе Ш. Әхмәдиевнең иҗади эшчәнлеге турында] / Т. Гыйлаҗев // Казан утлары. – 2013. – № 12. – 148 – 150 б.
Гыйләҗев А. «Без бит бәхетсез заман җимеше» : [истәлек] : [язучы А. Гыйләҗевнең тууына 85 ел тулу] / А. Гыйләҗев // Казан утлары. – 2013. – № 2. – 165 – 168 б.
Гыйләҗева Н. Гайрәтле вә «мескен» Наташа... : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты А. Гайнуллина] / Н. Гыйләҗева // Ватаным Татарстан. – 2013. – 17 апр.
Гыйләҗева Н. Кар башына кар җитә... : [язучы А. Гыйләҗевнең тууына 85 ел тулу]  / Н. Гыйләҗева // Казан утлары. – 2013. – № 2. – 162 – 165 б.
Гыйләҗева Н. Тәнкыйть кирәкле шәйме? : [язучы А. Гыйләҗевне искә алып] / Н. Гыйләҗева // Ватаным Татарстан. – 2013. – 18 июнь.
Гыйлемханов Р. Хәтер / Р. Гыйлемханов // Халкым минем. – 2013. – Апр. (№ 4). – 3 б.
Гыйльметдинова З. «Китсәм, җибәрәсезме мине?...» : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында]   / З. Гыйльметдинова // Сәхнә. – 2013. – № 5. – 5 – 7 б.
Гыйльметдинова З. Һаман яратабыз, Туфан абый... : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында]  / З. Гыйльметдинова // Сәхнә. – 2013. – № 9. – 10 – 11 б.
Гыймадова Г. Олы кеше беркайчан да онытылмый : [шагыйрь, журналист Д. Сирайны искә алып] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 18 июнь.
Гыймадова Г. Соңгы васыять : [шагыйрь Р. Байтимеров турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 8 нояб.
Гыймадова Г. Фәйзуллин бәйрәме : [шагыйрь Р. Фәйзуллинга 70 яшь тулуга] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 23 окт.
Гыйматдинова Н. «Үзегезне күбрәк яраттырыгыз!» : [язучы сөйли] / Н. Гыйматдинова ; Л. Нәсихова яз. ал. // Ялкын. – 2013. – № 5. – 36 – 39 б.
Диндаров И. Гаяз Исхакый сәламе : [Чирмешән районының Лашман а. татар әдәби классик язучысы Г. Исхакыйның тууына 135 ел тулу уңаеннан әдәби кичә узды] / И. Диндаров // Ватаным Татарстан. – 2013. – 10 апр.
Диндаров И. Якты сагыш : [күренекле шагыйрь һәм рәссам Г. Сәгыйровны искә алдылар] / И. Диндаров // Ватаным Татарстан. – 2013. – 25 май. 
Дубин А. (хаҗи). Әрнүле язмыш борылмалары : [язучы, публицист, шагыйрь З. Фәйзинең тууына 80 ел тулу] / А. Дубин // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 март (№ 12). – 16 б.
Дубин А. (хаҗи). Ул коткаручым булды : [язучы, публицист, шагыйрь З. Фәйзинең тууына 80 ел тулу] / А. Дубин // Шәһри Казан. – 2013. – 22 мартисты
Дубин А. (хаҗи). Якты гомер : [язучы, публицист, шагыйрь З. Фәйзинең тууына 80 ел тулу]  / А. Дубин // Мәгърифәт. – 2013. – 15 февр. (№ 7). – 4 б.
Җәлилгә – 107 // Ватаным Татарстан. – 2013. – 16 февр.
Җәлилова Г. Алтыдагы – алтмышка : [шагыйрь М. Мирза (И. Ибраһимов) турында] / Г. Җәлилова // Шәһри Казан. – 2013. – 15 гыйнв.
Җәлилова Г. Әдип Фәнис Яруллинның тууына – 75 ел / Г. Җәлилова // Шәһри Казан. – 2013. – 12 февр.
Җилкәнен җилләр ега алмаган Фәнис Яруллин // Историко-культурное наследие. – 2013. – Февр. (№ 2). – 15 б.
Җиһангирова Р. Кыйммәтле ядкярләр : [Г. Тукай музее турында] / Р. Җиһангирова // Шәһри Казан. – 2013. – 12 нояб.
Загирова Г. Тукай һәм мәхәббәт / Г. Загирова // Фән һәм мәктәп = Наука и школа. – 2013. – № 2. – 15 – 16 б.
Закирҗанов Ә. Мәгърифәт юлына маяклар кагучы : [Закир Һадиның тууына 150 ел] / Ә. Закирҗанов // Казан утлары. – 2013. – № 3. – 177 – 180 б.
Закиржанов Ә. Һәркайда үз кеше : [галим һәм педагог, публицист һәм тәнкыйтьче, ТР атказанган фәннәр эшлеклесесе М. Бакиров турында] / Ә. Закирҗанов // Казан утлары. – 2013. – № 12. – 142 – 144 б.
Закирҗанов Ә. Якты юл : [язучы, публицист, тәрҗемәче Р. Ишморат турында] / Ә. Закирҗанов // Казан утлары. – 2013. – № 10. – 177 – 179 б.
Закиров Х. Каләме һаман эштә : [язучы, тәнкыйтьче М. Вәли-Барҗылы турында] / Х. Закиров // Мәгърифәт. – 2013. – 4 гыйнв. (№ 1). – 7 б.
Закирова И. Халкыбызның гали улы : [мәшһүр галим, язучы Г. Рәхим турында] / И. Закирова // Мәдәни җомга. – 2013. – 26 апр. (№ 17). – 12 б.
Зарипов Әхтәм. Миңнуллин Туфаннан – Туфан Абдулловичка : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында] / Ә. Зарипов // Мәдәни җомга. – 2013. – 15 – 22 март (№ 11 – 12). – 11 б.; 29 март (№ 13). – 9 б.
Зарипов Ә. Безнең табынбаш : [язучы Р. Батуллага 75 яшь] / Ә. Зарипов // Шәһри Казан. – 2013. – 26 мартисты
Зарипов Рәис. «Хикәя үзе ничава, авторы әллә ниндирәк» : [татар әдәбият классигы, язучы Ә. Еники турында] / Р. Зарипов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 3 сент.
Зарипова Р. Мәҗит Гафури истәлекләре / Р. Зарипова // Мәдәни җомга. – 2013. – 25 окт. (№ 43). – 17 б.
Зарипова Ф. Буыннар чылбыры : [бәетләр язучы М. Газыймов турында] / Ф. Зарипова // Түгәрәк уен. – 2013. – № 1. – 68 – 71 б.
Заһидуллина Д. «Алтын чор»ның алтын шәхесләре : [язучы, драматург, тәрҗемәче Ә. Хәсәнов турында] / Д. Заһидуллина // Казан утлары. – 2013. – № 11. – 167 – 173 б.
Заһидуллина Д. Караш җитмәсне колачлаган әдип [язучы Р. Батуллага 75 яшь тулуга карата]  / Д. Заһидуллина // Чын Мирас. – 2013. – № 3. – 86 – 99 б. – Библиогр.: 12 исем.
Заһидуллина Д. Милли әдәбиятыбыз тарихыннан : [шагыйрь Г. Кутуйның «Көннәр йөгергәндә» шигырьләр җыентыгы турында] / Д. Заһидуллина // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 80 – 84 б. – Библиогр.: 6 исем.
Заһидуллина Д. Татар шигъриятенең хөкемдары [Т. Галиуллин] / Д. Заһидуллина // Идел. – 2013. – № 9. – 32 – 35 б.
Заһидуллина Д. «Шаш, рухым – дуласын җан!» : [Татарстан халык шагыйре Р. Фәйзуллинга 70 яшь тулуга карата] / Д. Заһидуллина // Казан утлары. – 2013. – № 8. – 116 – 128 б. – Библиогр.: 35 исем.
Заһидуллина Д. Яңа юллар бәхете : [язучы Факил Сафин иҗаты турында] / Д. Заһидуллина // Шәһри Чаллы. – 2013. – 24 июль.
Зәйдулла Р. Бәхетсез почмакның иясе : (шагыйрь Зариф Бәширинең тууына 125 ел тулуга карата) / Р. Зәйдулла // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 181 – 184 б.
Зәйдулла Р. Җитди елмаю : [Татарстан Язучылар берлеге әгъзасы, юмор-сатира әсәрләре тупланган өч китап авторы Д. Гыйсметдин турында] / Р. Зәйдулла // Идел. – 2013. – № 12. – 22 б.
Зәйнетдинов М. Ана Ватанга кайту : [олуг әдип, сәясәтче һәм җәмәгать эшлеклесе Г. Исхакый иҗатына карата] / М. Зәйнетдинов // Мәдәни җомга. – 2013. – 3 май (№ 18). – 11 б.
Зәкиев М. Кайту : [күренекле галим, җәмәгать эшлеклесе Ә. Тимернең 100 еллыгы уңаеннан нәшер ителгән «Возвращение» (Кайту) китабын тәкъдим итү кичәсе булды] / М. Зәкиев // Чын Мирас. – 2013. – № 6. – 24 – 31 б.
Зыятдинов Ф. Авылсыз авылдашым : [язучы-шагыйрь, профессор Ф. Хисаметдинов турында] / Ф. Зыятдинов // Мәдәни җомга. – 2013. – 7 июнь (№ 23). – 14 б.
Ибраһимов Б. Һади Такташ шигъриятендә гыйсъянчылык мотивлары / Б. Ибраһимов // Идел. – 2013. – № 8. – 72 – 73 б.
Ибраһимов М. Китапханә фондлары нинди серләр саклый? : [язучы Г. Ибраһимов турында] / М. Ибраһимов // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 22 май.
Идиятуллин Р. Монда тудык, монда үстек... : [язучы фикере] / Р. Идиятуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 23 авг. (№ 34). – 2 б.
Иҗатына бер караш : [язучы А. Әхмәтгалиева турында] // Мәйдан. – 2013. – № 5. – 88 – 96 б. – Эчт.: Кечкенә дә, төш кенә / Ф. Садриев; Өмет хисе сүнмәсен / Ә. Закирҗанов.
Иҗатына бер караш : [язучы В. Хәйруллина турында] // Мәйдан. – 2013. – № 10. – 58 – 62 б. – Эчт.: Таганлы балачак / Ә. Сибгатуллина; Бите саен сөенеч / Э. Шәрифуллина.
Имамов В. Җәлилгә яңа музей : [шагыйрь М. Җәлилнең туган а. Мостафада яңа музей-комплекс ачылды] / В. Имамов // Шәһри Чаллы. – 2013. – 5 июнь.
Имамов  В. Утлы дала тарих сөйли : [тарихи романнары белән танылган язучы В. Имамов белән әңгәмә / Р. Зарипов яз. ал.] // Мәдәни җомга. – 2013. – 7 июнь (№ 23). – 16 б.
Имамов В. Факелдай кыска гомер : [язучы С. Рәфыйков турында] / В. Имамов // Мәйдан. – 2013. – № 11. – 13 – 14 б.
Имамов В. Шагыйрь бәйрәме : [Татарстан халык шагыйре Р. Миңнуллинга 65 яшҗ тулуга карата]  / В. Имамов // Мәйдан. – 2013. – № 9. – 11 – 12 б.
Имамов Ф. Тукай туган көн / Ф. Имамов // Туган як. – 2013. – 3 май.
Исламов Р. Аблайда [БРның Чакмагыш районы авылы] Тукай эзләре бармы? / Р. Исламов // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 11 апр.
Исламов Р. Галимҗан Ибраһимов һәм XXI гасыр / Р. Исламов // Мәдәни җомга. – 2013. – 13 сент. (№ 37). – 11, 14 б.
Исламов Р. Истәлек авторлары фотоларда [Г. Тукай] / Р. Исламов // Мәдәни җомга. – 2013. – 16 авг. (№ 33). – 11 б.
Ихсанова В. Иртәдән кичкә кадәр : [язучы Л. Ихсанованың иҗаты турында] / В. Ихсанова // Казан утлары. – 2013. – № 6. – 176 – 186 б.
Ихсанова В. Якты күңелле дустыбыз : [шагыйрь М. Шабаев турында] / В. Ихсанова // Сабантуй. – 2013. – 29 июнь.
Кашапова Р. Безгә кирәк синең көчле рухың : [язучы С. Рәфыйковның тууына 100 ел тулу уңаеннан] / Р. Кашапова // Зәй офыклары. – 2013. – 17 июль.
Кәбиров Р. Татар шигърияте әйдаманы : [Татарстанның халык шагыйре Р. Фәйзуллин турында] / Р. Кәбиров // Мәдәни җомга. – 2013. – 31 май (№ 22). – 9 б. ; № 7. – 21 – 23 б.
Кәримова Ә. Иҗатын бүген дә өйрәнәләр : [Г. Кутуйның тууына 110 ел тулу уңаеннан] / Ә. Кәримова // Бөгелмә авазы. – 2013. – 27 нояб.
Кәримова С. Өмет тулы иҗат : [шагыйрә К. Булатова иҗаты турында] / С. Кәримова // Шәһри Казан. – 2013. – 16 апр.
Лерон Л. Аккош күле : [истәлекләр] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 9, 16 июль.
Лерон Л. Әдипне зурлап : [шагыйрь Р. Фәйзуллинга 70 яшь тулуга] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 17 окт. 
Лерон Л. Барлыгын белеп яшик : [шагыйрь Х. Әюпны искә алып] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 4 июнь.
Лерон Л. Егерме җиденче елгылар : [күренекле әдипләр М. Юныс, М. Хәбибуллин, Ә. Баян турында] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 21 май.
Лерон Л. Җавап : [шагыйрь Н. Арсланов турында хатирә] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 15 гыйнв.
Лерон Л. Кәләпушкин : [шагыйрь М. Хөсәен турында истәлек] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 16 апр.
Лерон Л. Сандугачлы бакча : [олы әдипләр Ш. Галиев, И. Юзеев, А. Гыйләҗев иҗаты турында] / Л. Лерон // Сәхнә. – 2013. – № 4. – 9 – 11 б.
Лерон Л. Унбишенче май : [күренекле әдипләр М. Хуҗин һәм Зөлфәтне (Д. Маликов) искә алып] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 14 май.
Лерон Л. Яшьли яну : [бакыйлыкка күчкән язучы-шагыйрьләрне искә алып] / Л. Лерон // Шәһри Казан. – 2013. – 9 апр.
Мәҗит Гафури : [шагыйрь, язучы] // Мәйдан. – 2013. – № 6. – 17 б.
Мәҗитова Р. Аккош күле бар иде... : [язучы Г. Әпсәләмов һәм шагыйрь С. Хәким турында истәлек] / Р. Мәҗитова // Мәдәни җомга. – 2013. – 18 окт. (№ 42). – 16 б.
Мәхмүтова А. «... Ирекләнер чаклар җитте, ирекләник» : [күренекле шагыйрә, мәгърифәтче, мөгаллимә М. Мозаффария турында] / А. Мәхмүтова // Чын Мирас. – 2013. – № 3. – 59 – 64 б.
Мәһдиев Р. Өмет сәнгате : [Р. Шаһиева иҗаты турында] / Р. Мәһдиев // Мәдәни җомга. – 2013. – 19 апр. (№ 16). – 8 б.
Мәшһүр әдипләр – Тукай турында // Шәһри Казан. – 2013. – 23 апр. – Эчт. авт.: Ф. Әмирхан, С. Рәмиев, Ш. Бабич, Ф. Бурнаш, Х. Туфан, Ә. Еники, Г. Бәширов, Н. Нәҗми.
Мин кайтырмын сезгә яңадан : [язучы Ф. Яруллин турында] // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 март (№ 10). – 4 б.
Миңнегулов Х. Казах шигърияте профессоры – [З. Әхмәтов] / Х. Миңнегулов // Мәдәни җомга. – 2013. – 28 июнь (№ 26). – 8 б.
Миңнуллин Т. Рәхәт заман : [истәлекләр] / Т. Миңнуллин // Атна. – Уфа. – 2013. – 12 – 18 июнь.
Миңнуллина Ә. Әти : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында]  / Ә. Миңнуллина // Халкым минем. – 2013. – Сент. (№ 9). – 6 б.
Мир-Хәйдәров Р. Мостай Кәрим Малеевкада : [истәлек] / Р. Мир-Хәйдәров; Р. Мөхәммәтшин тәрҗ. // Идел. – 2013. – № 3. – 33 – 37 б.
Морат Г. Газинур Морат : «Татарның хәле элек тә хөрти иде, хәзер дә...» : [шагыйрь һәм публицист белән әңгәмә / Л. Лерон яз. ал.] // Идел. – 2013. – № 8. – 70 – 71 б.
Мортазина Л. Чын дуслык шундый була! : (Х. Туфан турында истәлек) / Л. Мортазина // Шәһри Казан. – 2013. – 26 нояб.
Мостафин Ш. Тылсымлы балкыш : [атаклы шагыйрь Н. Арслановның тууына 100 ел тулуга карата] / Ш. Мостафин // Мәйдан. – 2013. – № 9. – 94 – 103 б.
Мостафина А. «Зәңгәр күлгә ташлар аттың...» :  [шагыйрь, прозаик М. Шабаевның тууына 80 ел] / А. Мостафина // Казан утлары. – 2013. – № 7. – 143 – 148 б.
Мостафина Ф. Халык җәүһәрләрен туплаучыга – 80 яшь: [күренекле тюрколог-галим, фольклорчы, филология фәннәре докторы М. Бакиров турында] / Ф. Мостафина // Шәһри Казан. – 2013. – 13 дек.
Мөбарәкшин М. Муса Җәлил белән Мәҗит Гафури арасындагы хезмәттәшлек / М. Мөбарәкшин // Идел. – 2013. – № 9. – 30 – 31 б.
Мөбарәкшина Р. Ватан намусы өчен : [фронтовик шагыйрь М. Садриның тууына 100 ел тулуга карата] / Р. Мөбарәкшина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 10 авг.
Мөбарәкшина Р. Нурлы шагыйрә : [шагыйрә Г. Зәйнашеваның тууына 85 ел тулу] / Р. Мөбарәкшина // Сабантуй. – 2013. – 2 февр.
Мөдәррис Вәлиев // Мәйдан. – 2013. – № 7. – 11 б.
Мөслимова Ф. Шәҗәрәдән – бер яфрак... : [язучы Ә. Бикчәнтәеваның тууына 100 ел тулуга карата] / Ф. Мөслимова // Ялкын. – 2013. – № 5. – 14 – 15 б.
Мөхәмәдишина Э. Габдулла Тукай иҗатында сатира һәм көлү / Э. Мөхәмәдишина // Фән һәм мәктәп = Наука и школа – 2013. – № 11. – 2 – 3 б.
Мөхәммәт Галинең тууына 120 ел // Казан утлары. – 2013. – № 3. – 182 б.
Мөхәммәтшин З. Милли идеягә нигез салган әдип / З. Мөхәммәтшин // Шәһри Казан. – 2013. – 1 мартисты
Мөхетдинова Р. Көрәшче шагыйрь – Марсель Гыймазетдинов / Р. Мөхетдинова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Апр. (№ 4). – 15 б.
Муллагилова Н. Туфан ага рухы яши : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында] / Н. Муллагилова // Мәгърифәт. – 2013. – 11 гыйнв. (№ 2). – 5 б.
Мулласалихова Г. «Бәхилләштем инде, димә әле...» : [язучы М. Мәһдиев иҗаты турында] / Г. Мулласалихова // Мәгариф. – 2013. – № 2. – 57 – 60 б.
Муса Җәлил ядкәрләре / сәхифәне Р. Мөхетдинова әзерләде // Тылсымлы куллар. – 2013. – № 2. – 8 – 9 б.
Нәҗип Думавиның тууына 130 ел // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 187 б.
Нәҗмиев Т. Ак көнләшү : [күренекле әдип В. Нуриев турында] / Т. Нәҗмиев // Татарстан яшьләре. – 2013. – 31 дек.
Нәҗмиев Т. Төшләргә кереп йөдәтә... : [күренекле халык язучысы М. Мәһдиев турында истәлекләр] / Т. Нәҗмиев // Ватаным Татарстан. – 2013. – 14 июнь.
Нигъмәтҗанова Д. Халыкка багышланган гомер : [шагыйрә Г. Зәйнашеваның тууы на 85 ел тулу] / Д. Нигъмәтҗанова // Мәйдан. – 2013. – № 2. – 138 – 141 б.
Низами Р. Безнең очрашулар : [шагыйрь М. Шабаев турында истәлек] / Р. Низами // Мәдәни җомга. – 2013. – 25 окт. (№ 43). – 14 б.
Низами Р. Мәһди йолдызлыгы ни сөйли? : [күренекле язучы М. Мәһдиев турында истәлек] / Р. Низами // Чын Мирас. – 2013. – № 3. – 100 – 106 б.
Низамов И. Бай мираслы аксакал : [күренекле язучы Т. Ахунҗановка 90 яшь тулуга карата] / И. Низамов // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 14 сент.
Низамова Р. Рәшәткәгә бер кош кунган... : [мәшһүр шагыйрь Н. Думавиның тормыш юлы турында] / Р. Низамова // Мәдәни җомга. – 2013. – 15 нояб. (№ 46). – 19 б.
Нургатина Г. «Типсен йөрәк зурлык белән!» / Г. Нургатина // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 11 – 116 б.
Нурислам Хәсәнов // Мәйдан. – 2013. – № 8. – 15 б.
Нурихан аганың хак сүзе : [күренекле язучы, тарихчы, тәрҗемәче Н. Фәттах турында] // Татарстан яшьләре. – 2013. – 26 окт. – Эчт. авт.: Р. Нуруллин, Н. Лотфуллин, А. Яхин, Р. Нуруллина.
Нуруллина Р. Ул ант итте жыры белән... : [язучы Г. Кутуйның тууына 110 ел тулу уңаеннан] / Р. Нуруллина // Историко-культурное наследие. – 2013. – Нояб. – дек. (№ 11 – 12). – 13 б.
Поварисов С. Драматург сүз кәрәзли : [Наил Гаетбайга – 65 яшь] // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 27 мартисты
Поварисов С. Җидегән чишмәнең иманлы моңы : [Татарстанның халык шагыйре Р. Миңнуллин иҗаты турында] // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 27 июнь.
Поварисов С. Сандугач куна гөлләргә... : [Татарстаннның халык шагыйре Р. Миңнуллинга 65 яшь] / С. Поварисов // Башкортостан укытучысы. – 2013. – № 8. – 60 – 62 б.
Поварисов С. Сүз сәнгатебезнең чишмә башы! : [Кол Галинең «Кыйссаи Йосыф» поэмасына – 800 ел] / С. Поварисов // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 7 – 11 июнь.
Равил Бохараевны яд итү : [язучы Р. Бохараев турында] // Мәд җомга. – 2013. – 15 февр. (№ 7). – 4 б.
Равил Фәйзуллин : «Бер бөтерелеп без дә яшәп калдык» : [Татарстан халык шагыйре Р. Фәйзуллинга 70 яшь тулуга карата] // Историко-культурное наследие. – 2013. – Июль (№ 7). – 15 б.
Разил Вәлиев : [Татарстанның халык язучысы турында] // Күчтәнәч. – 2013. – № 2. – 1 б.
Разов М. Әдип кунакка килде : [шагыйрь Р. Фәйзуллинга 70 яшь тулуга] / М. Разов // Шәһри Чаллы. – 2013. – 22 нояб.
Рәмзия Габделхакова // Мәйдан. – 2013. – № 9. – 15 б.
Рәмиев З. Замандаш шагыйрьләр : [Г. Тукай һәм Н. Думави] / З. Рәмиев // Мәгърифәт. – 2013. – 17 – 24 май (№ 20 – 21). – 3 б.
Рәфикый Г. Тукайны искә алу / Г. Рәфикый // Ихлас шәриф (Благословенный Ихлас). – 2013. – № 1. – 29 – 31 б.
Рәхим Г. Йолдыз авылы егете : [Татарстанның халык шагыйре, прозаик, драматург, балалар язучысы Р. Мингалим турында] / Г. Рәхим // Фән һәм тел. – 2012. – № 1 – 2. – 60 – 63 б.
Рәхим Г. Моңнар шагыйре Наҗар Нәҗми / Г. Рәхим // Историко-культурное наследие. – 2013. – Март (№ 3). – 15 б.
Рысаев Р. Зур эшләр алда әле! : [язучы үзенең эш-планнары белән уртаклаша] / Р. Рысаев // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 8 июнь.
Садриев Ф. Шигърият бишеген тирбәтүче галим : [әдәбият галиме, филология фәннәре докторы М. Бакиров турында] / Ф. Садриев // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 дек. (№ 49). – 14 – 15 б.
Садрыев Ф. Ялкын йөрәкле галим : [әдәбият галиме М. Бакировка 80 яшь] / Ф.Садрыев // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 10 дек.
Салихҗан И. Гаҗәеп үзенчәлекле кеше иде : [язучы А. Ганиев турында Якты истәлек] / И. Салихҗан // Шәһри Казан. – 2013. – 19 нояб.
Салихов Ә. Истә калган мизгелләр : [язучы С. Рәфыйков турында] / Ә. Салихов // Мәйдан. – 2013. – № 11. – 38 – 39 б.
Сафин Ф. Чын иҗат үксез булмый ул : [язучы Ф. Латыйпов иҗаты турында] / Ф. Сафин // Казан утлары. – 2013. – № 6. – 164 – 170 б.
Сафина Н. Яратканда гына языла җыр... : [шагыйрә Г. Зәйнашева турында] / Н. Сафина // Шәһри Казан. – 2013. – 9 апр.
Сафиуллина С. Башкортстан улы булып кала : [шагыйрь Р. Миңнуллин турында] / С. Сафиуллина // Кызыл таң. – Уфа. – 2013. – 5 апр.
Сәгъди Р. Өч Тукай гомере : [шагыйрә Юзеевның тууына 80 ел] / Р. Сәгъди // Идел. – 2013. – № 1. – 34 б.
Сәлах Р. Әдәбиятта бәхетле иде ул : [шагыйрь, тәрҗемәче, язучы М. Шабаев турында] / Р. Сәлах // Шәһри Казан. – 2013. – 29 нояб.
Сәфәргалиев Р. Ул бит Голҗа татары! : [шагыйрь И. Габитов турында] / Р. Сәфәргалиев // Историко-культурное наследие. – 2013. – Июнь (№ 6). – 15 б.
Сөббух Рәфыйков // Мәйдан. – 2013. – № 11. – 15 б.
Сөббух Рәфыйковның тууына 100 ел // Казан утлары. – 2013. – № 7. – 186 б.; Зәй офыклары. – 12 июль.
Сүрелмәс рухлы каләм иясе Мөхәммәт Садри // Историко-культурное наследие. – 2013. – Май (№ 5). – 15 б.
Татарстан Язучылар берлегенең шәрәфле язучысы : [Р. Субаев] // Иман нуры. – 2013. – № 8. – 40 – 41 б.
Таһир Шәмсуаров // Мәйдан. – 2013. – № 12. – 13 б.
Тукай 100 Е [Г. Тукайның вафатына 100 ел тулу уңаеннан] // Ялкын. – 2013. – № 5. – 42 – 43 б.
Тукайны искә алу // Мәйдан. – 2013. – № 5. – 6 б.
Туфитуллова Р. Бәйлисе бар йөрәкне : [Х. Туфан тормышы турында] / Р. Туфитуллова // Атна. – Уфа. – 2013. – 14 авг. – 29 окт.
Фазлуллин И. Хәсән Туфан фатихасы : [шагыйрь Т. Камалиев турында истәлек] / И. Фазлуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 12 апр. (№ 15). – 17 б.
Фатих Сәйфи-Казанлының тууына 125 ел // Казан утлары. – 2013. – № 3. – 181 б.
Фәизова Р. Иҗаты үзе бер җырга тиң : [ТРның халык рәссамы С. Кузьминых иҗаты] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2013. – 16 апр.
Фәйзуллин Р. Беренче булырга омтылдым : [шагыйрь, җәмәгать эшлеклесе, ТР халык шагыйре сөйли] / Р. Фәйзуллин; Л. Шарова яз. ал. // Ялкын. – 2013. – № 7. – 36 – 39 б.
Фәйзуллин Р. Равил Фәйзуллинның тормыш линиясе : [шагыйрь, җәмәгать эшлеклесе, ТР халык шагыйре сөйли] / Р. Фәйзуллин; Р. Шакиров яз. ал. // Татарстан. – 2013. – № 8. – 57 – 58 б.; 69 – 70 б. – Рус.
Фәйзуллина Л. Галим шагыйрь : [шагыйрь, Татарстанның атказанган фән эшлеклесе Р. Җамал турында] / Л. Фәйзуллина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 2 мартисты
Фәрукшина Р. Каты токым җырчысы : [язучы Ш. Бикчуринның тууына 85 ел тулу уңаеннан] / Р. Фәрукшина // Мәдәни җомга. – 2013. – 1 февр. (№ 5). – 15 б.
Фәткуллин Ф. Сүнчәләйләрне онытмыйк : [күренекле шагыйрь, дәүләт һәм җәмәгать эшлеклесе Сәгыйть һәм сәяси эшлекле, педагог, журналист Шәриф Сүнчәләйләр турында] / Ф. Фәткуллин // Мәдәни җомга. – 2013. – 25 окт. (№ 43), 29 нояб. (№ 48). – 11 – 12 б.
Фәрхетдинова Ч. Иҗат кухнясының сере : [Татарстанның һәм Россиянең халык артисты А. Гайнуллина] / Ч. Фәрхетдинова // Мәдәни җомга. – 2013. – 19 апр. (№ 16). – 17 б.
Фәттах Н. Четерекле булды безнең заман : [истәлекләр] / Н. Фәттах // Казан утлары. – 2013. – № 7. – 172 – 178 б.; № 8. – 176 – 185 б.; № 9. – 124 – 135 б. ; № 10. – 149 – 155 б.
Фәхрисламова Г. Илшат Хәнипов : «Яшик җирдә эз калдырып» : [шагыйрь И. Хәнипов турында] / Г. Фәхрисламова // Шәһри Чаллы. – 26 апр.
Хәкимова С. Балалар күңеленә ачкыч тапкан әдип : [язучы Ф. Яруллин  турында] / С. Хәкимова // Чын Мирас. – 2013. – № 2. – 76 – 82 б.
Хәлим А. Күптән вакыт : [язучы Р. Шәфигуллин турында] / А. Хәлим // Шәһри Чаллы. – 2013. – 11 окт.
Хәлим А. «Мин гаделлек җиле...» : шагыйрь Ф. Габдерәхимгә 80 яшь / А. Хәлим // Казан утлары. – 2013. – № 1. – 145 – 152 б.
Хәлим А. Рәшид Рәшидов : [шагыйрь М. Җәлил турында истәлек] / А. Хәлим // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 86 – 97 б.; № 12. – 69 – 81 б.
Хәлим А. Шигърияттә шәхес һәм милли дәүләтчелек : Б. Сөләймановның тууына 75 ел / А. Хәлим // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 96 – 102 б.
Хәмзин А. Үткәннәргә карыйк каерылып... : [лирик шагыйрь М. Хөсәен турында истәлек] / А. Хәмзин // Чаян. – 2013. – № 16. – 14 б.
Хәсәнов А. Беренче гонорар : [язучының публицистикасы] / А. Хәсәнов // Мәдәни җомга. – 2013. – 6 сент. (№ 36). – 19 б.
Хәсәнов А. Үзебезнең Бикчи : [язучы Ш. Бикчуринның тууына 85 ел тулу уңаеннан] / А. Хәсәнов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 21 сент.
Хәсәнова А. Тукай шаукымы / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 24 апр.
Хәсәнова Ф. Яшьлектән хат : [шагыйрь, тәнкыйтьче Мөдәррис Вәлиевкә 60 яшь] / Ф. Хәсәнова // Мәгърифәт. – 2013. – 31 май (№ 22). – 6 б.
Хисамов Н. Остаз агам ядкәре : [күренекле әдәбият галиме, язучы, филология фәннәре докторы И. Нуруллин турында] / Н. Хисамов // Мәдәни җомга. – 2013. – 19 апр. (№ 16). – 11 б.
Хисамов Н. Шигърияттә Тукай феномены / Н. Хисамов // Историко-культурное наследие. – 2013. – Апр. (№ 4). – 12 б.
«Хозыр Галәйһиссәламне эзләүче» шагыйрь Зиннур Мансуров // Ист.- культ. наследие. – 2013. – Нояб. (№ 11). – 15 б.
Хөрмәтле Туфан ядкәре // Мәдәни җомга. – 2013. – 18 окт. (№ 42). – 4 б.
Хөснетдинова Г. Телебез сафлыгы сагында : [язучы Гаяз Исхакыйның  тууына 135 ел тулу уңаеннан] / Г. Хөснетдинова // Чын Мирас. – 2013. – № 2. – 72 б.
Чын язучы – үз халкының Илчесе ул... : [язучы А. Гыйләҗевнең күренекле җәмәгать эшлеклесе, язучы З. Зәйнуллинга язган хатлары] // Халкым минем. – 2013. – Июнь (№ 6). – 7 б.
Шагыйрә һәм журналист Салисә Гәрәева : [тууына 75 ел тулу уңаеннан] // Историко-культурное наследие. – 2013. – Дек. (№ 12). – 15 б.
[Шагыйрь] Мөхәммәт Садриның тууына 100 ел // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 188 б.
Шагыйрь Разил Вәлиев сайлаган юл : [татар язучылары фикерләре] / Л. Лерон яз. ал. // Идел. – 2013. – №1. – 38 – 42 б. – Эчт. авт.: Р. Кукушкин, Ф. Шәфигуллин, Р. Гаташ, Ә. Рәшит, Ф. Сафин, Н. Гамбәр, М. Галиев, Р. Мингалим, Ә. Баян, М. Шабай, И. Юзеев.
[Шагыйрь] Риза Шәфинең тууына 90 ел // Казан утлары. – 2013. – № 2. –  187 б.
Шагыйрьнең гомер бәйрәме : [халык шагыйре Р. Миңнуллинга 65 яшь тулу уңаенан] // Тулпар. – Уфа. – 2013. – № 5. – 40 б.
Шагыйрьнең йөрәк бәйрәме : [шагыйрь Р. Фәйзуллинга 70 яшь тулуга] // Мәдәни җомга. – 2013. – 25 окт. (№ 43). – 4 б. 
Шәех Л. Илдар абыйлы вакытлар... : [шагыйрә Юзеевның тууына 80 ел]/ Л. Шәех // Казан утлары. – 2013. – № 1. – 178 – 182 б.
Шәймәрданов Р. Татар милли-азатлык көрәшенең юлбашчысы : [язучы Гаяз Исхакыйның  тууына 135 ел тулу уңаеннан] / Р. Шәй мәрданов // Историко-культурное наследие. – 2013. – Март (№ 3). – 13 б.
Шәрапова Й. Сиксән елга соңарган хат : [язучы К. Бикколов турында] / Й. Шәрапова // Идел. – 2013. – № 8. – 56 – 59 б.
Шәрипов Ә. «Шигырь бөреләнә күңелдә...» : [язучы Т. Шәмсуаров турында] / Ә. Шәрипов // Мәйдан. – 2013. – № 12. – 41 – 42 б.
Шәрипов Ә. Шундый татар тюркологы бар… : [КФУ профессоры, күренекле тюрколог-галим М. Бакиров турында] / Ә. Шәрипов // Чын Мирас. – 2013. – № 12. – 82 – 90 б.
Шәриф Х. Күңел авазы яки мең дә бер сорау : [язучының публицистикасы] / Х. Шәриф // Казан утлары. – 2013. – № 8. – 141 – 152 б.
Шәрифуллина Э. Уйландыра да, көлдерә дә : [язучы И. Сирматов турында] / Э. Шәрифуллина // Мәйдан. – 2013. – № 3. – 71 – 73 б.
Шәрифуллина Э. Яз егете : [язучы Ф. Шәфигуллинның якты истәлегенә багышлана] / Э. Шәрифуллина // Шәһри Казан. – 2013. – 14 май.
Юныс Рәфикъ. Кояшка үрелгән егет : [язучы Ф. Яруллин турында] / Р. Юныс // Казан утлары. – 2013. – № 2. – 171 – 182 б.
Юныс Рәфикъ. Тормышым сәхифәләре : [язучы Р. Юныс иҗаты турында] / Р. Юныс // Казан утлары. – 2013. – № 3. – 146 – 150 б.
[Язучы-прозаик, драматург] Гариф Галиевнең тууына 110 ел // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 188 б.
Яхин Ф. Шигъри рух тантанасы : (XX гасыр ахыры татар шигърияте мәйданында К. Сибгатуллин һәм Н. Акмал иҗаты) / Ф. Яхин // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 141 – 147 б.
2014
Әдәби Чаллы / [төз. Р. Хәмидуллина, Ә. Ситдыйкова]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014. – 488 б.: портр.
Гайнетдинов А. Аднаш Хафизның «Сираҗел-колүб» әсәре һәм татар әдәбиятында аның традицияләре / А. Гайнетдинов ; ТР ФА Г. Ибраһимов исем. ТӘһСИ . – Казан, 2014. – («Фәнни Татарстан» журн. китапханәсе» сер.).
1нче кит. – 168 б. – Библиогр.: 144 – 155 б. (167 исем.).
Миңнегулов Х. Иҗади гамәлле шәхесләр : мәкаләләр / Х. Миңнегулов. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014. – 288 б.: портр. – Библиогр.: 270 – 285 б. (368 исем.).
Мозаффаров Р. Камиллеккә ирешү юллары : Сибгат Хәкимнең иҗат лабораториясе / Р. Мозаффаров. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014. – 128 б.: портр. – Библиогр.: 104 – 108 б. (110 исем.). – Куш.: 109 – 126 б.
Садыйкова А. Х. XII – XX гасыр башы татар әдәбиятында дини фольклор : [монография] / А. Х. Садыйкова; ТР ФА Г. Ибраһимов исем. ТӘһСИ. – Казан : н. к., 2014. – 308 б. – Библиогр.: 295 – 305 б. (247 исем.).
Татар әдәбияты тарихы : 8 т. / ТР ФА Г. Ибраһимов исем. ТӘһСИ ; [төз. һәм җав. мөхеррире Р. Ф. Рахмани; редкол.: К. М. Миңнуллин һәм б.]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014.
Т. 1 : Борынгы чор һәм Урта гасырлар / [ф. мөхеррире М. Х. Бакиров]. – 416 б.: фото.
Т. 2 : XV – XVIII гасырлар / [ф. мөхеррире Х. Й. Миңнегулов]. – 472 б.: фото. 
Татарстан Язучылар берлегенә 80 ел! / [төз. Р. Корбан]. – Казан, 2014. – 80 б.: фото.
Төрки халыклар әдәбияты һәм музыка сәнгатенең тамырлары һәм үсеше : Халыкара конференция материаллары (Казан ш., 2014 елның 23 – 24 сент.) / ТР ФА Г. Ибраһимов исем. ТӘһСИ; Казан дәүләт консерваториясе (акад.).; [төз. Ф. Ф. Хәсәнова һәм б.; редкол.: К. М. Миңнуллин һәм б.]. – Казан, 2014. – 332 б. – Татар, рус, төрек. – Эчт. авт.: Д. Ф. Заһидуллина, Р. К. Ганиева, М. Г. Кондратьев, Р. А. Алимухамедов, Х. Ч. Алишина, К. Алпысбаева, Е. А. Архипова, П. Т. Ауесбаева, А. К. Ахметбекова, С. Е. Әмирлан һәм б. – Библиогр. мәкалә ахыр. 
Тукай музыкада, сынлы сәнгатьтә, рус теленә тәрҗемәләрдә : кыскача библиографик белешмә / ТР ФА Г. Ибраһимов исемендщге ТӘһСИ ; [төз. Д. Хисамова һәм б.]. – Казан, 2014. – 148 б.

Акмал Нияз. Гали Чокрый эзләре : [шагыйрь иҗаты турында] / Н. Акмал // Шәһри Казан. – 2014. – 11 февр.
Акъегет Р. «Ана күңеле дә ирешмәслек еракларга китеп барышым...» : [шагыйрь З. Насыйбуллин турында] / Р. Акъегет // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 62 – 70 б.
Аның турында каләмдәшләре : [шагыйрә И. Иксанова турында] // Мәйдан. – 2014. – № 1. – 75 – 76 б. – Эчт. авт.: Г. Рәхим, Д. Заһидуллина, Р. Зәйдулла, Г. Морат.
Аның турында каләмдәшләре : [шагыйрә С. Гәрәева турында] // Мәйдан. – 2014. – № 6. – 47 – 48 б. – Эчт. авт.: Н. Арслан, С. Хәким, М. Әгъләм, М. Әхмәтҗанов, Р. Гаташ, Зөлфәт, Х. Туфан, Ә. Габиди.
Аның турында каләмдәшләре : [шагыйрә С. Якупова турында] // Мәйдан. – 2014. – № 9. – 68 – 69 б. – Эчт. авт.: Р. Бәшәр, А. Хәлим, Р. Габделхакова, Ф. Җамалетдинова, Ә. Ситдыйкова, З. Хәлимов.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы – журналист, шагыйрь, тарихчы Д. Гарифуллин  турында] // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 142 – 143 б. – Эчт. авт.: Ф. Садриев, Ә. Сәлах, Р. Гаташ, А. Хәсәнов, Р. Габделхакова.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы В. Имамов турында] // Мәйдан. – 2014. – № 3. – 129 – 135 б. – Эчт. авт.: Г. Ахунов, Р. Низамиев, Ә. Хәмәдишин, Б. Камалов, И. Акмал, Ф. Фәррахова, М. Юныс, Р. Бәшәр, М. Хәбибуллин, Ф. Сафин, Р. Сверигин, Ф. Хуҗин, Ф. Исламов, И. Халиков, М. Әхмәтҗанов, Л. Хөснетдинова, И. Гыйләҗев, Р. Әмирхан, Г. Тарханова, Г. Әхтәмова, Л. Зиннәтова.
Аның турында каләмдәшләре : [язучы Ш. Шәйдуллин турында] // Мәйдан. – 2014. – № 2. – 74 – 75 б. – Эчт. авт.: Р. Хисмәтулла, Т. Галиуллин, Р. Могыйнов, Факил Сафин, Ә. Ситдыйкова, Р. Бәшәр, Мансур Сафин.
Ахунҗанова Р. Алтынга тиң киңәшләр : [шагыйрь Ш. Маннур турында]  / Р. Ахунҗанова // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 112 – 115 б.
Әдәби берләшмәгә 45 ел : [«Кама таңнары»] // Мәйдан. – 2014. – № 2. – 3 б.
Әдип турында замандашлары : [әдип Ә. Еники турында] // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 75 б. – Эчт. авт.: М. Шәймиев, М. Кәримов.
Әсгать Салах : [язучы-прозаик һәм журналист] // Мәйдан. – 2014. – № 7. – 7 б.
Әхмәтгалиева А. Ул һаман да яшьлек илендә : [язучы Р. Хәбибуллинага 80 яшь] / А. Әхмәтгалиева // Мәдәни җомга. – 2014. – 14 нояб. (№45). – 17 б.
Әхмәтҗанов Марсель. «Айкай сине Иделем...» : (шагыйрь Казтуган Сөенеч улы иҗаты) / М. Әхмәтҗанов // Безнең мирас. – 2014. – № 12. – 74 – 78 б. – Библиогр.: 11 исем.
Әхмәтҗанов Марсель. Керсез иман, саф күңел : (шагыйрь Г. Тукай һәм М. Чулпаный хезмәтләре турында) / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2014. – № 2. – 56 – 58 б.
Әхмәтҗанов Марсель. Кол Гали һәм «Йосыф китабы» / М. Әхмәтҗанов // Мәдәни җомга. – 2014. – 11 июль (№ 27). – 14 – 15 б.
Әхмәтҗанов Марсель. Шагыйрь Дусмәмбәт / М. Әхмәтҗанов // Безнең мирас. – 2014. – № 11. – 62 – 67 б. – Библиогр.: 20 исем.
Әхмәтҗанов Х. Китаплар гроссмейстеры : [язучы А. Хәлим турында] / Х. Әхмәтҗанов // Шәһри Чаллы. – 2014. – 28 февр.
Әхмәтова И. Татарстан композиторларын дөньяга танытты : [Дәүләт симфония оркестры сәнгать җитәкчесе һәм дирижеры А. Сладковский турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат]  / И. Әхмәтова // Шәһри Казан. – 2014. – 18 мартисты
Бакиров М. Чын фольклорчы һәм шигърият белгече : [танылган әдәбиятчы, тюрколог, шигырь белгече һәм фольклорчы М. Бакиров белән шагыйрә Р. Рахман әңгәмәсе] // Түгәрәк уен. – 2014. – № 2. – 28 – 33 б.
Баһаутдин Ш. Шигырьләре җырлап тора : [шагыйрә К. Булатова иҗаты турында] / Ш. Баһаутдин // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 март (№ 12). – 9 б.
Басыйрова Э. Әйтмичә дә китеп барды... : [шагыйрә Р. Вәлиева тормышы һәм иҗаты турында] / Э. Басыйрова // Идел. – 2014. – № 11. – 61 – 63 б.
Батулла Р. Карт буйдакның өйләнү кыйссасы : [күренекле татар язучысы, драматург, публицист, җәмәгать эшлеклесе Р. Батулла белән әңгәмә / Р. Йосыпова яз. ал.] // Сәхнә. – 2014. – № 7 – 8. – 80 – 82 б.
Бәдертдинова Л. Ш. Татар әдәбиятының фәнни өйрәнелешенә карата / Л. Ш. Бәдертдинова // Фәнни Татарстан – 2014. – № 2. – 33 – 44 б.
Бәдигый Х. Куанычлы иҗат : [язучы, Татарстанның атказанган Мәдәният хезмәткәре Н. Хәсәнов турында] / Х. Бәдигый // Шәһри Казан. – 2014. – 25 мартисты
Бәдретдинов Х. Илле чаклар искә төшкәч... : [шагыйрь Г. Морат турында] / Х. Бәдретдинов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 24 окт.
Бәширов Г. Җан дуслар :  [шагыйрь Ш. Маннур турында] / Г. Бәширов // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 16 – 17 б.
Бикә апа : [шагыйрә Б. Рәхимова турында] / сәхифәне В. Нуриев әзерләде // Салават күпере. – 2014. – № 3. – 14 б.
Билалова С. Балаларга шатлык өләшүче : [балалар язучысы, ТРның халык шагыйре Ш. Галиев иҗаты турында] / С. Билалова // Фән һәм мәктәп – 2014. – № 3. – 9 – 14 б. – Библиогр.: 14 исем.
Вахит Имамов : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдим ителгән кандидат турында]  // Мәйдан. – 2014. – № 3. – 3 – 4 б.
Вәли-Барҗылы М. Намус һәм гаделлек : (татар язучысы, тәрҗемәче, әдәби тәнкыйтьче Ф. Миңнуллинның тууына 80 ел) / М. Вәли-Барҗылы // Казан утлары. – 2014. – № 8. – 169 – 172 б.
Вәлиев Рәмзи. Бәяләмә... : [әдәбият галиме, язучы, тарихчы М. Мәһдиев турында] / Р. Вәлиев // Безнең мирас. – 2014. – № 12. – 79 – 84 б.
Вәлиев Рәмзи. Фаил – Карашәм күгендәге йолдыз  : [язучы Ф. Шәфигуллинның тууына 75 ел] / Р. Вәлиев // Безнең Мирас. – 2014. – № 5. – 76 – 81 б.
Вәлиева Р. Фатих Кәрим – герой шәхес / Р. Вәлиева // Алабуга нуры. – 2014. – 22 гыйнв.
Габдуллина К. Шагыйрь [Ф. Кәримгә] багышлап / К. Габдуллина // Туган як. – 2014. – 4 мартисты
Габидуллина Л. Кара алтын өчен көрәшүче әдип : [талантлы язучы Ш. Бикчурин турында] / Л. Габидуллина // Мәйдан. – 2014. – № 1. – 134 – 140 б.
Газиз Р. Остазым : [шагыйрь Ш. Маннур турында] / Р. Газиз // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 119 – 121 б.
Гаитов М. Яралы язмышлы шагыйрә : [шагыйрә Г. Зәйнашева турында] / М. Гаитов // Шәһри Чаллы. – 2014. – 13 – 15 авг.
Гайнуллина Г. Туган җир, гади кеше матурлыгы : язучы Рафаил Төхфәтуллинның тууына 90 ел / Г. Гайнуллина // Мәгариф. – 2014. – № 1. – 13 – 15 б.
Гали В. Әдәбиятыбызның ак йөзе : [шагыйрь Ш. Маннур турында] / В. Гали // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 116 – 118 б.
Галиев Марсель. Бишенче фасыл : [ССР (Татарстан) Язучылар берлеге әгъзасы Э. Мостафинның иҗади эшчәнлеге турында] / М. Галиев // Безнең Мирас. – 2014. – № 5. – 84 – 88 б.
Галиев Марсель. Сүз хәнҗәре кынындамы? : [шагыйрь Фәннур Сафин иҗаты турында] / М. Галиев // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 78 – 83 б.
Галиев Марсель. Ул язар өчен яши : [язучы В. Имамов турында] // Мәйдан. – 2014. – № 3. – 120 – 128 б.
Галиев Марсель. Хәтер ярыннан торып... : [шагыйрь, диктор Э. Гаделевны искә алып] / М. Галиев // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 96 – 100 б.
Галиев Марсель. Чын шагыйрь иде : [шагыйрь Н. Акмалов турында]  / М. Галиев // Чын Мирас. – 2014. – № 2. – 88 – 92 б.
Галиев Ш. Кара болытлардан – салават күперенә чаклы... : [шагыйрь Ш. Маннур турында] / Ш. Галиев // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 22 – 24 б.
Галимуллин Ф. Әдәбият гаме – яшәү мәгънәсе : [күренекле әдәбият галиме Х. Миңнегуловка 75 яшь] / Ф. Галимуллин // Казан утлары. – 2014. – № 5. – 139 – 145 б.
Галимуллин Ф. Халык җырчысы : [Татарстанның халык, Башкортостанның атказанган артисты Ф. Вәлиәхмәтов турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат] / Ф. Галимуллин // Ватаным Татарстан. – 2014. – 25 мартисты
Галиуллин Т. Кырык кыз турында риваять : [шагыйрь Сөләйман (Җәүдәт Сөләйманов) иҗаты турында] / Т. Галиуллин // Мәд.җомга. – 2014. – 18 апр. (№ 15). – 16 – 17 б.
Галиуллин Т. Сөләйман : (шагыйрь Җ. Сөләйманның иҗат портреты) / Т. Галиуллин // Казан утлары. – 2014. – № 9. – 144 – 153 б.
Галиуллина М. Чор сурәтен ясаучы : [күренекле рәссам И. Самакаев турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат] / М. Галиуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 март (№ 12). – 4, 24 б.
Ганиева Р. Габдулла Тукай иҗатында төрек мотивлары / Р. Ганиева // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 132 – 138 б.
Гарипов Ш. «Илемә булган сөю ялкыны» : [шагыйрь, тел галиме һәм тәрҗемәче М. Ногман турында] / Ш. Гарипов // Безнең мирас. – 2014. – № 12. – 40 б.
Гафиятов Атлас. Равил абый сабак бирә : [күренекле шагыйрь Р. Фәйзуллин турында] / А. Гафиятов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 7 авг.
Гәрәева Г. Әдип рухи холкы белән : [шагыйрь Ш. Бабичның вафатына 95 ел] / Г. Гәрәева // Кызыл таң. – Уфа. – 2014. – 1 апр.
Госман Х. Габделҗәббар Кандалый : [шагыйрь иҗаты турында] / Х. Госман // Безнең мирас. – 2014. – № 11. – 81 – 83 б.
Госманов М. Истә калган якты мизгелләр : [башкорт һәм татар халкының мәшһүр шагыйре Н. Нәҗми турында хәтер-хатирә] / М. Госманов // Казан утлары. – 2014. – № 9. – 157 – 166 б.
Гыйлаҗев Т. Җиһанда сүзе калыр : [күренекле әдәбият галиме Х. Миңнегуловка 75 яшь] / Т. Гыйлаҗев // Безнең мирас. – 2014. – № 5. – 100 – 102 б.
Гыйлаҗев Т. Төрле чорда яшәсәк тә... : [күренекле язучы Ш. Камалның тууына 130 ел] / Т. Гыйлаҗев // Мәгариф. – 2014. – № 2. – 16 – 19 б.
Гыйләҗев А. Ак нур белән... : [драматург Ю. Әминов турында] / А. Гыйләҗев // Сәхнә. – 2014. – № 2. – 38 – 41 б.
Гыйләҗева Н. Югарыдан иңгән шигърият : [шагыйрә К. Булатова турында] / Н. Гыйләҗева // Әлмәт таңнары. – 2014. – 14 мартисты
Гыйлметдинова Э. Фәнис Яруллин – балаларның яраткан язучысы : [күренекле шагыйрь, язучы, драматург иҗаты турында] / Э. Гыйлметдинова // Фән һәм мәктәп = Наука и школа – 2014. – № 5. – 10 – 12 б.
Гыймадова Г. Кадерле бүләк : [Дәүләт симфония оркестрының сәнгать җитәкчесе һәм дирижеры А. Сладковский турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат]  / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 26 мартисты
Дамир Гарифуллин : [язучы – журналист, шагыйрь, тарихчы Д. Гарифуллин  турында] // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 3 б.
Дәүләтбаев Ф. Татарны сискәндерде : [танылган татар әдибе В. Имамов турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат]  / Ф. Дәүләтбаев // Ватаным Татарстан. – 2014. – 18 мартисты
Дубин А. Кешеләрне яраткан зат озак яши : [күренекле язучы, шагыйрь З. Фәйзи турында истәлек] / А. Дубин // Мәдәни җомга. – 2014. – 22 авг. (№ 33). – 18 б.
Закирҗанов Ә. Галимнең әдәбият сабаклары : [филология фәннәре докторы, профессор, академик Д. Заһидуллина турында] / Ә. Закирҗанов // Мәдәни җомга. – 2014. – 3 окт. (№ 39). – 11 б.
Заһидуллина Д. Кеше кичерешләренең рәссамы : [күренекле язучы Ш. Камалның тууына 130 ел] / Д. Заһидуллина // Чын Мирас. – 2014. – № 2. – 96 – 105 б.
Заһирова Г. Тукай һәм мәхәббәт / Г. Заһирова // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 15 – 18 б.
Зарипов Әхтәм. «Күпләрне бит җырлар очраштыра...» : [җырчы Р. Ильясов турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат] / Ә. Зарипов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 5 мартисты
Зарипов Әхтәм. Ул җырлаганда йөрәк татарча тибә : [җырчы Р. Ильясов турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат]  / Ә. Зарипов // Мәдәни җомга. – 2014. – 14 март (№ 10). – 9 б.
Зарипов Рәис. Ачылып бетмәгән талант иясе : [Татарстан Язучылар берлеге әгъзасы, язучы, журналист, публицист һәм җәмәгать эшлеклесе И. Диндаров турында] / Р. Зарипов // Мәйдан. – 2014. – № 1. – 112 – 114 б.
Зарипов Рөстәм. Мөдәмил мөнбәре : [шагыйрь М. Әхмәтов турында] / Р. Зарипов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 19 апр.
Зарипов Рөстәм. Тагын бер кат искә алып... Мөдәмилне : [шагыйрь М. Әхмәтовның якты истәлегенә багышлана] / Р. Зарипов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 5 авг.
Зарипова Н. Истәлекләр алар күптөрле : [шагыйрь Н. Мәдияров иҗаты турында] / Н. Зарипова // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 132 – 133 б.
Ибраһимова Ә. Күңелләребездә калыр якты истәлек... : [шагыйрь М. Газизов] / Ә. Ибраһимова // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 134 – 135 б.
Идиятуллина М. Язмышның якасына ябышып... : [шагыйрь И. Мәрданшин турында] / М. Идиятуллина // Мәйдан. – 2014. – № 9. – 113 – 115 б.
Иҗатына бер караш :  [язучы Ф. Габидуллина турында] // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 53 – 60 б. – Эчт.: Үзеңә юл сайлау хәерле / Р. Ханнанов; Үз йолдызы / Х. Назар; Мәкаләләре дә шигъри сүз белән сугарылган / Ф. Чанышева; Алып кайтты мине туган якка / Э. Хәмәтшин; Таң кызы дип шәрехлиләр аны / Г. Дәүлүди.
Иҗатына бер караш : [шагыйрә И. Иксанова турында] // Мәйдан. – 2014. № 1. – 72 – 75 б. – Эчт.: Мәхәббәт шагыйрәсе / Э. Яһудин ; Җәйнең пакъ күбәләге / Зөлфәт.
Иҗатына бер караш : [язучы Ә. Салах турында каләмдәшләре] // Мәйдан. – 2014. – № 7. – 80 – 81 б. – Эчт. авт.: Г. Афзал, Д. Заһидуллина, Л. Кәшфиева, Н. Гафиятуллина-Йосыпова, Ф. Латыйфи, Х. Әшрәфҗанов, М. Нигъмәтҗанова. 
Илсөяр Иксанова // Мәйдан. – 2014. – № 1. – 20 б.
Иң гадел карар булыр иде... : [Татарстанның халык артисты, җырчы Р. Ильясов турында] : [ТР ның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдим ителгән кандидат] / Нәсим Акмал яз. ал. // Шәһри Казан. – 2014. – 22 апр. – Эчт. авт.: М. Идрисова, Ф. Халитова-Сөләйманова, М. Котлыгалләмов, М. Илһамов.
Исеме көн дә халык телендә : [милли драматургиянең атасы, күренекле мөхәррир, тәрҗемәче, җәмәгать эшлеклесе Г. Камалның тууына 135 ел тулды] / Луара Шакирҗанова әзерләде // Халкым минем. – 2014. – Гыйнв. (№ 1). – 15 б.
Кадиков З. Халык шагыйре халык гаме белән яшәде : [М. Кәримнең тууына 95 ел тулу уңаеннан] / З. Кадиков // Кызыл таң. – Уфа. – 2014. – 14 янв.
Камалетдинов Ф. «60 яшемә кадәр дәү әти йортыннан аерылмадым» : [күренекле драматург Г. Камалның оныгы Ф. Камалетдинов белән әңгәмә / Л. Хәбибуллина яз. ал.] // Шәһри Казан. – 2014. – 21 авг.
Камалов Х. Моңсу сагыну : [шагыйрь Ш. Маннур турында] / Х. Камалов // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 25 б.
Кашапов М. Язмышым бүләге : [галим, язучы М. Мәһдиев турында] / М. Кашапов // Безнең мирас. – 2014. – № 12. – 84 – 87 б.
Кашапова С. Тәмугны кичкән шагыйрь : [шагыйрь Ф. Кәримнең тууына 105 ел] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 21 февр. (№ 7). – 9 б.
Каштанов Н. Галимнең гомер китабы : [танылган язучы, күренекле галим, тарихчы Ә. Хәйринең якты истәлегенә багышлана] / Н. Каштанов // Мәдәни җомга. – 2014. – 5 сент. (№ 35). – 14 б.
Кәбиров М. «Иптәш Кәбиров»ның яшәү һәм иҗат принциплары : [танылган язучы сөйли] / М. Кәбиров; Й. Миңнуллина яз. ал. // Ялкын. – 2014. – № 7. – 24 – 25 б.
Кәбиров Р. Хакыйкать хакын хаклап... : [язучы-прозаик, драматург һәм публицист Ә. Гаффаров иҗаты турында] / Р. Кәбиров // Фән һәм мәктәп = Наука и школа – 2014. – № 7. – 20 – 21 б.
Кәримов К. Горурлыкка мәдхия : [Татарстан Язучылар берлеге рәисе, журналист, публицист һәм тәнкыйтьче Рәфыйк Шәрәфиевкә 75 яшь] / К. Кәримов // Казан утлары. – 2014. – № 2. – 180 – 183 б.
Кәримов К. Юморның соңгы төне : [язучы Ф. Шәфигуллинның тууына 75 ел] / К. Кәримов // Казан утлары. – 2014. – № 5. – 117 – 125 б.
Корбан Р. Милләткә хезмәт итәбез : [Татарстан Язучылар берлегенә 80 ел] / Р. Корбан // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 149 – 156 б.
Мансуров З. Тукайча татар кодексы / З. Мансуров // Чын Мирас. – 2014. – № 4. – 88 – 102 б.
Матурлык күрә белгән абый : [күренекле язучы Ш. Камалның тууына 130 ел]  // Салават күпере. – 2014. – № 1. – 14 б.
Мәҗитов Ф. Яшерелгән тарих сәхифәләре : [язучы В. Имамов турында] / Ф. Мәҗитов // Мәдәни җомга. – 2014. – 14 март (№ 10). – 14 б.
Мәннан Р. Күңеле һәркемгә ачык иде : [шагыйрь Н. Акмалов турында] / Р. Мәннан // Казан утлары. – 2014. – № 2. – 170 – 171 б.
Моң сакчысы : [Татарстанның халык артисты Р. Ильясов турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат] / М. Кыямова әзерләде // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 28 март – 3 апр.
Морат Г. Якыннан яхшырак күренә : [язучы, публицист Рәфыйк Шәрәфиев турында] / Г. Морат // Мәдәни җомга. – 2014. – 21 февр. (№ 7). – 15 б.
Мостафин Ш. Изге әманәткә тугрылык саклап... : [олуг шагыйрь И. Юзеев турында] / Ш. Мостафин // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 104 – 106 б.
Мөслимова Ф. Үзебез сайладык! : [күренекле татар шагыйре, язучы, журналист Җ. Дәрзаманов] / Ф. Мөслимова // Ялкын. – 2014. – № 10. – 21 б.
Мөхәммәтшин З. Тукай энциклопедиясе / З. Мөхәммәтшин ; сәхифәне З. Рәмиев әзерләде // Чын Мирас. – 2014. – № 4. – 103 б.
Мусабәкова Р. Иҗатында чор авазы : (шагыйрь, тәрҗемәче С. Сүнчәләйнең тууына 125 ел) / Р. Мусабәкова // Казан утлары. – 2014. – № 8. – 166 – 168 б.
Мусин М. Урланган такта кыйссасы : [күренекле татар совет язучысы, әдәбият белгече, публицист һәм тәнкыйтьче, җәмәгать эшлсе Г. Гали турында] / М. Мусин // Безнең мирас. – 2014. – № 9. – 80 – 84 б.
Назыймов Ә. Тарих пәрдәсе ачылганда... : [Г. Ибраһимовның фаҗигале тормыш һәм иҗат юлы турында] / Ә. Назыймов // Бөгелмә авазы. – 2014. – 7 февр.
Низаметдинов З. Герой шагыйрьнең көрәштәше : [герой шагыйрь М. Җәлил турында] / З. Низаметдинов // Кызыл таң. – уфа. – 2014. – 23 авг. 2107.
Өнәр М. Галимҗан Ибраһим һәм татар мәдәнияте / М. Өнәр // Фәнни Татарстан – 2014. – № 1. – 66 – 73 б. – Библиогр.: 17 исем.
 Поварисов С. Мәрхәмәтле мәрҗән иманы : [язучы, галим истәлекләре] / С. Поварисов // Башкортостан укытучысы. – 2014. – № 8. – 63 – 65 б.   
Разов М. Күкрәп узган гомер : Рахмай Хисмәтуллинның тууына 80 ел / М. Разов // Казан утлары. – 2014. – № 12. – 160 – 162 б.
Рәмиев Зөфәр. Тукай энциклопедиясен төзү юлында / З. Рәмиев // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 128 – 131 б.
Рәүфов Р. Моң иленең солтаны : [Татарстанның халык, Башкортостанның атказанган артисты Ф. Вәлиәхмәтов турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат] / Р. Рәүфов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 29 мартисты
Сабиров И. Милли нур өләшүче : [шагыйрә С. Гәрәева турында] / И. Сабиров // Мәйдан. – 2014. – № 6. – 28 – 31 б.
Салисә Гәрәева : [шагыйрә С. Гәрәева турында] // Мәйдан. – 2014. – № 6. – 5 б.
Сафин Ф. Ак җилкәнле шигырьләр : [шагыйрә С. Якупова турында] / Ф. Сафин // Мәйдан. – 2014. – № 9. – 64 – 68 б.
Сафин Ф. Әкиятче бабай : З. Мөэминовның тууына 120 ел / Ф. Сафин // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 84 – 95 б.
Сафина Н. Әссәламегаләйкүм, татар баласы! : [шагыйрь Г. Садә иҗаты турында] / Н. Сафина // Шәһри Казан. – 2014. – 21 февр.
Сәүбанова С. Киткән кебек тә түгел... : [шагыйрь Рәшит Әхмәтҗанов турында] / С. Сәүбанова // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – 74 – 78 б.
Солтанова Р. Учлап ут эчкәндә җиңелрәк : [шагыйрә Н. Сафина иҗаты турында] / Р. Солтанова // Шәһри Казан. – 2014. – 25 февр.
Сөнгатуллина Г. Култамгасыз китап : [язучы М. Хуҗин турында истәлек] / Г. Сөнгатуллина // Мәдәни җомга. – 2014. – 7 февр. (№ 5). – 17 б.
Такташева Х. Изге җанлы абыем минем... : [шагыйрь ҺӘМ Такташның сеңлесе истәлекләре] / Х. Такташева ; кереш сүз авт. Л. Гайнанова // Мәдәни җомга. – 2014. – 7 февр. (№ 5). – 15 , 17 б.
Таразова Ә. Өзелгән юл : [шагыйрь Ф. Шәфигуллинга 75 яшь тулу уңаеннан] / Ә. Таразова // Яшел Үзән. – 2014. – 10 гыйнв.
Татар сәнгатен үз иткән маэстро : [Дәүләт симфония оркестрының сәнгать җитәкчесе һәм дирижер А. Сладковский турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат] / М. Кыямова әзерләде // Атна вакыйгалары. Казан. – 2014. – 28 март – 3 апр.
Татарстан әһәңсазларын дөнья тыңлый : [Дәүләт симфония оркестрының сәнгать җитәкчесе һәм дирижер А. Сладковский турында] : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат]  // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 март (№ 12). – 18 б.
Төхфәтуллина Ә. Җыр текстлары авторы : [Ш. Галиев] / Ә. Төхфәтуллина // Фән һәм мәктәп – 2014. – № 3. – 14 – 16 б.
Улемнова О. Тукай энциклопедиясенә / О. Улемнова ; сәхифәне З. Рәмиев әзерләде // Чын Мирас. – 2014. – № 3. – 52 б.
Факил Сафин // Мәйдан. – 2014. – № 1. – 77 б.
Фәйзуллин Р. Гыйбрәтләр алырлык үткән юл : [Татарстан Язучылар ерлегенә 80 ел] / Р. Фәйзуллин // Мәдәни җомга. – 2014. – 4 апр. – 11 июнь (№ 13 – 23). – 8 б.; 27 июнь (№ 25). – 9 б.
Фәйзуллина Ф. Милләт язмышын кайгыртып... : [күренекле сәясәтче һәм җәмәгать эшлеклесе Г. Исхакый турында] / Ф. Фәйзуллина // Чын Мирас. – 2014. – № 4. – 62 – 66 б.
Фәния Габидуллина : [язучы Ф. Габидуллина турында] // Мәйдан. – 2014. – № 11. – 9 б.
Фәрзиев Р. Туфанны сагынып, Рөстәм [Галиевкә] сокланып... : [язучы, драматург Т. Миңнуллин турында] / Р. Фәрзиев // Татарстан яшьләре. – 2014. – 2 авг.
Фәттахов И. Иң якты йолдыз : [бөек шагыйрь Г. Тукай турында] / И. Фәттахов // Кызыл таң. – Уфа. – 2014. – 12 апр.
Филина А. Нияз Акмалның иҗатын өйрәнү : [шагыйрь Н. Акмалов турында] / А. Филина // Мәйдан. 2014. – № 2. – 112 – 118 б.
Хәбибуллина Л. «Ул дөньяга дөрес күзлектән карый» : [Татарстанның халык язучысы Ф. Садриев турында] / Л. Хәбибуллина // Шәһри Казан. – 2014. – 29 авг.
Хәлим А. «Йөрәк каным ага гүя тәнем буйлап...» : (Салисә Гәрәева иҗатына бер караш) / А. Хәлим // Казан утлары. – 2014. – № 1. – 142 – 147 б.
Хәмидуллин Л. Каһарманлык тарихының яңа сәхифәләре : [шагыйрь М.  Җәлил турында] / Л. Хәмидуллин // Мәдәни җомга. – 2014. – 19 сент. (№ 37). – 16 б.
Хәсәнов А. «Шахтур» Әсрар : [язучы Ә. Галиев турында] / А. Хәсәнов // Мәдәни җомга. – 2014. – 21 февр. (№ 7). – 18 б.
Хәсәнов А. И туган як, кышка керде... : [шагыйрь Н. Мадьяров турында истәлек] / А. Хәсәнов // Ватаным Татарстан. – 2012. – 21 гыйнв.
Хәсәнов А. Мылтык кыйссасы : [язучы Ә. Гаффар турында] / А. Хәсәнов // Мәдәни җомга. – 2014. – 17 гыйнв. (№ 2). – 19 б.
Хәялиева Р. Йә, нихәл, Мөдәррис абый?! : [шагыйрь М. Әгъләмов турында хәтер-хатирә] / Р. Хәялиева // Ялкын. – 2014. – № 10. – 20 б.
Хөсәенов Ә. Бер кыз бала җыр чыгарган... : [шагыйрә Г. Зәйнашева турында] / Ә. Хөсәенов // Мәдәни җомга. – 2014. – 7 март (№ 9). – 15 б.
Хуҗин Ф. Вахит Имамов иҗатында татар тарихы : [ТРның Г. Тукай исемендәге Дәүләт бүләгенә тәкъдм ителгән кандидат]  / Ф. Хуҗин // Казан утлары. – 2014. – № 3. – 173 – 178 б.
«Чаян» белән күп шаярсаң... : (сатира остасы Ф. Батталга – 75 яшь тулу уңаеннан) // Чаян. – 2014. – № 3. – 10 б.
Шабаев М. Кыр казы : (язучы Мин Шабай турында истәлек) / М. Шабаев // Мәйдан. – 2014. – № 10. – 68 – 81 б.
Шабаев М. Сагындыра... : (шагыйрь С. Хәким турында истәлек) / М. Шабаев // Мәйдан. – 2014. – № 10. – 82 – 93 б.
Шабаев М. Сандугач язмышлы шагыйрь : (Зөлфәт турында истәлек) / М. Шабаев // Мәйдан. – 2014. – № 10. – 103 – 113 б.
Шабаев М. Туган җиренең баласы иде... : (танылган татар язучысы Х. Сарьян турында истәлек) / М. Шабаев // Мәйдан. – 2014. – № 10. – 94 – 102 б.
Шагыйрь [Л. Зөлкарнәй] хакында каләмдәшләре // Идел. – 2014. – № 1. – 78 – 79 б. – Эчт. авт.: Р. Зәйдулла, Г. Морат.
Шакирова-Нуриева З. Безнең әти : [танылган язучы һәм шагыйрь С. Шакир турында] / З. Шакирова-Нуриева // Мәдәни җомга. – 2014. – 8 май (№ 18). – 18 б.
Шамил Шәйдуллин // Мәйдан. – 2014. – № 2. – 22 б.
Шәйхи Маннур : [шагыйрь Ш. Маннур турында] // Мәйдан. – 2014. – № 12. – 8 – 9 б.
Шәкүрева Д. Йолдызлы әсәрләр калдырды : [язучы Р. Төхфәтуллин иҗаты турында] / Д. Шәкүрева // Мәдәни җомга. – 2014. – 31 гыйнв. (№ 4). – 14 б.
Шәрәфиев Рәфыйк. Хак сүз өчен кабат кайткандыр : (Факил Сафин иҗатына бер караш) / Р. Шәрәфиев // Казан утлары. – 2014. – № 1. – 148 – 153 б.
Шәрипов Ә. Асыл шигырь югалмас! : [шагыйрь Г. Утыз Имәни иҗаты турында] / Ә. Шәрипов // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 54 – 61 б.
Шәрипов Ә. Гасырлар кичкән иҗат : Габдерәхим Утыз Имәнинең тууына 260 ел / Ә. Шәрипов // Казан утлары. – 2014. – № 12. – 154 – 159 б. – Библиогр.: 8 исем.
Шәрипов Ә. «Яшәү гыйлеменнән бераз үрнәк бирәм...» : [атаклы мәгърифәтче шагыйрь, фикер иясе, дин галиме Г. Утыз-Имәни әл-Болгариның тууына 260, вафатына 180 ел тулды] / Ә. Шәрипов // Мәдәни җомга. – 2014. – 8 авг. (№ 31). – 11 б.
Юсупова Н. XX гасыр татар поэзиясендә Тукай образы / Н. Юсупова // Казан утлары. – 2014. – № 4. – 143 – 148 б.
Юсупова Н. Күңел кушкан юлда : [филология фәннщре докторы, профессор, академик, Татарстан Фәннәр академиясының баш гыйльми сәркатибе, галимә Д. Заһидуллинаның гыйльми эшчәнлеге турында] / Н. Юсупова // Казан утлары. – 2014. – № 10. – 148 – 151 б.
Юсупова Н. Татар шигъриятенең үсеш-үзгәреш юллары : 2013 елда «Казан утлары» журналында дөнья күргән шигъри әсәрләргә күзәтү / Н. Юсупова // Казан утлары. – 2014. – № 3. – 127 – 134 б.
Якупова С. «Шагыйрь җаны күккә тоташ...» : [халык шагыйре М. Әгъләмов турында истәлек] / С. Якупова // Мәйдан. – 2014. – № 9. – 52 – 53 б.
Якупова С. Агылалар җаннан ак моңнар : [Татарстан Язучылар берлеге әгъзасы А. Суфиянов турында] / С. Якупова // Мәйдан. – 2014. – № 9. – 54 – 55 б.
Ямалтдинова С. Милләт мәшһүр адәмнәре белән мәртәбәле : [танылган язучы, күренекле галим, тарихчы Ә. Хәйри турында] / С. Ямалтдинова // Мәдәни җомга. – 2014. – 19 дек. (№ 50). – 14 б.
Археология. Борынгы тарих. Археологик һәйкәлләр

Гайнетдинов А. Мирасханәбез хадиме : [археограф, тарихчы, этнограф Марсель Әхмәтҗанов турында] / А. Гайнетдинов // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 март (№ 12). – 17 б.
Заһидуллин И. Талантлы тарихчы – романтик ядкаре : [күренекле тарихчы-археолог, галим М. Худяковның тууына 120 ел тулуга карата] / И. Заһидуллин // Казан утлары. – 2014. – № 11. – 115 – 125 б. – Библиогр.: 37 исем.
Ислаев Ф. Уртак мирас : [татар тамгалары турында] / Ф. Ислаев // Безнең мирас. – 2014. – № 10. – 10 – 17 б.
Хуҗин Ф. Фаяз Хуҗинның тормыш линиясе : [тарихчы галим, археолог сөйли] / Ф. Хуҗин // Татарстан. – 2014. – № 12. – 66 – 68, 70 б.
Туган якны өйрәнү

Галимов К. Бәрлебашы – чорлар юлдашы : [Кайбыч районы] / К. Галимов, Э. Рәхмәтуллина, И. Мусина; [редкол.: А. Рахматуллин һәм б.]. – Казан : Илһам, 2013. – 344 б.: фото.

Андреев П. Ага Үтәгәндә чишмә челтер-челтер... : [Алабуга районы Үтәгән а. турында] / П. Андреев // Алабуга нуры. – 2013. – 8 – 13 февр.
Әхмәтҗанова Ф. Нәдер – борынгы башкала : [Әлмәт районы Нәдер а. турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 25 июнь.
Әхмәтҗанова Ф. Тау башында – тубылгы : [Яңа Чишмә районының Тубылгы Тау а. тарихы турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 29 май.
Әхмәтҗанова Ф. Ходай биргән бүләк : [Азнакай районы Таллы Бүләк а. турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 11 июнь.
Әхмәтҗанова Ф. Шунталы – «шунда таллыкта» түгел : [Алексеев. районы Кыр Шонталысы а. турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 15 гыйнв.
Әхмәтҗанова Ф. Яңа Чишмәдә – «җитез солдат» оныклары : [Яңа Чишмә районы оешуга 30 ел тулу уңаеннан] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 27 апр.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Актаныш а., Актаныш районы; Мәмәшир а., Кукмара районы; Байкал (Яңа Тазлар) а., Арча районы турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 9. – 155 – 157 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Арча ш. турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 8. – 168 – 170 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Баулы районы; Битләнгер (Кукмара районы); Бөгелмә ш. турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 10. – 158 – 160 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : Зур Кукмара (Кукмара районы), Зур Солабаш һәм Кече Солабаш (Биектау районы), Ике Басу Арташ (Саба районы) / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 1. – 171 – 173 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : Имәнкискә (Лаеш районы), Имәнлебаш (Зәй районы), Ирмәш (Актаныш районы), Исәк (Буа районы) / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 2. – 150 – 152 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : Иске Җогып (Әтнә районы), Кибәч (Питрәч районы), Киекле (Нурлат районы), Урман Асты Шонталысы (Алекссеевск районы) / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 3. – 166 – 168 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Кызыл Чапчак а., Түбән Кама районы; Кызыл Яшьләр а., Питрәч районы; Уразай а., Кукмара районы турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 7. – 166 – 168 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Кырым-Сарай а., Баулы районы; Кысна а., Арча районы; Ленино-Кокушкино (Черемыш-Апакай) а., Питрәч районы турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 11. – 161 – 163 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Мәлбагыш а., Азнакай районы;  үшәр а., Әтнә районы; Кызыл Мишә (Бөкмеш) а., Саба районы] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 6. – 156 – 158 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Мәмсә а., Арча районы; Мүлмә а., Биектау районы; Наласа а., Арча районы турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 12. – 121 – 123 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Мокшы а., Әтнә районы; Морт а., Алабуга районы; Мөрәле а., Арча районы; Мөрәле а., Кайбыч районы] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 4. – 155 – 157 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Мөслим а., Чистай районы; Мөэмин Каратай а., Лениногорск районы] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2013. – № 5. – 163 –165 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Нарат-Елга а., Чистай районы; Нәдер а., Әлмәт районы] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2014. – № 1. – 156 – 158 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Норлат а., Зеленодол районы; Норма һәм Нормабаш а., Балтач районы] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2014. – № 2. – 164 – 166 б.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Нөнәгәр а., Балтач районы] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2014. – № 3. – 179 – 180 б.
Гарипова Ф. Чирмешән : [Чирмешән районы Чирмешән а., Балык Бистәсе районы Чирмешән а., Апас районы Чирмешән а. тарихы турында] / Ф. Гарипова // Фән һәм мәктәп = Наука и школа. – 2013. – № 1. – 9 – 15 б.
Гарипова Ф. Чирмешән : [ТРның төрле районнарындагы шул исемдәге авыллар тарихыннан] / Ф. Гарипова // Фән һәм мәктәп = Наука и школа. – 2013. – № 1. – 9 – 15 б.
Гыйлемханов Р. Азнакайда мактанчык халык яши : [Азнакай районы турында] / Р. Гыйлемханов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 29 май.
Гыйлемханов Р. Фәләненче елларда монда фәлән авыл яшәде : [Азнакай районы Ташлыяр а. турында] / Р. Гыйлемханов // Ватаным Татарстан. – 2013. – 13 сент.
Гыймадова Г. Бәрәкәтле авыл үз кызының кайтуын көтә : [Ютазы районы Бәйрәкә а. турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 4 июнь.
Гыймадова Г. Каргауылда каргалар юк : [Әлки районы Карга а. турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 10 гыйнв.
Гыймадова Г. Нинди авыл син, Борындык? : [Кайбыч районы Борындык а. тарихы турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 29 гыйнв.
Гыймадова Г. Симетбашның сере бар : [Арча районы Симетбаш а. турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 20 нояб.
Гыймадова Г. Хәтнә хикмәте : [Арча районы Хәтнә а. турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 1 нояб.
Диндаров И. Гайсә бистәсе : [Нурлат районының Зирекле а. тарихына карата] / И. Диндаров // Ватаным Татарстан. – 2013. – 18 июнь.
Кыдашева З. Татар авылы ничек бетә? / З. Кыдашева // Татарстан яшьләре. – 2014. – 25 мартисты
Кашапова Р. Олы авылга нәрсә кирәк булса, кечесенә дә шул кирәк : [Зәй районы Яңа Мәлем а. тарихыннан] / Р. Кашапова // Зәй офыклары. – 2013. – 2 авг.
Кашапова С. Җүкәтаудан – Чистайгача : [Чистай ш. турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2013. – 14 июнь (№ 24). – 12 б.
Лотфуллин И. Нәрсәсе бар шушы Минзәләнең? / И. Лотфуллин // Мәгърифәт. – 2013. – 7 июнь (№ 23). – 7 б.
Монда кирмән буласы иде... : [Югары Ослан һәм Печищи пос. турында] // Идел. – 2013. – № 10. – Тышл. 2 б.
Нәҗмиев Т. Беткән салаларны да онытмыйк : [Саба районы Сатлыган Ключ а. турында] / Т. Нәҗмиев // Мәдәни җомга. – 2013. – 27 сент. (№ 39). – 5 б.
Нәҗмиев Т. «Исемнәре генә калды шул» : [Саба районы Сатлыган Ключ (Көек) а. тарихы турында] / Т. Нәҗмиев // Татарстан яшьләре. – 2013. – 7 февр.
Ногманов А. XVIII гасырда Әлмәт төбәге һәм Әлмәт авылы тарихыннан / А. Ногманов ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 9. – 18 – 27 б. – Библиогр.: 18 исем.
Сабирова И. Бай тарихлы авылым! : [Сарман районы Саклаубаш а. үткәне һәм киләчәге турында] / И. Сабирова // Көмеш кыңгырау. – 2013. – 27 июль.
Салихов М. Әлмәт – Татарстанның ныклы терәге / М. Салихов // Чын Мирас. – 2013. – № 9. – 4 – 13 б.
Сәгъдәтшин К. Татарстанның Сингапуры кайда? : [Чүпрәле районы турында] / К. Сәгъдәтшин // Ватаным Татарстан. – 2013. – 21 нояб.
Усманов Р. Мәчти авылының аянычлы тарихы : [Актаныш районы] / Р. Усманов // Идел. – 2013. – № 11. – 69 б.
Фәизова Р. Туган җирсез калу авыр икән, төшмәсен лә беркем башына : [Азнакай районының Яңа Ташлыяр а. турында] / Р. Фәизова // Шәһри Казан. – 2013. – 19 сент.
Фәйзрахманов Ә. Кечкенә авылның зур куанычы : [Арча районы Симетбаш а. турында] / Ә. Фәйзрахманов // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 нояб. (№ 47). – 9 б.
Фәхретдинова З. «Һич бетәрме тарихи бу бергәлек...» : [Кукмара районы Адай а. турында] / З. Фәхретдинова // Халкым минем. – 2013. – Апр. (№ 4). – 12 б.
Фәхрисламова Г. Тарихи мирасыбыз сакчылары : [Чаллы ш. тарихы музее турында] / Г. Фәхрисламова // Шәһри Чаллы. – 2013. – 17 май.
Хаҗиев Р. Милли горурлыкның нигез ташлары : [Яр Чаллы ш. тарихы] / Р. Хаҗиев, Р. Хаҗиева // Фән һәм мәктәп = Наука и школа. – 2013. – № 7. – 20 – 21 б.
Хаҗиев Р. Сарлы авылы : [Азнакай районы] / Р. Хаҗиев // Мәйдан. – 2013. – № 12. – 131 – 135 б.
Хәбибуллина Г. Ике исемле, ике хуҗалы... Бирәзә, яки Нишләтәләр сине, мескен авыл? : [Арча районындагы Бирәзә а. турында] / Г. Хәбибуллина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 21 дек.
Хәбипова С. Шәмәй – ул кечкенә авыл : [Баулы районы] / С. Хәбипова // Татарстан яшьләре. – 2013. – 11 июль.
Хәмзина Р. Вахит : [Мамадыш районы Вахит а. турында] / Р. Хәмзина // Халкым минем. – 2013. – Дек. (№ 12). – 8 б.
Хәсәнова А. Кечкенә Сикертәннең зур куанычы : [Арча районы Сикертән а. турында] / А. Хәсәнова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 26 июнь.
Хәсәнова Ф. Әлмәт юбилейга әзерләнә / Ф. Хәсәнова // Әлмәт хәбәрләре – 2013. – 21 февр.
Шакирова Г. Аланнарда балан... : [Балтач районы Алан а. турында] / Г. Шакирова // Халкым минем. – 2013. – Февр. (№ 2). – 7 б.
Шәкүрова Д. Минем авыл синекеннән яхшырак... : [Әлмәт районы Кама Исмәгыйль а. турында] / Д. Шәкүрова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 4 сент.
Шәрәфиева Л. Изге җирем – Кибәчем : [Саба районы Олы Кибәче а. турында] / Л. Шәрәфиева // Халкым минем. – 2013. – Гыйнв. (№ 1). – 7 б.
2014
Бәдретдинов Х. Күл буенда, кошлар тавында : [Апас районы] / Х. Бәдретдинов. – Казан, 2014. – 680 б.: фото.
Данилов В. Хуҗа Хәсән – әби-бабайлар нигезе : [Кайбыч районы] / В. Данилов. – Казан, 2014. – 452 б.: фото, табл. – Татар, рус. – Куш.: 317 – 450 б.
Сафин И. Юлбатым-Ямбулатым : ТР Саба муниципаль районы Юлбат, Тенеки, Йосыф-Алан, Калатау авыллары тарихыннан сәхифәләр / И. Сафин. – Казан : Сүз, 2014. – 320 б.: фото. – Библиогр.: 317 б. (12 исем.).
Халиков Ш. Без Балтач Мәмәт нәселеннән : (Әгерҗе районы Балтач а. тарихы буенча истәлек-очерклар) / Ш. Халиков. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014. – 136 б.: фото, портр. – Куш.: 129 – 133 б. 
Хәйретдинов И. Бөркеп чыккан чишмә – Бәркәтә : [Чирмешән районы] / И. Хәйретдинов. – Казан : Яз, 2014. – 352 б.: фото, портр.
Шәрәфиева Л. Эчәр суым синдә, Кибәчем! : [Саба районы] / Л. Шәрәфиева. – Казан : Ихлас, 2014. – 240 б.: фото. – Библиогр.: 232 – 238 б. (102 исем.). – Куш.: 207 – 231 б.
Юсупов Рүзәл. Бар Казан артында бер авыл – Кышкар диләр...: (мәгърифәт үзәкләре тарихыннан) : [Арча районы] / Р. Юсупов, Г. Ибраһимова, Л. Шәфигуллина. – Казан : Сүз, 2014. – 216 б.: фото.

Акмал Н. Кемдер калыр барыбер сагынып... : [Минзәлә районы Каташ-Каран а. тарихы] / Н. Акмал // Безнең мирас. – 2014. – № 11. – 68 – 73 б. – Библиогр.: 6 исем.
Арсланова Ф. «Каравон»лы авыл әбиләре нигә боек? : [Лаеш районының Никольское а. турында] / Ф. Арсланова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 11 июль.
Әхмәтҗанова Ф. Черкендә бер көн – 2 : [Буа районының Күл Черкене а. турында] / Ф. Әхмәтҗанова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 13 май.
Бәдретдинов Х. Якташларның җыелган чагы : [Апас районы Сатмыш а. якташлар очрашуы үтте] / Х. Бәдретдинов // Мәдәни җомга. – 2014. – 28 нояб. (№ 47). – 17 б.
Бәйрәмова Ф. «Мин яратам сине, Мәчкәрә!» : [Кукмара районы Мәчкәрә а. турында] / Ф. Бәйрәмова // Халкым минем. – 2014. – Сент. (№ 9). – 8 б.
Бәйрәмова Ф. Таулы даладагы таш кала... : [Орск ш. төбәк тарихын өйрәнү турында] / Ф. Бәйрәмова // Мәйдан. – 2014. – № 6. – 49 – 81 б.
Вәлиәхмәтова Л. Юкка түгелдер : [Апас районы Сатмыш а. турында] / Л. Вәлиәхмәтова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 17 дек.
Гарипова Ф. Авылларыбыз тарихы : [Кукмара ш. турында] / Ф. Гарипова // Казан утлары. – 2014. – № 6. – 163 – 165 б. – Библиогр.: 5 исем.
Гарипова Х. Язмышым син, Кайбычым / Х. Гарипова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 23 апр.
Гарифуллин Д. Сарман / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 50 – 78 б.
Гыйлемханов Р. Камышлы җыены : [Азнакай районы Камышлы а. турында] / Р. Гыйлемханов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 26 авг.
Гыйләҗев Ф. Үлгән авылның соңгы кешеләре : [Әгерҗе районы Яңа Кызылъяр а. турында] / Ф. Гыйләҗев // Шәһри Казан. – 2014. – 9 окт.
Гыймадова Г. Ике авыл арасы... : [Кайбыч һәм Буа районнарындагы Чәчкаб а. турында] / Г. Гыймадова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 6 май.
Диндаров И. Басу капкасын чыккач та... : [Аксубай районы турында] / И. Диндаров // Ватаным Татарстан. – 2014. – 19 июль.
Диндаров И. Нурлатта нурлы бәйрәм : [Нурлат районы үзәгенә 105 ел тулды] / И. Диндаров // Ватаным Татарстан. – 2014. – 22 окт.
Җәлилова Г. Аһ, Баулының ул таулары... / Г. Җәлилова // Шәһри Казан. – 2014. – 3 июнь.
Ибраһимова А. Һәркем өчен уртак шатлык : [Мөслим районының Елгабаш а. җиренә беренче тапкыр кешеләр аяк басканга 400 ел тулды] / А. Ибраһимова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 21 июнь.
Казанга якын булгач, тормыш та шәһәрчә булырга тиеш : [Питрәч районының Шәле а. турында] // Шәһри Казан. – 2014. – 4 сент.
Кашапова С. Бердәм өйдә бәрәкәт бар : [Чирмешән районындагы үзгәрешләр турында] / С. Кашапова // Мәдәни җомга. – 2014. – 24 окт. (№ 42). – 5 б.
Мәҗитов Ф. Бикчәнтәй : [Актаныш районы Иске Бикчәнтәй а. тарихы турында] / Ф. Мәҗитов // Мәйдан. – 2014. – № 4. – 88 – 99 б.
Мозаффар Э. 25 йортлы Ислам әкияттә яши : [Яшел Үзән районы Татар Исламы а. турында] / Э. Мозаффар // Шәһри Казан. – 2014. – 3 сент.
Нәбиуллин Ф. «Карабаштан Писмәннәргә йөз дә сигез багана...» : [Татарстанның Бөгелмә районы Карабаш бистәсендә борынгыдан килүче татар атлары токымын үрчетү белән шөгыльләнүче авыл тарихы турында сөйли] / Ф. Нәбиуллин; И. Иксанова, Г. Хәмидуллина яз. ал. // Түгәрәк уен. – 2014. – № 1. – 4 – 12 б.
Нурмөхәммәтова Л. Мондый авыллар кирәк : [Яшел Үзән районы Олы Яке а. турында] / Л. Нурмөхәммәтова // Ватаным Татарстан. – 2014. – 10 сент.
Сәгъдәтшин К. Упкын төбендәге Әмзә : [Нурлат районындагы Әмзә а. турында] / К. Сәгъдәтшин // Ватаным Татарстан. – 2014. – 15 февр.
Тәхәветдинова Г. Шушы яктан, шушы туфрактан без... : [Бөгелмә районы Карабаш бистәсе турында] / Г. Тәхәветдинова // Түгәрәк уен. – 2014. – № 1. – 78 – 80 б. – Библиогр.: 7 исем.
Хаҗиев Р. Меңнәр авылы : [Актаныш районы] / Р. Хаҗиев // Мәйдан. – 2014. – № 9. – 137 – 141 б.
Харисов Җ. «Сәфәрдәге кояш яктырак» : [Актаныш районы Иске Сәфәр а. турында] / Җ. Харисов // Татарстан яшьләре. – 2014. – 9 авг.
Шакиров И. Сагынып сөйләргә калды : [Әтнә районы Олы Мәнгәр а. турында] / И. Шакиров // Татарстан яшьләре. – 2014. – 21 гыйнв.
Шәмсиева Г. Уразай : [Азнакай районы Уразай а. турында] / Г. Шәмсиева // Халкым минем. – 2014. – Март (№ 3). – 10 б.
Шәрипов Әсхәт. «Галиябану авылы»на музей кирәк : [Яңа Чишмә районының Шахмай а. турында] / Ә. Шәрипов // Ватаным Татарстан. – 2014. – 12 апр.
Шәрипова Г. Саврыш – Коллар Саурышы – Сауш : [Теләче районындагы авыл турында] / Г. Шәрипова // Халкым минем. – 2014. – Июль (№ 7). – 6 б.
Шиһапов И. Борынгы Чаллы каласы. Хәлфә бабай : [Балык Бистәсе районының Тәберде Чаллысы а. турында] / И. Шиһапов // Шәһри Казан. – 2014. – 6 нояб.
Шиһапов И. Сайлый белгәннәр бабайлар кала салу урынын... : [Балык Бистәсе районының Тәберде Чаллысы а. турында] / И. Шиһапов // Шәһри Казан. – 2014. – 24 окт.

География. Җирне һәм аерым илләрне географик өйрәнү

Биктимеров Н. Табигатьне яратырга өйрәтүче : [география фәннәре кандидаты Җ. Хөсәенов турында] / Н. Биктимеров // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 февр. (№ 6). – 15 б.
Генеалогия

Әхмәтҗанов М. Кол Шәриф нәселе шәҗәрәсе / М. Әхмәтҗанов // Мәгариф. – 2013. – № 10. – 42 – 44 б. – Библиогр.: 19 исем.
Мәхмүтова А. Мәгърифәтче Шаһбазгәрәй Әхмәрев : [күренекле татар педагогы Ш. Әхмәрев һәм аның гаиләсе турында] / А. Мәхмүтова // Чын Мирас. – 2013. – № 12. – 16 – 26 б. – Библиогр.: 8 исем.
Хафизова С. «Шәҗәрәне сабый кулына тоттырам» : [шәҗәрәләр төзүче Д. Гарифуллин турында] / С. Хафизова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 17 май.
2014
Әхмәтҗанов Марсель. Татар шәҗәрәләре / М. Әхмәтҗанов. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2014. 
Т. 2. – 240 б.

Әхмәтҗанов М. Янә бер маяк : (Г. Тукайның әнисенең нәселе ягыннан кайбер хәбәрләр) / М. Әхмәтҗанов // Түгәрәк уен. – 2014. – № 2. – 58 – 59 б.
Гарифуллин Д. Аяз Гыйләҗев – ханнар токымыннан : [Татарстанның халык язучысы А. Гыйләҗевнең нәсел-нәсебе турында] / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 82 – 91 б.
Гарифуллин Д. Илһам [Шакиров] шәҗәрәсе / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 92 – 108 б.
Гарифуллин Д. Муса Җәлил шәҗәрәсе / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 79 – 81 б.
Гарифуллин Д. Ризаэддин бине Фәхретдин – Сарман районы тумасы : (Р. Фәхретдин шәҗәрәсе турында) / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 122 – 126 б.
Гарифуллин Д. Татар фотосының атасы : [Татарстанның атказанган мәдәният хезмәткәре М. Шакирҗановның нәсел шәҗәрәсе турында] / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 109 – 113 б.
Геральдика

Беляева В. Җырның ертыгы юк : [Татарстан гимны турында] / В. Беляева // Шәһри Казан. – 2013. – 12 окт.
Ташъязмалар фәне. Борынгы кулъязмаларны өйрәнү фәне

Әхмәтҗанов М. Яңа археографик табыш : [татар кулъязмасы турында] / М. Әхмәтҗанов // Мәгариф. – 2013. – № 6. – 52 б.
Мәрданов Р. «...Мөселманлардин дога өмид өчен» : [Мамадыш районы а. борынгы татар кабер ташлары турында] / Р. Мәрданов, И. Һадиев // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 26 – 35 б. – Библиогр.: 17 исем. 
Хәйруллина Ч. Шекәне Яхъя рухы саклый : [Арча районы Шекә а. үзенчәлекле кабер ташы турында] / Ч. Хәйруллина // Ватаным Татарстан. – 2013. – 8 авг.
Һадиев И. Бертуган Хөсәеновләр каберләренә куелган ташъязма истәлекләр / И. Һадиев // Чын Мирас. – 2013. – № 2. – 34 – 37 б.
2014
Мөхәммәтшин Җ. Иске Рәҗәп авылы зиратының кабер ташлары : [Спас районы] / Җ. Мөхәммәтшин // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – 30 – 34 б. – Библиогр.: 9 исем.
Һадиев И. Тарихи ташъязмалар белгече : [тюрколог, этнограф, эпиграфика галиме, филология фәннәре кандидаты Йосыповның иҗади эшчәнлеге турында] / И. Һадиев // Безнең мирас. – 2014. – № 7. – 18 – 21 б. – Библиогр.: 18 исем.
Урта гасырлар тарихы, яңа һәм иң яңа тарих

Әмирханов М. Ханбикәләребез : [тарихи шәхесләр Тайдула, Толымбикә, Нурсолтан, Үрбәт турында] / М. Әмирханов // Сөембикә. – 2013. – № 12. – 38 – 42 б.
Мөхәммәтҗанов Р. Бабаларыбыз, сез ка-а-айда? : [борынгы кыпчаклар турында] / Р. Мөхәммәтҗанов // Ялкын. – 2013. – № 11. – 28 – 29 б.
Хуҗин Ф. Татарлар Чыңгыз хан нәселеннәнме? / Ф. Хуҗин // Мәгариф. – 2013. – № 6. – 45 – 46 б.
Чит илләр тарихы

[Галим, тарихчы] Әкъдәс Нигъмәт Куратны олылау : [110-еллыгы уңаеннан] // Историко-культурное наследие. – 2013. – Нояб. (№ 11). – 16 б.
Шәрәфетдинов Ф. Әкъдәс Нигъмәт Куратның тәрҗемәи хәле һәм фәнни- педагогик эшчәнлеге / Ф. Шәрәфетдинов // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 43 – 45 б.
Россия тарихы

Вәлиев Рәмзи. Кәшшаф Мохтаров – беренче суверенитет «атасы» / Р. Вәлиев // Чын Мирас. – 2013. – № 7. – 36 – 39 б. – Библиогр.: 12 исем. – № 10. – 36 – 42 б. – Библиогр.: 7 исем.
Шәрәфиев Р. Хәзрәтләргә дә хәсрәт чигәсе икән… : [Минһаҗетдин хәзрәт Йосыпов турында] / Р. Шәрәфиев // Идел. – 2013. – № 4. – 63 – 65 б.
2014
Дәүләт Н. Милләт белән Совет арасында : 1917 елгы Октябрь инкыйлабы : Русия төркиләренең яшәеш өчен көрәше / Н. Дәүләт ; [төрекчәдән Р. Кадыйров тәрҗ.]. – Казан : Җыен, 2014. – 240 б.: фото, портр. – Библиогр.: 232 – 236 б. (91 исем.).
Татарстан Республикасы тарихы

Кашапов М. Шәхесләр : язмышлар балкышы : күренекле замандашларыбыз турында очерклар, истәлекләр, язмалар / М. Кашапов. – Казан : Ихлас, 2013. – 256 б.: фото.
Кырык татар / [редкол.: Разил Вәлиев һәм б. ; ингл. А. Сахаров тәрҗ.]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 376 б.: портр. – Татар., рус., ингл.
Фәхретдинов Р. Г. Татар тарихы / Р. Г. Фәхретдинов ; [төз. М. М. Гибатдинов ; русчадан ингл. М. Маккеллэр, А. Сахаров тәрҗ. ; русчадан татарчага Р. И. Хәлиуллина тәрҗ.]. – Казан : Татарстан китап нәшрияты, 2013. – 222 б.: рәс. – Татар, рус, ингл.
Хәйри Ә. Әхмәд ибне Фадланның 921 – 922 елларда Болгар дәүләтенә килгәндә язган сәяхәтнамәсе / Ә. Хәйри; [редкол.: И. Р. Таһиров һәм б.]. – Казан : Сүз, 2013. – 536 б. – Библиогр.: 510 – 518 б. (132 исем.).

Абзалова-Сәлманова Р. Тарихтан бер сәхифә : [күренекле милләттәшебез, тарихчы-тюрколог Ә. Тимернең тормыш юлына карата] / Р. Абзалова-Сәлманова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 16 апр.
Ахунҗанова Р. Фараз дөрескә чыкты : [күренекле тарихчы, дин эшлеклесе, табиб, язучы һәм мәгърифәтче Т. Ялчыгол турында] / Р. Ахунҗанова // Мәдәни җомга. – 2013. – 4 окт. (№ 40). – 19 б.
Әхмәтҗанов М. Без тарихта эзлебез : [борынгы болгар бабаларыбыз турында] / Мирһаҗиян Әхмәтҗанов // Заман сулышы. – 2013. – 3 – июль.
Бакиров М. Болгарга тоташкан тамырларыбыз : [Борынгы Болгар дәүләтенең этник тарихы турында] / М. Бакиров // Казан утлары. – 2013. –№ 9. – 136 – 150 б. – Библиогр.: 71 исем.
Барысы да тарихта калды инде… : [бертуган Туйкиннар турында] // Бөгелмә авазы. – 2013. – 23 авг.
Бәйрәмова Ф. [Танылган тарихчы, географ] Петр Рычков һәм татар тарихы / Ф. Бәйрәмова // Халкым минем. – 2013. – Сент. (№ 9). – 7 б.
Биктимерова Т. Алар беренчеләрдән иде... : [зыялы татар хатын-кызлары турында] / Т. Биктимерова // Мәгърифәт. – 2013. – № 3. – 61 – 62 б.
Биктимерова Т. Бөтенроссия мөселман укытучыларының I съезды : татар халкы тарихы / Т. Биктимерова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Февр. (№ 20). – 11 б.
Биктимерова Т. Дуслык кадере : [мәшһүр татар хатын-кызлары Х. Ямашева һәм З. Хәсәни турында] / Т. Биктимерова // Халкым минем. – 2013. – Сент. (№ 9). – 4 б.
Биктимерова Т. Татарстанда ачлык фаҗигасе / Т. Биктимерова // Казан утлары. – 2013. – № 1. – 160 – 170 б.
Биктимерова Т. Төрмәләрдән саркып чыккан моң : [татарның мәшһүр кызы М. Мозаффарова турында] / Т. Биктимерова // Халкым минем. – 2013. – Дек. (№ 12). – 5 б.
Вәлиди З. Казан ханлыгында төрки ислам мәдәнияте : Кануни заманында (1550 елда) Казаннан җибәрелгән бер хәбәр хаты / З. Вәлиди ; А. Рәхимова тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 1. – 18 – 33 б. – Библиогр.: 13 исем.
Вәлиев Рәмзи. Милли дәүләтчелек туганда : татар халкы тарихы / Р. Вәлиев // Историко-культурное наследие. – 2013. – Янв. (№ 1). – 11 б.
Вәлиев Рәмзи. Халкына багышланган гомер : [сәяси эшлекле, тел галиме, язучы Г. Шәрәф турында] / Р. Вәлиев // Казан утлары. – 2013. – № 2. – 137 – 146 б.
Галиуллина Д. Газиз Гобәйдуллин хезмәтләрендә татар халкы тарихы / Д. Галиуллина // Чын Мирас. – 2013. – № 1. – 34 – 41 б. – Библиогр.: 40 исем.
Гарипова Ф. Биләр : татар халкы тарихы / Ф. Гарипова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Март (№ 3). – 11 б.
Гарифуллин Г. Олуг Мөхәммәт хан : тарих сәхифәләре / Г. Гарифуллин // Историко-культурное наследие. – 2013. – Янв. (№ 1). – 14 б.
Гафаров И. Болгарда мәдәният һәм мәгариф / И. Гафаров // Историко-культурное наследие. – 2013. – Нояб. (№ 11). – 12 б.
Гаффарова Ф. Әхмәт Тимер – олы һәм талантлы галим : тууына 100 ел тулу уңаеннан / Ф. Гаффарова // Историко-культурное наследие. – 2013. – Янв. (№ 1). – 13 б.
Гобәйдуллин Л. Үзенә тарта серле Болгар җире… / Л. Гобәйдуллин // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 4 – 8 б.
Госманов М. Бәхәсле уйлар тудырган истәлек : [Танылган тарихчы М. Госманов турында] / М. Госманов // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 12 – 16 б.
Даутов Р. Милли аңны сихәтләндерүче : [тарихчы, педагог Х. Фәезхановның тууына 185 ел тулу уңаеннан] / Р. Даутов // Историко-культурное наследие. – 2013. – Окт. (№ 10). – 13 б.
Закирова Г. Һәрбер эшнең җае бар : XX гасыр башында Тәтеш өязе һөнәрчеләре / Г. Закирова // Мәгърифәт. – 2013. – 2 – 9 авг. (№ 31 – 32). – 6 б.
Зәкиев М. Халкыбыз Казаннар һәм Болгарлар берләшмәсеннән тора / М. Зәкиев // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 95 – 100 б.
Исламов Р. Имам, тарихчы, этнограф [К. Халиди] / Р. Исламов // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 март (№ 12). – 17 б.
Кашапова Р. Нигезгә юл өзелми : [күренекле тарихчы, дин эшлеклесе, табиб, язучы һәм мәгърифәтче Т. Ялчыгол нәселе турында] / Р. Кашапова // Ватаным Татарстан. – 2013. – 20 нояб.
Кәбирова А. Бөек Ватан сугышы елларында ТАССР саннарда һәм фактларда / А. Кәбирова ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 5. – 15 – 18 б.
Кәримова Ә. Чын тарихны ачучы галим : [тарих фәннәре докторы, профессор Ә. Г. Мөхәммәдиевкә 80 яшь тулуга карата ] / Ә. Кәримова // Бөгелмә авазы. – 2013. – 6 сент.
Кәримуллин Ә. Язмыштан узмыш... : [татар халкы тарихы] / Ә. Кәримуллин // Историко-культурное наследие. – 2013. – Авг. – сент. (№ 8 – 9). – 11 б. – Окт. – дек. (№ 10 – 12). – 11 б.
Коновалова С. Бүләк бирүче падишаһлар : [патша галиҗәнапларының Казанга килүе турында] / С. Коновалова // Татарстан. – 2013. – № 10. – 56 – 59 б.; 76 – 79 б. – Рус.
Курат Ә. Н. Китаплар арасында : [Ш. Мәрҗанинең тарихи әсәрләре турында] / Ә. Н. Курат ; Ф. Шәрәфетдинов тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 46 – 47 б. – Библиогр.: 19 исем.
Миңнуллин Фәрит. Нахакка рәнҗетелгән олуг шәхесебез : [сәясәт эшлеклесе, тел галиме, язучы Г. Шәрәф] / Ф. Миңнуллин // Историко-культурное наследие. – 2013. – Февр. (№ 2). – 13 б.
Моисеев М. Казан аксөякләре сәяси көрәшенең историографиядә һәм рус чыганакларында чагылышы / М. Моисеев ; рус. Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 20 – 33 б. – Библиогр.: 38 исем.
Мөслихова Ч. «Әй, кыйммәтле ана!» : («Сөембикә» журналында Мәгърифәтче Фатыймаи-Фәридә турында мәкаләләр) / Ч. Мөслихова // Чын Мирас. – 2013. – № 12. – 43 – 47 б. – Библиогр.: 6 исем.
Низамов И. Китап багышларлык шәхес : [тарих фәннәре докторы М. Мөхәррәмов турында] / И. Низамов // Мәдәни җомга. – 2013. – 22 февр. (№ 8). – 13 б.
Петров-Tekin Н. Керәшен Сәрдәсе авылы тарихыннан (XV – XIX гасырлар) / Н. Петров-Tekin // Чын Мирас. – 2013. – № 2. – 38 – 45 б. – Библиогр.: 20 исем.
Рәхим Г. Болгар хәрабәләрендә : (юл хатирәләре) / Г. Рәхим // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 14 – 19 б.
Салихов Р. Мәрҗани шәкерте, милләт остазы : [тарихчы галим Х. Габәши турында] / Р. Салихов // Мәдәни җомга. – 2013. – 8 февр. (№ 6). – 14 б.
Сенюткина О. Иманы өчен шәһит киткән : [Абдулла Хәкимов] / О. Сенюткина // Идел. – 2013. – № 9. – 60 – 62 б.
[Тарихчы галим] Әхмәт Тимернең 100 еллыгы // Историко-культурное наследие. – 2013. – Янв. (№ 1). – 2 б.
Таһиров И. Мирсәет Солтангалиев һәм Һади Атласи : [мәшһүр галимнәр турында] / И. Таһиров // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 54 – 57 б.
Таһиров И. Татарны татар иткән мәгърифәт / И. Таһиров // Историко-культурное наследие. – 2013. – Июнь (№ 7). – 12 б.
Тарих сакчылары – Балтачта : [Балтач районының Карадуган а. «Себер тракты һәм Муса Җәлил музее» турында] // Ялкын. – 2013. – № 4. – 32 – 33 б.
Фән юлында тәүге адым : [татар халкы һәм республика тарихына багышланган конкурс йомгаклары] // Чын Мирас. – 2013. – № 8. – 52 – 63 б. – Эчт. авт.: И. Хисмәтуллин, А. Җиһаншина, Р. Ганиева, Р. Сөнгатуллин.
Фәхреддин Р. Тарихыбызга гаид (өзек) / Р. Фәхреддин ; текстны басмага Л. Гобәйдуллин ; Җ. Мөхәммәтшин әзерләде // Чын Мирас. – 2013. – № 10. – 9 – 13 б.
Фукс К. Казан татарлары : статистик һәм этнографик җәһәттән / К. Фукс ; Марсель Галиев тәрҗ. // Түгәрәк уен. – 2013. – № 1. – 40 – 45 б.
Хафизова Р. Аһ, туган каумем газиз!.. : [тарихчы галим Ә. Тимер турында] / Р. Хафизова // Мәдәни җомга. – 2013. – 25 гыйнв. (№ 4). – 5 б.
Хәкимов Р. Татарлар тарихка ничек кергән : [ТР ФАнең Тарих институты директоры Р. С. Хәкимов белән әңгәмә / Р. Шакиров яз. ал.] // Татарстан. – 2013. – № 8. – 26 – 29 б.; 34 – 37 б. – Рус.
Шакирҗанов Р. Галим һәм шәхес : [Танылган тарихчы М. Госманов турында] / Р. Шакирҗанов, Д. Госманова // Фән һәм тел. – 2013. – № 1 – 2. – 3 – 9 б.
Шәйхәйдаров Р. Батырша – татар халкының каһарман улы / Р. Шәйхәйдаров // Историко-культурное наследие. – 2013. – Янв. (№ 1). – 10, 13 б.
2014
Акмал Нәсим. Соңгы әңгәмә : [тарихчы, археограф М. Госмановның тууына 80 ел] / Н. Акмал // Безнең Мирас. – 2014. – № 5. – 40 – 41 б.
Акчура Й. Төрек вә татар тарихы / Й. Акчура ; төрек теленнән М. Гайнетдин тәрҗ. // Безнең мирас. – 2014. – № 10. – 22 – 27 б.
Әхмәтвәлиева Р. Сәяси золым корбаннары : [Я.] Апанаевлар нәселе / Р. Әхмәтвәлиева // Шәһри Чаллы. – 2014. – 15 авг.
Баттал Г. Сөембикә манарасы хакында / Г. Баттал; Җ. Миңнуллин, Э. Сабирова әзерләде // Безнең мирас. – 2014. – № 12. – 9 – 19 б. – Библиогр.: 93 исем.
Бәдретдинов Х. Таркалган илнең онытылган депутаты : [ССР Югары Советы депутаты булган Г. Миңнуллин турында истәлек] / Х. Бәдретдинов // Мәдәни җомга. – 2014. – 24 окт. (№ 42). – 15 б.
Гарифуллин Д. Сәнәкчеләр заманы : [Минзәлә өязенең Яңа Елань а.] / Д. Гарифуллин // Мәйдан. – 2014. – № 5. – 127 – 133 б.
Госманов М. Археографик көндәлек : [тарихчы, археограф М. Госмановның тууына 80 ел] / М. Госманов // Безнең Мирас. – 2014. – № 5. – 23 – 28 б.
Госманов М. Шәхесләрсез милли тарих юк... : [тарих М. Госманов белән әңгәмә / Нәсим Акмал яз. ал.; сәхифәне Д. Госманова әзерләде] // Безнең Мирас. – 2014. – № 5. – 42 – 49 б.
Госманова Д. Каурый каләм эзеннән... : [тарихчы, археограф М. Госмановның тууына 80 ел] / Д. Госманова // Безнең Мирас. – 2014. – № 5. – 20 – 22 б.
Заһидуллин И. К. 1897 елгы беренче халык санын алуга каршы күтәрелгән фетнә истәлеге / И. К. Заһидуллин, З. И. Гыймадиева // Фәнни Татарстан – 2014. – № 1. – 103 – 114 б. – Библиогр.: 18 исем.
Кашапова Р. Бүләк-мандолинада Җәлил уйнаган : [тарихчы һ язучы Т. Ялчыголның 250 еллыгы уңаеннан] / Р. Кашапова // Зәй офыклары. – 2014. – 7 мартисты
Көрәшче Мәрҗани : [мәшһүр галим, дин эшлеклесе, фәлсәфәче, тарихчы, мәгърифәтче Ш. Мәрҗани турында] // Безнең Мирас. – 2014. – № 6. – 22 б.
Минһаҗ Р. Ул һаман арабызда, тик күренми генә : [мәшһүр галим, тарихчы М. Госманов турында] / Р. Минһаҗ // Ватаным Татарстан. – 2014. – 2 дек.
Мөхәммәдиев А. Идел буе Болгар дәүләтендә мөселман мәхкәмәләре һәм казыйлары / А. Мөхәммәдиев ; русчадан Л. Гобәйдуллин тәрҗ. // Чын Мирас. – 2014. – № 1. – 4 – 11 б. – Библиогр.: 27 исем.
Хәбибуллин И. Ак-карага тимәскә, яки сәяси зебра : [Казан ханлыгының сәяси тормышы] / И. Хәбибуллин // Ялкын. – 2014. – № 12. – 30 – 31 б.
Хуҗин Ф. Ш. Хәзерге Татарстан җирләре һуннар һәм төрки каганлыклары чорында: историографик күзәтү / Ф. Ш. Хуҗин // Фәнни Татарстан. – 2014. – № 2. – 65 – 75 б. – Библиогр.: 60 исем.
Казан – Татарстан Республикасының башкаласы

Башкалабыз энҗесе : [Иске татар бистәсе] // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 13 б.
Биктимерова Н. «Мондадыр бабаларымның түрләре, почмаклары…» : [Иске татар бистәсе] / Н. Биктимерова // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 17 – 22 б.
Гыйләҗев И. «Болак аръягында, Кабан күле янында бер бистә бар…»  : [Иске татар бистәсе] / И. Гыйләҗев // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 14 – 16 б.
Насыйри К. Тәварихе Казан / К. Насыйри // Түгәрәк уен. – 2013. – № 4. – 49 – 51 б.
Ханзафаров Н. Казан, исемең матур, кемнәр куйган? / Н. Ханзафаров // Ватаным Татарстан. – 2013. – 29 июнь.
2014
Фәхретдинова А. Беренче тукталыш : Кәвешче йорты : [Казанның тарихи урынына фотосәяхәт] / А. Фәхретдинова // Шәһри Казан. – 2014. – 10 июль.
Фәхретдинова А. Дүртенче тукталыш : Күнче урамы : [Казанның Иске Татар бистәсе буйлап фотосәяхәт] / А. Фәхретдинова // Шәһри Казан. – 2014. – 14 авг.
Фәхретдинова А. Икенче тукталыш : сәүдәгәр Апанаевлар йорты : [Казанның истәлекле урыннарына фотосәяхәт] / А. Фәхретдинова // Шәһри Казан. – 2014. – 31 июль.
Фәхретдинова А. Өченче тукталыш : Сара Садыйкова урамы : [Казан урамына фотосәяхәт] / А. Фәхретдинова // Шәһри Казан. – 2014. – 7 авг.
Хәеров Г. Казаннар күп, мин – берәү генә! : [Казан ш. истәлекле биналар турында] / Г. Хәеров // Татарстан. – 2014. – № 5. – 58 – 63 б.; 76 – 81 б. – Рус.